Πολυέλεοι - Ἐκλογαί

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Δοῦλοι Κύριον | Ἐξομολογεῖσθε | Ἐκλογὴ |

# Περιεχόμενα

[Δοῦλοι Κύριον... ψαλμός 134 3](#_Toc77696704)

[ἦχος α΄ Ἀγγελικὸς Χορὸς 4](#_Toc77696705)

[ἦχος γ΄ Γρηγορίου Πρωτοψάλτου 11](#_Toc77696706)

[ἦχος δ΄ Δανιήλ Πρωτοψάλτου 31](#_Toc77696707)

[ἦχος πλ.δ΄ 'Ιωάσαφ Διονυσιάτου ἱερομονάχου 55](#_Toc77696708)

[Δόξα. Τριαδικόν 67](#_Toc77696709)

[Καὶ νῦν. Θεοτοκίον 70](#_Toc77696710)

[ἦχος πλ.α΄ Πέτρου Λαμπαδαρίου 73](#_Toc77696711)

[Ἐξομολογεῖσθε -5ηχον 96](#_Toc77696712)

[Λόγον ἀγαθόν... ψαλμός 44 108](#_Toc77696713)

[ἦχος δ΄ Γεωργίου ἱερέως Ῥυσίου 109](#_Toc77696714)

[ἦχος βαρύς Γεωργίου τοῦ Κρητός 130](#_Toc77696715)

[ἦχος πλ. δ΄ Θεοδώρου Φωκαέως 157](#_Toc77696716)

[Ἐπὶ τῶν ποταμῶν Βαβυλῶνος... ψαλμός 136 176](#_Toc77696717)

[ἦχος γ΄ Χουρμουζίου Χαρτοφύλακος 177](#_Toc77696718)

[Ἐκλογὴ εἰς ἀποστόλους 189](#_Toc77696719)

[Ἐκλογὴ εἰς μάρτυρας 195](#_Toc77696720)

[Ἐκλογὴ εἰς ἱεράρχας 204](#_Toc77696721)

[Ἐκλογὴ εἰς ὁσίους 216](#_Toc77696722)

[Ἐκλογὴ εἰς τὸν Εὐαγγελισμὸν τῆς Θεοτόκου 227](#_Toc77696723)

[Ἐκλογὴ εἰς τὴν Χριστοῦ Γέννησιν 234](#_Toc77696724)

[Ἐκλογὴ εἰς τὰ ἅγια Θεοφάνεια 245](#_Toc77696725)

[Ἐκλογὴ εἰς τὴν Μεταμόρφωσιν τοῦ Σωτῆρος 253](#_Toc77696726)

[Ἐκλογὴ εἰς τὴν ὕψωσιν τοῦ τιμίου Σταυροῦ 262](#_Toc77696727)

[Δόξα... Καὶ νῦν... Πολυελέου 268](#_Toc77696728)

[ΕΚΛΟΓΑΡΙΟΝ 270](#_Toc77696729)

[Εἰς τὸ Γενέσιον τῆς Θεοτόκου. 8/9 271](#_Toc77696730)

[Εἰς τὴν σύναξιν τῶν ἀρχαγγέλων Μιχαὴλ καὶ Γαβριὴλ καὶ τῶν λοιπῶν Ἀσωμάτων δυνάμεων. 272](#_Toc77696731)

[Εἰς τὴν εἴσοδον τῆς Ὑπεραγίας Θεοτόκου Νοεμβρίου κα´ 273](#_Toc77696732)

[Εἰς τὴν Ὑπαπαντὴν τοῦ Σωτῆρος 274](#_Toc77696733)

[Τῇ Κυριακῇ τῶν Βαΐων 275](#_Toc77696734)

[Τῇ Κυριακῇ τοῦ Θωμᾷ 276](#_Toc77696735)

[Τῇ Πέμπτῃ τῆς Ἀναλήψεως 277](#_Toc77696736)

[Τῇ Κυριακῇ τῆς Πεντηκοστῆς 278](#_Toc77696737)

[Εἰς ἑορτὰς τοῦ τιμίου Προδρόμου 279](#_Toc77696738)

[Εἰς τὴν κοίμησιν τῆς Θεοπρομήτορος Ἄννης 280](#_Toc77696739)

[Εἰς τὴν Κοίμησιν τῆς Θεοτόκου 281](#_Toc77696740)

[Τῇ Κυριακῇ τῆς ἀπόκρεω καὶ τῆς ἀποτυρώσεως 282](#_Toc77696741)

# Δοῦλοι Κύριον... ψαλμός 134

## ἦχος α΄ Ἀγγελικὸς Χορὸς

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| μέλος σύντομον |  | Ἀγγελικός Χορός Πολυέλεοι  Ι.Μ.Σίμωνος Πέτρας Άγιον Όρος 2002 σ.1\* |

Δ ου\_ λοι\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ο\_ ον\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ ι\_ α\_

Α ι\_ νει\_ τε\_ το\_ ο\_ νο\_ μα\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ου\_ αι\_ νει\_ τε\_ δου\_ λοι\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ον\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_

Ο ι\_ ε\_ στω\_ τες\_ εν\_ οι\_ οι\_ κω\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ου\_ εν\_ αυ\_ λαι\_ αις\_ οι\_ οι\_ κου\_ Θε\_ ου\_ η\_ η\_ μων\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_

Α  ι\_ νει\_ τε\_ τον\_ Κυ\_ ρι\_ ον\_ ο\_ τι\_ α\_ γα\_ θο\_ ος\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ ψαλ\_ λα\_ τε\_ τω\_ ο\_ νο\_ μα\_ τι\_ αυ\_ του\_ ου\_ ο\_ τι\_ κα\_ λον\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_

Ο \_ ο\_ τι\_ τον\_ Ι\_ α\_ κωβ\_ ε\_ ξε\_ λε\_ ξα\_ το\_ ε\_ αυ\_ τω\_ ο\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ Ισ\_ ρα\_ ηλ\_ εις\_ πε\_ ρι\_ ου\_ σι\_ α\_ σμον\_ ε\_ αυ\_ τω\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_

Ο   τι\_ ε\_ γω\_ ε\_ γνω\_ κα\_ ο\_ τι\_ με\_ γας\_ ο\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ και\_ ο\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ η\_ μων\_ πα\_ ρα\_ παν\_ τας\_ τους\_ θε\_ ους\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_

Π αν\_ τα\_ ο\_ σα\_ η\_ θε\_ λη\_ σεν\_ ο\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ ε\_ ποι\_ η\_ σεν\_ εν\_ τω\_ ου\_ ρα\_ νω\_.και\_ εν\_ τη\_ γη\_ εν\_ ταις\_ θα\_ λασ\_ σαις\_ και\_ εν\_ πα\_ σαις\_ ταις\_ α\_ βυ\_ υ\_ υσ\_ σοις\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_

Α  \_ να\_ γων\_ νε\_ φε\_ λας\_ εξ\_ ε\_ σχα\_ α\_ του\_ της\_ γης\_ α\_ στρα\_ πας\_ εις\_ υ\_ ε\_ τον\_ ε\_ ποι\_ η\_ η\_ σεν\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_

Ο \_ ε\_ ξα\_ γων\_ α\_ νε\_ μους\_ εκ\_ θη\_ σαυ\_ ρων\_ αυ\_ του\_ ος\_ ε\_ πα\_ τα\_ ξε\_ τα\_ πρω\_ το\_ το\_ κα\_ Αι\_ γυ\_ υ\_ πτου\_ α\_ πο\_ αν\_ θρω\_ που\_ ε\_ ως\_ κτη\_ η\_ η\_ νους\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_

Ε \_ ξα\_ πε\_ στει\_ λε\_ ση\_ μει\_ α\_ και\_ τε\_ ρα\_ τα\_ εν\_ με\_ σω\_ σου\_ Αι\_ γυ\_ πτε\_ εν\_ Φα\_ ρα\_ ω\_ και\_ εν\_ πα\_ α\_ σι\_ τοις\_ δου\_ λοις\_ αυ\_ του\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_

Ο ς\_ ε\_ πα\_ τα\_ ξεν\_ ε\_ ε\_ θνη\_ πολ\_ λα\_ και\_ α\_ πε\_.ε\_ κτει\_ νε\_ βα\_ σι\_ λεις\_ κρα\_ ται\_ ους\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_

Τ ον\_ Ση\_ ων\_ βα\_ σι\_ λε\_ α\_ των\_ Α\_ μορ\_ ραι\_ αι\_ ων\_ και\_ τον\_ Ω\_.ωγ\_ βα\_ σι\_ λε\_.α\_ της\_ Βα\_ σαν\_ και\_ πα\_.α\_ σας\_ τας\_ βα\_ σι\_ λει\_ ας\_ Χα\_ να\_ αν\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ  αι\_ ε\_ δω\_ κε\_ την\_ γην\_ αυ\_ των\_ κλη\_ ρο\_ νο\_ μι\_ ι\_ αν\_ κλη\_ ρο\_ νο\_ μι\_ αν\_ Ισ\_ ρα\_ ηλ\_ λα\_ ω\_ α\_ αυ\_ του\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ υ\_ ρι\_ ε\_  το\_ ο\_ νο\_ μα\_ σου\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ ω\_ να\_ και\_ το\_ μνη\_ μο\_ συ\_ νο\_ ον\_ σου\_ εις\_ γε\_ νε\_ αν\_ και\_ γε\_ νε\_ αν\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο  \_ τι\_ κρι\_ νει\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ τον\_ λα\_ ον\_ αυ\_ του\_ και\_ ε\_ πι\_ τοις\_ δου\_ λοις\_ αυ\_ του\_ πα\_ ρα\_ κλη\_ θη\_ σε\_ ε\_ ται\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ ι\_ α\_

Τ  α\_ ει\_ ει\_ δω\_ λα\_ των\_ ε\_ θνων\_ αρ\_ γυ\_ υ\_ ρι\_ ον\_ και\_ χρυ\_ σι\_ ι\_ ον\_ ε\_.ερ\_ γα\_ χει\_ ρων\_ αν\_ θρω\_ ω\_ ω\_ πων\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ ι\_ α\_

Σ το\_ μα\_ ε\_ χου\_ σι\_ και\_ ου\_ λα\_ λη\_ σου\_ σιν\_ ο\_ φθαλ\_ μου\_ ους\_ ε\_ ε\_ χου\_ σι\_ και\_ ουκ\_ ο\_ ψο\_ ον\_ ται\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ ι\_ α\_

Ω \_ τα\_ ε\_ χου\_ σι\_ και\_ ουκ\_ ε\_ νω\_ τι\_ σθη\_ σον\_ ται\_  ου\_ δε\_ γαρ\_ ε\_ στι\_ πνευ\_ μα\_ εν\_ τω\_ στο\_ μα\_ τι\_ αυ\_ των\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο  μοι\_ οι\_ αυ\_ τοι\_ οις\_ γε\_ νοιν\_ το\_ οι\_ ποι\_ ου\_ ουν\_ τες\_ αυ\_ τα\_ και\_ παν\_ τες\_ οι\_ πε\_ ποι\_ θο\_ τες\_ επ\_ αυ\_ τοις\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο ι\_ κος\_ Ισ\_ ρα\_ ηλ\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ τε\_ τον\_ Κυ\_ ρι\_ ον\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_

Ο ι\_ κος\_ Α\_ α\_ ρων\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ τε\_ τον\_ Κυ\_ ρι\_ ον\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_

Ο ι\_ οι\_ κος\_ Λευ\_ ι\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ τε\_ τον\_ Κυ\_ ρι\_ ον\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_

Ο ι\_ φο\_ βου\_ με\_ νοι\_ τον\_ Κυ\_ ρι\_ ον\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ τε\_ τον\_ Κυ\_ ρι\_ ον\_ ευ\_ λο\_ γη\_ τος\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ος\_ εκ\_ Σι\_ ων\_ ο\_ κα\_ τοι\_ κω\_ ων\_ Ι\_ ε\_ ρου\_ σα\_ λημ\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_

## ἦχος γ΄ Γρηγορίου Πρωτοψάλτου

ἄνευ κρατημάτων

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |  | Πανδέκτη  Όρθρος 1851 σ.202\* |

Δοῦλοι, Κύριον. 1. Αἰνεῖτε τὸ ὄνομα Κυρίου, αἰνεῖτε, δοῦλοι, Κύριον,

Δ ου\_ λοι\_.οι\_ δου\_ λοι\_ οι\_ οι\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ον\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

Αι\_ νει\_ τε\_ το\_ Ο\_ ο\_.νο\_ ο\_ ο\_ μα\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ου\_ αι\_ νει\_ τε\_ ε\_ δου\_ ου\_ λοι\_ οι\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ χο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ον\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

2 οἱ ἑστῶτες ἐν οἴκῳ Κυρίου, ἐν αὐλαῖς οἴκου Θεοῦ ἡμῶν.

Ο ι\_ ε\_ στω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ τε\_ ες\_ εν\_ οι\_ κω\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ου\_ εν\_ α\_ αυ\_ λαι\_ αις\_ οι\_ οι\_.κου\_ Θε\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ η\_ η\_ η\_ η\_ μω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ χω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

3 αἰνεῖτε τὸν Κύριον, ὅτι ἀγαθὸς Κύριος· ψάλατε τῷ ὀνόματι αὐτοῦ, ὅτι καλόν

Α ι\_ νει\_ ει\_ ει\_ τε\_ το\_ ον\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ον\_ ο\_ τι\_ ι\_.ι\_ α\_ γα\_ α\_ α\_ θο\_ ο\_ ος\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ος\_ ψαλ\_ λα\_ α\_ τε\_ το\_ Ο\_ νο\_ ο\_ ο\_.μα\_ α\_ τι\_.ι\_ ι\_ α\_ α\_.αυ\_ του\_ ο\_ ο\_ ο\_ τι\_ κα\_ α\_ α\_ λο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ον\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

4 ὅτι τὸν ᾿Ιακὼβ ἐξελέξατο ἑαυτῷ ὁ Κύριος, ᾿Ισραὴλ εἰς περιουσιασμὸν ἑαυτῷ

Ο \_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ τι\_ ι\_ τον\_ Ι\_ α\_ α\_ κωβ\_ ε\_ ξε\_ λε\_ ε\_.ε\_ ξα\_ α\_.α\_ το\_ ο\_.ο\_ ε\_ αυ\_ τω\_ ο\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ο\_.ο\_ ο\_.ος\_ Ισ\_ ρα\_ α\_ ηλ\_ εις\_ πε\_ ρι\_ ου\_ σι\_ α\_ σμο\_ ο\_ ον\_ ε\_ α\_ αυ\_ τω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

5 ὅτι ἐγὼ ἔγνωκα ὅτι μέγας ὁ Κύριος, καὶ ὁ Κύριος ἡμῶν παρὰ πάντας τοὺς θεούς.

Ο  τι\_ ε\_ γω\_ ω\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ γνω\_ ω\_ ω\_ ω\_ κα\_ ο\_ τι\_ με\_ γας\_ ο\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_.ι\_ ος\_ και\_ ο\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ο\_ ος\_ η\_ η\_ μων\_ πα\_ ρα\_ πα\_ α\_.αν\_ τα\_.α\_.ας\_ του\_ ους\_.θε\_ ε\_ ε\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ους\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

6 πάντα, ὅσα ἠθέλησεν ὁ Κύριος ἐποίησεν ἐν τῷ οὐρανῷ καὶ ἐν τῇ γῇ, ἐν ταῖς θαλάσσαις καὶ ἐν πάσαις ταῖς ἀβύσσοις·

Π αν\_ τα\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ σα\_ η\_ θε\_ λη\_ η\_ σεν\_ ο\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ποι\_ οι\_.η\_ η\_.η\_ σεν\_ εν\_ τω\_ ου\_ ρα\_ α\_ νω\_ και\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.εν\_ τη\_ η\_ γη\_ εν\_ ταις\_ θα\_ λα\_.α\_ α\_ α\_ α\_.ασ\_ σαις\_ και\_ εν\_ πα\_ α\_ σαι\_ αις\_ ται\_ αις\_ α\_ βυ\_ υ\_ υ\_ υσ\_ σοι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_.οι\_.οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_.οι\_ οι\_.οι\_ οι\_ οι\_ οις\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

7 ἀνάγων νεφέλας ἐξ ἐσχάτου τῆς γῆς, ἀστραπὰς εἰς ὑετὸν ἐποίησεν...

Α \_ να\_ γων\_ νε\_ φε\_ ε\_ ε\_ λας\_ εξ\_ ε\_ σχα\_ α\_ α\_ του\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ τη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ ης\_ γης\_ α\_ στρα\_ α\_ πας\_.εις\_ υ\_ ε\_ το\_ ον\_.ε\_ ε\_ ποι\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ σε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

7 ...ὁ ἐξάγων ἀνέμους ἐκ θησαυρῶν αὐτοῦ, 8 ὃς ἐπάταξε τὰ πρωτότοκα Αἰγύπτου ἀπὸ ἀνθρώπου ἕως κτήνους.

Ο  εξ\_ α\_ α\_ α\_ γων\_ α\_ νε\_ ε\_ ε\_ ε\_ μου\_ ους\_ εκ\_ θη\_ σαυ\_ ρων\_ α\_ αυ\_ του\_ ος\_ ε\_ πα\_ τα\_ α\_ ξε\_ ε\_ τα\_ πρω\_ το\_ το\_ κα\_ Αι\_ γυ\_ υ\_.υ\_ υ\_ υ\_.υ\_ πτου\_ α\_ πο\_ αν\_ θρω\_ ω\_.που\_ ου\_ ε\_ ω\_ ω\_.ως\_ κτη\_ η\_ η\_ η\_ νου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ους\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

9 ἐξαπέστειλε σημεῖα καὶ τέρατα ἐν μέσῳ σου, Αἴγυπτε, ἐν Φαραὼ καὶ ἐν πᾶσι τοῖς δούλοις αὐτοῦ.

Ε \_ ξα\_ πε\_ στει\_ ει\_ λε\_ ση\_ μει\_ ει\_ ει\_ ει\_ α\_ και\_ τε\_ ε\_ ρα\_ α\_.α\_ τα\_ εν\_ με\_ ε\_ ε\_.ε\_ σω\_.ω\_ σου\_.ου\_ ου\_ Αι\_ αι\_.γυ\_ υ\_ υ\_ πτε\_ εν\_ Φα\_ ρα\_ α\_.α\_ ω\_ και\_ εν\_ πα\_ α\_ σι\_ τοις\_ δου\_ ου\_ ου\_ ου\_ λοι\_ οις\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

10 ὃς ἐπάταξεν ἔθνη πολλὰ καὶ ἀπέκτεινε βασιλεῖς κραταιούς.

Ο ς\_ ε\_ πα\_ τα\_ α\_ ξε\_ εν\_ ε\_ ε\_ ε\_ θνη\_ πο\_.ο\_ ολ\_ λα\_ α\_ και\_ α\_ πε\_ ε\_ κτει\_.ει\_ ει\_ ει\_ νε\_ βα\_ σι\_ λει\_ ει\_ ει\_ εις\_ κρα\_ ται\_ αι\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ους\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

11 τὸν Σηὼν βασιλέα τῶν ᾿Αμορραίων καὶ τὸν ῍Ωγ βασιλέα τῆς Βασὰν καὶ πάσας τὰς βασιλείας Χαναάν,

Τ ον\_ Ση\_ ων\_ βα\_ α\_ σι\_ ι\_ λε\_ ε\_ ε\_ α\_ α\_ των\_ Α\_ μορ\_ ραι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ ων\_ και\_ τον\_ Ω\_ ωγ\_ βα\_ σι\_ λε\_ α\_ α\_ της\_ Βα\_ α\_ σα\_ α\_ α\_ α\_ αν\_ και\_ πα\_ α\_ α\_ σας\_.τας\_ βα\_ σι\_ λει\_ ει\_ α\_ ας\_ Χα\_ α\_.να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_.α\_ α\_ α\_ αν\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

12 καὶ ἔδωκε τὴν γῆν αὐτῶν κληρονομίαν, κληρονομίαν ᾿Ισραὴλ λαῷ αὐτοῦ.

Κ αι\_ ε\_ δω\_ ω\_ κε\_ την\_ γη\_ ην\_.α\_ α\_ αυ\_ τω\_ ω\_ ων\_ κλη\_ ρο\_ νο\_ μι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ αν\_.κλη\_ ρο\_ νο\_ μι\_ ι\_ ι\_ αν\_ Ισ\_ ρα\_.η\_ η\_.ηλ\_ λα\_.α\_.α\_.ω\_ ω\_.α\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

13 Κύριε, τὸ ὄνομά σου εἰς τὸν αἰῶνα καὶ τὸ μνημόσυνόν σου εἰς γενεὰν καὶ γενεάν.

Κ υ\_ υ\_ υ\_.ρι\_ ι\_ ι\_ ε\_ ε\_ το\_ Ο\_ νο\_ μα\_ α\_ α\_ σου\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ α\_ α\_ και\_ το\_ μνη\_ μο\_ ο\_ συ\_ νο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ον\_ σου\_.εις\_ γε\_ νε\_ α\_ α\_.αν\_ και\_.αι\_.αι\_ γε\_ ε\_.νε\_ ε\_ ε\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ αν\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

14 ὅτι κρινεῖ Κύριος τὸν λαὸν αὐτοῦ καὶ ἐπὶ τοῖς δούλοις αὐτοῦ παρακληθήσεται.

Ο  ο\_ ο\_ ο\_ τι\_ κρι\_ ι\_ νει\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ος\_ τον\_ λα\_ ον\_.α\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ και\_ ε\_ πι\_ τους\_ δου\_ ου\_ ου\_ ου\_ λοις\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ πα\_ ρα\_ κλη\_ θη\_ η\_.η\_ σε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ται\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

15 τὰ εἴδωλα τῶν ἐθνῶν ἀργύριον καὶ χρυσίον, ἔργα χειρῶν ἀνθρώπων·

Τ α\_ ει\_ ει\_ δω\_ ω\_ ω\_ ω\_ λα\_ των\_ ε\_ ε\_ θνων\_ αρ\_ γυ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ο\_ ον\_ και\_ χρυ\_ σι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ον\_ ε\_ ερ\_ γα\_ χει\_ ρω\_ ων\_.αν\_ θρω\_ ω\_ ω\_ πω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

16 στόμα ἔχουσι καὶ οὐ λαλήσουσιν, ὀφθαλμοὺς ἔχουσι καὶ οὐκ ὄψονται,

Σ το\_ μα\_ α\_ ε\_ χου\_ ου\_ σι\_ ι\_ και\_ ου\_ ου\_ λα\_ λη\_ η\_ σου\_ ου\_ ου\_ ου\_ σι\_  ο\_ θφαλ\_ μου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ους\_ ε\_ χου\_ ου\_ σι\_ και\_ ου\_ ου\_ ου\_ ουκ\_ ο\_ ο\_.ψο\_ ο\_ ον\_ ται\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

17 ὦτα ἔχουσι καὶ οὐκ ἐνωτισθήσονται, οὐδὲ γάρ ἐστι πνεῦμα ἐν τῷ στόματι αὐτῶν.

Ω  τα\_ ε\_ ε\_ χου\_ ου\_ σι\_ και\_ ου\_ ουκ\_ ε\_ νω\_ ω\_ τι\_ ι\_ ι\_ σθη\_ σο\_ ο\_ ο\_ ον\_ ται\_ ου\_ δε\_ ε\_ ε\_ γαρ\_ ε\_ στι\_.ι\_ ι\_ πνε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ευ\_ μα\_ εν\_ τω\_.στο\_ ο\_.ο\_ μα\_.α\_.α\_ τι\_ ι\_.α\_ α\_ αυ\_ τω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ χω\_ ω\_ ω\_ ων\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

18 ὅμοιοι αὐτοῖς γένοιντο οἱ ποιοῦντες αὐτὰ καὶ πάντες οἱ πεποιθότες ἐπ᾿ αὐτοῖς.

Ο  μοι\_ οι\_ αυ\_ τοι\_ οι\_ οις\_ γε\_ νοι\_ οιν\_ το\_ οι\_ ποι\_ ου\_ ου\_ ου\_.ουν\_ τε\_ ες\_.α\_ α\_ αυ\_ τα\_ και\_ πα\_.α\_ α\_.α\_ α\_.αν\_ τες\_.οι\_ πε\_ ποι\_ θο\_ ο\_ τε\_ ες\_ ε\_ επ\_.α\_ α\_ αυ\_ τοι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_.οι\_ οι\_ χοι\_ οι\_ οι\_ οις\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

19 οἶκος ᾿Ισραήλ, εὐλογήσατε τὸν Κύριον· οἶκος ᾿Ααρών, εὐλογήσατε τὸν Κύριον. 20 οἶκος Λευΐ, εὐλογήσατε τὸν Κύριον...

Ο ι\_ κο\_ ος\_ Ισ\_ ρα\_ α\_ ηλ\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ τε\_ τον\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ον\_ οι\_ κο\_ ος\_ Α\_ α\_ α\_ ρων\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ α\_ τε\_ ε\_ το\_ ο\_ ον\_ Κυ\_ υ\_.ρι\_ ι\_ ι\_ ον\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ κος\_ Λε\_ ευ\_ ι\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ τε\_ τον\_ Κυ\_ υ\_.ρι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ χο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ον\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

20 ...οἱ φοβούμενοι τὸν Κύριον, εὐλογήσατε τὸν Κύριον, 21 εὐλογητὸς Κύριος ἐκ Σιών, ὁ κατοικῶν ῾Ιερουσαλήμ.

Ο ι\_ φο\_ βου\_ με\_ ε\_ νοι\_ το\_ ον\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ον\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ τε\_ ε\_.το\_ ον\_ Κυ\_ υ\_ υ\_.υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ον\_ ευ\_ λο\_ γη\_ η\_ το\_ ος\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ος\_ εκ\_ Σι\_ ι\_ ων\_ ο\_ κα\_ τοι\_ κω\_ ω\_ ων\_ Ι\_ ι\_ ε\_ ρου\_ ου\_.σα\_ α\_ α\_ λη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ ημ\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

Δ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ξα\_ Πα\_ τρι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ και\_ αι\_.Υι\_ υι\_ υι\_ ω\_ και\_ α\_ γι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ω\_ Πνε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ευ\_ μα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ πνευ\_ μα\_ α\_ τι\_ zι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ Πα\_ τε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ χε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ρα\_ α\_ α\_ δο\_ ο\_ ξα\_ α\_ α\_ α\_ σω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ δο\_ ο\_ ξα\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ σω\_ ω\_ ω\_ ω\_ δο\_ ξα\_ α\_ σω\_ με\_ ε\_ ε\_ nε\_ ε\_ ε\_ ε\_ εν\_ Υι\_ υι\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ Υι\_ υι\_ υι\_ ο\_ ο\_ zο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ον\_ υ\_ περ\_ υ\_ ψω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ zω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ zω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ σω\_ υ\_ πε\_.ε\_ ερ\_ υ\_ υ\_.υ\_ ψω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ σω\_ υ\_ περ\_ υ\_ ψω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ σω\_ ω\_.με\_ ε\_ εν\_ και\_ Πνε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ χε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ nε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ nε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ χε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ευ\_ μα\_ α\_ το\_ παν\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ zα\_.α\_ α\_.α\_ α\_ γι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.το\_ παν\_ α\_.α\_ γι\_.ο\_ ο\_ ο\_ zο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ον\_ πι\_ στω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ως\_ προσ\_ κυ\_ νυ\_.υ\_ υ\_ σω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ προσ\_ κυ\_ νη\_ σω\_ ω\_ με\_ nε\_ ε\_ ε\_ ε\_ εν[κράτημα]\_ πι\_ ι\_ στω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ως\_ προσ\_ κυ\_ νη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_.η\_ η\_ η\_.σω\_ ω\_ προσ\_ κυ\_ νη\_ η\_ σω\_ με\_ ε\_ ε\_ nε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ εν\_

Κ αι\_ αι\_ νυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υν\_ και\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ α\_ ει\_ και\_.αι\_ εις\_ τους\_ αι\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ νας\_ των\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ νων\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ μη\_ η\_ zη\_ η\_ η\_ η\_ ην\_ Δε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ σποι\_.οι\_ δε\_ ε\_ σποι\_ οι\_ να\_.α\_ α\_ α\_ προ\_.ο\_ ο\_ οσ\_ δε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ προ\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ προ\_ ο\_ οσ\_ δε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ nε ε\_ ε\_ ε\_ προ\_ οσ\_ δε\_ ε\_ ξαι\_ τας\_ δε\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ σει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ τας\_ δε\_ η\_ η\_ η\_ η\_ σει\_ ει\_ zει\_ ει\_ ει\_ ει\_ εις\_ των\_ δου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ χου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ χου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ τω\_ ω\_ ων\_ δου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ τω\_.ω\_ ω\_.ω\_.ω\_.ων\_ δου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ λω\_ ω\_ ω\_ ω\_ των\_ δου\_ ου\_ λω\_ ων\_ σου\_ ου\_ zου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ και\_ λυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_.υ\_ υ\_.υ\_ υ\_ υ\_.υ\_ υ\_ υ\_ υ\_.υ\_ τρω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ σαι\_.αι\_ αι\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ zη\_.η\_ η\_.η\_.η\_ χη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ χη\_η\_ η\_ η\_ μα\_ α\_ zα\_ α\_ α\_ α\_ ας\_ α\_ πο\_ πα\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ ση\_.η\_ ης\_ α\_ α\_ να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_.α\_ χα\_ α\_.α\_ α\_ α\_ zα\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ πα\_ σης\_ α\_ α\_ να\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ αγ\_ κης\_ και\_ θλι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_.ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ χι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ χι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ χι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ θλι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ψε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ και\_ θλι\_ ψε\_ ε\_ ω\_ zω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ως [κράτημα]\_ α\_ πο\_ πα\_ α\_.α\_ α\_ α\_ σης\_ α\_ α\_ να\_.α\_ α\_.α\_ α\_ αγ\_ κης\_ και\_ θλι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ψε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ως\_

## ἦχος δ΄ Δανιήλ Πρωτοψάλτου

ἄνευ κρατημάτων

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Δανιήλ Πρωτοψάλτου |  | Πανδέκτη  Όρθρος 1851 σ.77\* |

Δοῦλοι, Κύριον. 1. Αἰνεῖτε τὸ ὄνομα Κυρίου, αἰνεῖτε, δοῦλοι, Κύριον,

Δ ου\_ λοι\_.οι\_ Κυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_.ι\_ ο\_ ο\_ ον\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Α ι\_ νει\_ ει\_ ει\_ τε\_ το\_ Ο\_ νο\_ ο\_ μα\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ου\_ ου\_ αι\_ νει\_ τε\_ δου\_ ου\_.λοι\_ Κυ\_ υ\_ υ\_.υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ον\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

2 οἱ ἑστῶτες ἐν οἴκῳ Κυρίου, ἐν αὐλαῖς οἴκου Θεοῦ ἡμῶν.

Ο ι\_ ε\_ στω\_ ω\_ ω\_ τε\_ ες\_ εν\_ οι\_ κω\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ου\_ εν\_ α\_ αυ\_ λαι\_ αι\_.αις\_ οι\_.οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ κου\_ Θε\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ η\_ η\_ η\_ η\_ μω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ων\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

3 αἰνεῖτε τὸν Κύριον, ὅτι ἀγαθὸς Κύριος...

Α ι\_ νει\_ ει\_ ει\_ τε\_ το\_ ον\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ον\_ ο\_ τι\_ ι\_ α\_ γα\_ θο\_ ος\_ Κυ\_ υ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ος\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

3 ...ψάλατε τῷ ὀνόματι αὐτοῦ, ὅτι καλόν

Ψ α\_ α\_ α\_.αλ\_ λα\_ α\_ α\_ α\_ τε\_ τω\_ ο\_ νο\_ μα\_ τι\_ α\_ α\_.αυ\_ του\_.ου\_ ο\_ ο\_.ο\_ τι\_ ι\_.κα\_ α\_ α\_ λο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ον\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

4 ὅτι τὸν Ἰακὼβ ἐξελέξατο ἑαυτῷ ὁ Κύριος...

Ο \_ τι\_ το\_ ον\_ Ι\_ α\_ α\_ κωβ\_ ε\_ ξε\_ λε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ξα\_ α\_ α\_ α\_ το\_ ε\_ αυ\_ τω\_ ο\_ Κυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ος\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

4 ...Ἰσραὴλ εἰς περιουσιασμὸν ἑαυτῷ.

Ι σ\_ ρα\_ α\_ ηλ\_ εις\_ πε\_ ρι\_ ι\_.ου\_ σι\_ α\_ σμο\_ ον\_ ε\_ ε\_ ε\_ α\_ α\_ α\_ αυ\_ τω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

5 ὅτι ἐγὼ ἔγνωκα ὅτι μέγας ὁ Κύριος...

Ο  τι\_ ε\_ γω\_ ω\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ γνω\_ ω\_ ω\_ ω\_ κα\_ ο\_ τι\_ με\_ ε\_ ε\_ γα\_.ας\_ ο\_ ο\_ ο\_ Κυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ος\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

5 ...καὶ ὁ Κύριος ἡμῶν παρὰ πάντας τοὺς θεούς.

Κ αι\_ ο\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_.ος\_ η\_ η\_ μων\_ πα\_ ρα\_ παν\_ τα\_ α\_ ας\_ του\_ ου\_ ου\_ ους\_ θε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ους\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

6 πάντα, ὅσα ἠθέλησεν ὁ Κύριος ἐποίησεν ἐν τῷ οὐρανῷ καὶ ἐν τῇ γῇ...

Π αν\_ τα\_ ο\_ ο\_ ο\_ σα\_ η\_ θε\_ λη\_ η\_ σεν\_ ε\_ ποι\_ οι\_ οι\_ σε\_ εν\_ τω\_ ου\_ ρα\_ α\_ νω\_ και\_ ε\_ ε\_.εν\_ τη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ γη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ Α\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

6 ...ἐν ταῖς θαλάσσαις καὶ ἐν πάσαις ταῖς ἀβύσσοις.

Ε ν\_ ταις\_ θα\_ λα\_ α\_ ασ\_ σαις\_ και\_ εν\_ πα\_ α\_ σαι\_ αι\_ αις\_ ταις\_ α\_ α\_.α\_ βυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υσ\_ σοι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οις\_ Α\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

7 ἀνάγων νεφέλας ἐξ ἐσχάτου τῆς γῆς...

Α  να\_ γων\_ νε\_ φε\_ ε\_ ε\_ λα\_.ας\_ εξ\_ ε\_ σχα\_ α\_ α\_ του\_ τη\_ η\_ η\_ ης\_ γη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ ης\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

7 ...ἀστραπὰς εἰς ὑετὸν ἐποίησεν...

Α \_ στρα\_ πας\_ ει\_ εις\_.υ\_ ε\_ τον\_ ε\_ ε\_ ποι\_ η\_ η\_ σε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ εν\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

7 ...ὁ ἐξάγων ἀνέμους ἐκ θησαυρῶν αὐτοῦ,

Ο \_ εξ\_ α\_.α\_ α\_ α\_.α\_ γων\_ α\_ νε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ μους\_.εκ\_ θη\_ σαυ\_ ρω\_ ω\_ ων\_ α\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

8 ὃς ἐπάταξε τὰ πρωτότοκα Αἰγύπτου...

Ο ς\_ ε\_ πα\_.α\_ α\_.α\_ τα\_ α\_ α\_ ξε\_ τα\_ πρω\_ το\_ το\_ κα\_ Αι\_ γυ\_ υ\_ υ\_ πτου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

8 ...ἀπὸ ἀνθρώπου ἕως κτήνους.

Α  πο\_ αν\_ θρω\_ που\_ ε\_ ε\_.ως\_ κτη\_ η\_ η\_ η\_ νου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ χου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ους\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

9 ἐξαπέστειλε σημεῖα καὶ τέρατα ἐν μέσῳ σου, Αἴγυπτε...

Ε ξ\_ α\_ πε\_ στει\_ λε\_ ση\_.η\_ η\_ μει\_ ει\_ ει\_ α\_.α\_ και\_ τε\_ ε\_ ρα\_.α\_ τα\_ εν\_ με\_ σω\_ σου\_ ου\_ Αι\_.αι\_ αι\_.αι\_ γυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ πτε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ χε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

9 ...ἐν Φαραὼ καὶ ἐν πᾶσι τοῖς δούλοις αὐτοῦ.

Ε ν\_ φα\_ ρα\_ α\_ ω\_ ω\_ και\_ εν\_ πα\_ α\_ α\_ σι\_ τοις\_ δου\_ λοις\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ χου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

10 ὃς ἐπάταξεν ἔθνη πολλὰ...

Ος\_ ε\_ πα\_ α\_ α\_ α\_ τα\_ α\_ α\_ α\_ ξεν\_ ε\_ θνη\_ η\_ πολ\_ λα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ χα\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

10 ...καὶ ἀπέκτεινε βασιλεῖς κραταιούς.

Κ αι\_ α\_ πε\_ κτει\_ νε\_ ε\_ βα\_ σι\_ ι\_ λεις\_ κρα\_ ται\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ους\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

11 τὸν Σηὼν βασιλέα τῶν ᾿Αμορραίων...

Τ ον\_ Ση\_ ων\_ βα\_ σι\_ ι\_ λε\_ ε\_ ε\_ α\_ των\_ Α\_ μορ\_ ραι\_ αι\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

11 ...καὶ τὸν ῍Ωγ βασιλέα τῆς Βασὰν...

Κ αι\_ το\_ ον\_ Ωγ\_ βα\_ σι\_ λε\_ α\_ τη\_ ης\_.Βα\_ α\_ σα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ αν\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

11 ...καὶ πάσας τὰς βασιλείας Χαναάν...

Κ αι\_ πα\_ α\_ α\_ σα\_ ας\_ τας\_ βα\_ σι\_ λει\_ ας\_ Χα\_ α\_.να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ αν\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

12 καὶ ἔδωκε τὴν γῆν αὐτῶν κληρονομίαν...

Κ αι\_ ε\_ δω\_ κε\_ ε\_.την\_ γην\_ α\_ αυ\_ των\_ κλη\_ η\_ ρο\_ νο\_ μι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ χα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ αν\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

12 ...κληρονομίαν ᾿Ισραὴλ λαῷ αὐτοῦ.

Κ λη\_ ρο\_ νο\_ μι\_ ι\_.αν\_ Ισ\_ ρα\_ ηλ\_ λα\_ ω\_ ω\_ ω\_ α\_ α\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ χου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

13 Κύριε, τὸ ὄνομά σου εἰς τὸν αἰῶνα...

Κ υ\_ υ\_ υ\_.υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ε\_ το\_ Ο\_ νο\_ ο\_ μα\_ α\_ α\_ σου\_.ου\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

13 ...καὶ τὸ μνημόσυνόν σου εἰς γενεὰν καὶ γενεάν.

Κ αι\_ το\_ μνη\_ μο\_ συ\_ νο\_ ο\_ ον\_ σου\_.ου\_ εις\_ γε\_ νε\_ α\_ αν\_.και\_ γε\_ νε\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ αν\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

14 ὅτι κρινεῖ Κύριος τὸν λαὸν αὐτοῦ...

Ο \_.ο\_ τι\_ κρι\_ νει\_ ει\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ος\_ τον\_ λα\_ ο\_ ο\_ ο\_.ον\_ α\_ α\_ α\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

14 ...καὶ ἐπὶ τοῖς δούλοις αὐτοῦ παρακληθήσεται.

Κ αι\_ ε\_ πι\_ τοις\_ δου\_ ου\_ λοις\_ α\_ αυ\_ του\_ πα\_ ρα\_ κλη\_ θη\_ η\_ η\_.η\_ σε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ται\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

15 τὰ εἴδωλα τῶν ἐθνῶν ἀργύριον καὶ χρυσίον, ἔργα χειρῶν ἀνθρώπων·

Τ α\_ ει\_ δω\_ ω\_.λα\_ τω\_ ω\_ ων\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ θνων\_ αρ\_ γυ\_ ρι\_ ι\_ ο\_ ον\_ και\_ χρυ\_ σι\_ ι\_ ι\_ ον\_ ερ\_ γα\_ χει\_ ει\_ ει\_ ρων\_ αν\_ θρω\_ ω\_ ω\_ πω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

16 στόμα ἔχουσι καὶ οὐ λαλήσουσιν...

Σ το\_ ο\_ μα\_ α\_ ε\_ ε\_ ε\_ χου\_ ου\_ ου\_ ου\_ σι\_ και\_ ου\_ λα\_ λη\_ η\_ η\_ η\_ σου\_ ου\_ ου\_ σι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ιν\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

16 ...ὀφθαλμοὺς ἔχουσι καὶ οὐκ ὄψονται,

Ο \_ φθαλ\_ μου\_ ου\_ ους\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ χου\_ ου\_ ου\_ ου\_ σι\_ και\_ αι\_.ουκ\_ ο\_ ψο\_ ον\_ ται\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ χαι\_ αι\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

17 ὦτα ἔχουσι καὶ οὐκ ἐνωτισθήσονται...

Ω .ω\_ τα\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ χου\_ ου\_ ου\_ ου\_ σι\_ και\_ ουκ\_.ε\_ νω\_ ω\_.τι\_ σθη\_ σο\_ ον\_ ται\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ χαι\_.αι\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

17 ...οὐδὲ γάρ ἐστι πνεῦμα ἐν τῷ στόματι αὐτῶν.

Ο υ\_ δε\_.ε\_ ε\_.ε\_ γα\_.α\_ αρ\_ ε\_ ε\_ στι\_ πνε\_ ε\_ ευ\_ μα\_ εν\_ τω\_ στο\_ μα\_ τι\_ αυ\_ τω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

18 ὅμοιοι αὐτοῖς γένοιντο οἱ ποιοῦντες αὐτὰ...

Ο \_ μοι\_ οι\_ οι\_ α\_ αυ\_ τοις\_ γε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ νοι\_ οι\_ οιν\_ το\_ οι\_ ποι\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ουν\_ τε\_ ες\_.α\_ α\_ αυ\_ τα\_ α\_ α\_ α\_ χα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

18 ...καὶ πάντες οἱ πεποιθότες ἐπ᾿ αὐτοῖς.

Κ αι\_ πα\_ αν\_ τες\_ οι\_ πε\_ ποι\_ θο\_ ο\_.τες\_ επ\_ α\_ αυ\_ τοι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_.οι\_.οι\_.οι\_ χοι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οις\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

19 οἶκος ᾿Ισραήλ, εὐλογήσατε τὸν Κύριον...

Ο ι\_ κο\_.ο\_ ο\_.ος\_ Ισ\_ ρα\_ α\_ ηλ\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ α\_ τε\_ τον\_ Κυ\_ υ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_.ο\_ χο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ον\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

19 ...οἶκος Ἀαρών, εὐλογήσατε τὸν Κύριον.

Ο ι\_ οι\_ οι\_ οι\_ κο\_ ο\_.ο\_.ος\_ Α\_ α\_ α\_ ρων\_ ευ\_ λο\_ γη\_ η\_.σα\_ τε\_ ε\_ το\_.ο\_ ο\_.ον\_ Κυ\_ υ\_.ρι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ον\_ Α\_.αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

20 οἶκος Λευΐ, εὐλογήσατε τὸν Κύριον...

Ο ι\_ οι\_ οι\_.οι\_ οι\_ κο\_.ος\_ Λε\_ ευ\_ ι\_ ευ\_ λο\_ γη\_ η\_.σα\_ τε\_ ε\_ το\_.ο\_ ο\_.ον\_ Κυ\_ υ\_.ρι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ον\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

20 ...οἱ φοβούμενοι τὸν Κύριον, εὐλογήσατε τὸν Κύριον,

Ο ι\_ φο\_ βου\_ με\_ νοι\_ οι\_.τον\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ον\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ α\_ τε\_ το\_ ον\_ Κυ\_ υ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ον\_ Α\_.αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

21 εὐλογητὸς Κύριος ἐκ Σιών, ὁ κατοικῶν ῾Ιερουσαλήμ.

Ε υ\_ λο\_ γη\_ η\_ τος\_ Κυ\_ ρι\_ ο\_ ος\_ εκ\_ Σι\_ ι\_ ων\_ ο\_ κα\_ τοι\_ κων\_ Ι\_ ε\_ ε\_ ρου\_ ου\_ ου\_.ου\_ σα\_ α\_ α\_ α\_ λη\_ η\_ η\_ η\_ χη\_ η\_ η\_ η\_ ημ\_ Α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Δ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ χο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ χο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ δο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ξα\_ Πα\_ τρι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ και\_ αι\_.Υι\_ υι\_ υι\_ ω\_ \_ και\_ α\_ γι\_ γι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ω\_.ω\_ Πνε\_ ε\_ ευ\_ μα\_.α\_ α\_.α\_ α\_ Πνε\_ ευ\_.μα\_ α\_ α\_ τι\_ λε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ γε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ω\_ Τρι\_ α\_.α\_ α\_ α\_.α\_ ας\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ μο\_ ο\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ σι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ο\_ μο\_ ου\_ ου\_ σι\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ δι\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ τη\_ η\_ η\_.η\_ zη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ προσ\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ zω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ποι\_ οις\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ Πα\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ τη\_ η\_ η\_ ηρ\_ ο\_ ο\_ προ\_ ο\_.ο\_ α\_ να\_ α\_ ο\_ προ\_ α\_ ναρ\_ χο\_ ο\_ ο\_.ο\_ zο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ος\_ ο\_ συν\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.αρ\_ χος\_ Λο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ γο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ος\_ και\_.αι\_ αι\_ Πνε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ χε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ χε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ χε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ χε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ και\_ αι\_ Πνε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ευ\_ μα\_ α\_ το\_ παν\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ γι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ το\_ παν\_ α\_ α\_ γι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ον\_.ο\_ ει\_ εις\_.Θε\_ ο\_.ο\_ ος\_ τω\_ ων\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ λω\_ ων\_ σω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ σο\_ ο\_ ον\_ και\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_.οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ και\_ οι\_ κτι\_ ι\_.ι\_ ρο\_ ο\_ ον\_ τους\_ σε\_.ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ θε\_.ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ο\_ ο\_ ο\_ θε\_ ο\_ πρε\_ ε\_ πως\_ υ\_ υ\_ μνου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ουν\_ τα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ ας [κράτημα]\_ σω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ σον\_ και\_ οι\_ κτι\_ ι\_ ρον\_ του\_ ους\_ σε\_ θε\_ ο\_ πρε\_ ε\_ πως\_ υ\_ μνου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ουν\_ τα\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ ας\_

Κ αι\_ νυ\_ υ\_.υν\_ και\_ αι\_.α\_ α\_ α\_ ει\_ και\_.αι\_ εις\_ του\_.ου\_ ους\_ αι\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_. να\_ ας\_ των\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ νω\_.ων\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ μη\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.α\_ μη\_ ην\_ λε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.γε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ α\_ α\_ α\_ σπι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ λε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ παν\_ α\_ μω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ μη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ τε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ φθο\_.ο\_ α\_ α\_ φθο\_ ο\_ ρε\_.ε\_ ε\_ ε\_ Πα\_.α\_ α\_ αν\_ α\_ α\_ γι\_ ι\_ Παν\_ α\_ γι\_ ι\_ ι\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ πη\_ ηλ\_ πι\_.ι\_ σμε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ νω\_ ων\_ η\_ η\_ η\_.η\_.η\_.η\_ ε\_ ε\_ ε\_ ελ\_ πις\_ και\_ τω\_ ων\_ α\_ δι\_ ι\_ α\_ δι\_ ι\_ κου\_ ου\_.ου\_ με\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ α\_ δι\_.ι\_ ι\_ κου\_ ου\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ νω\_ ων\_ σκε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ σκε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.πε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ φρου\_.ου\_ ρει\_ ει\_ ει\_.ει\_ και\_ φυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ λα\_ α\_ α\_ και\_ φυ\_ υ\_.λα\_ α\_ ατ\_ τε\_ ε\_ πα\_ α\_ αν\_ τας\_ του\_ ου\_ ου\_ ους\_ ορ\_ θο\_ ο\_ δο\_ ο\_.ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ τους\_ ο\_.ο\_ ορ\_ θο\_ ο\_ δο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ξου\_ ους\_ τους\_ α\_.α\_ α\_ α\_ νυ\_.υ\_ υ\_ υ\_ μνο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ λο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ γου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ουν\_ τα\_ ας\_.σε\_ ε\_ ε\_ και\_ αι\_ αι\_ αι\_ το\_.ο\_ ον\_ ε\_ εκ\_ σου\_ τε\_ χθε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ εν\_ τα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ [κράτημα] και\_ το\_ ο\_ ο\_ ον\_ ε\_ ε\_ ε\_ εκ\_ σου\_ τε\_ χθε\_ ε\_ ε\_ ε\_ εν\_ τα\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_

## ἦχος πλ.δ΄ 'Ιωάσαφ Διονυσιάτου ἱερομονάχου

ἄνευ κρατημάτων

Χειρόγραφος κῶδιξ ἱερᾶς μονῆς ἁγίου Διονυσίου 829

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| ψαλμός 134 |  | Ιωάσαφ Διονυσιάτου ἱερομονάχου Διονυσιάτικη Μουσική Ανθολογία Εσπερινος – Όρθρος 2009 σ.275\* |

Δου\_ ου\_ ου\_ λοι\_ οι\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ο\_ ον\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ Αι\_ νει\_ ει\_ ει\_ τε\_ το\_ ο\_ νο\_ ο\_ μα\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ου\_ αι\_ νει\_ ει\_ τε\_ ε\_ δου\_ ου\_.ου\_ λοι\_.οι\_ οι\_ Κυ\_ υ\_.ρι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ον\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο ι\_ ε\_ στω\_ ω\_ ω\_ ω\_ τε\_ ες\_ εν\_ οι\_ κω\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ου\_ εν\_ α\_ αυ\_ λαις\_ οι\_.οι\_ κου\_ Θε\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ η\_ η\_ η\_ η\_ μω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ων\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Α ι\_ νει\_.ει\_ τε\_ το\_ ον\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ο\_ ον\_ ο\_ τι\_ ι\_.ι\_ α\_ γα\_ θο\_ ο\_ ο\_ ος\_ Κυ\_ υ\_.ρι\_ ι\_ ι\_ ος\_ ψαλ\_ λα\_ α\_ τε\_ τω\_ ο\_ νο\_ ο\_ ο\_.μα\_ α\_ τι\_.ι\_ ι\_ α\_ α\_.αυ\_ του\_ ου\_ ο\_.ο\_ ο\_ τι\_ ι\_.κα\_ α\_ α\_ λο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ον\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο ..ο\_ τι\_ τον\_ Ι\_ α\_ α\_.α\_ κω\_ ωβ\_ εξ\_ ε\_ λε\_ ξα\_ α\_ το\_ ο\_ ε\_ αυ\_ τω\_ ο\_ Κυ\_.υ\_ υ\_ υ\_ υ\_.υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ος\_ Ισ\_ ρα\_ α\_ ηλ\_ εις\_ πε\_ ρι\_.ι\_ ου\_ σι\_ α\_ σμο\_ ο\_ ον\_ ε\_ ε\_.α\_ α\_ αυ\_ τω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο  ο\_.τι\_ ε\_ γω\_ ω\_ ω\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ γνω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ κα\_ ο\_ τι\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ γα\_ α\_ ας\_ ο\_ ο\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ο\_ ος\_ και\_ ο\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ο\_.ος\_ η\_ η\_ μω\_ ω\_ ων\_ πα\_ ρα\_ πα\_ α\_.αν\_ τα\_.α\_.ας\_ του\_ ους\_.θε\_ ε\_ ε\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ους\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ α\_

Π α\_.α\_ α\_ αν\_.τα\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ σα\_ α\_ α\_.η\_ θε\_ λη\_ η\_ σε\_.εν\_ ε\_ ποι\_ οι\_ η\_ η\_ σεν\_ εν\_ τω\_ ου\_ ου\_ ρα\_ α\_ νω\_.ω\_ ω\_ και\_.αι\_ αι\_.αι\_ ε\_.εν\_ τη\_ η\_ γη\_ εν\_ ταις\_ θα\_ λα\_ α\_ ασ\_ σαις\_ και\_ εν\_ πα\_ α\_ σαις\_ ται\_.αις\_ α\_ βυ\_ υ\_ υ\_ υσ\_ σοι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οις\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Α  να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ γω\_ ων\_ νε\_ φε\_ ε\_ ε\_ ε\_ λα\_ α\_ ας\_ εξ\_ ε\_ σχα\_ α\_ α\_ του\_.τη\_ η\_ ης\_ γης\_ α\_ στρα\_ α\_ πα\_ α\_ ας\_ εις\_ υ\_ ε\_ το\_ ο\_.ον\_ ε\_.ε\_.ε\_ ποι\_ οι\_.η\_ η\_ η\_ σε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ εν\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

Ο  ε\_ ξα\_.α\_ α\_ α\_.α\_ γων\_ α\_ νε\_ ε\_ ε\_ ε\_ μου\_ ους\_ ε\_ εκ\_ θη\_ σαυ\_ ρω\_ ων\_.α\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ ος\_ ε\_ πα\_ α\_ τα\_ ξε\_ ε\_ τα\_ πρω\_ το\_ το\_ ο\_ κα\_ Αι\_ γυ\_ υ\_ υ\_ πτου\_ ου\_ α\_ πο\_ αν\_ θρω\_ ω\_.που\_ ου\_ ε\_ ως\_ κτη\_ η\_ η\_ η\_ νου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ους\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

Ε  ξα\_ πε\_ στει\_ ει\_ λε\_ ε\_ ση\_ μει\_ ει\_ ει\_ α\_.α\_ και\_ τε\_ ε\_ ρα\_ α\_.α\_ τα\_ εν\_ με\_ ε\_ ε\_.ε\_ σω\_.ω\_ σου\_.ου\_.ου\_ Αι\_ αι\_.γυ\_ υ\_ υ\_ πτε\_ εν\_ Φα\_ ρα\_ α\_.α\_ ω\_ ω\_ και\_ εν\_ πα\_ α\_ α\_ α\_ σι\_ τοις\_ δου\_ ου\_.λοις\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο  ος\_ ε\_ ε\_ πα\_ τα\_ ξε\_.εν\_ ε\_ θνη\_ πο\_ ολ\_ λα\_ α\_ και\_ α\_ πε\_ ε\_ κτει\_ νε\_ βα\_ σι\_ λει\_ ει\_ ει\_ εις\_ κρα\_ α\_.ται\_ αι\_ αι\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ους\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ 

Τ ον\_ Ση\_ ω\_.ων\_ βα\_ σι\_ ι\_ λε\_ ε\_ ε\_ α\_.των\_ Α\_ μορ\_ ραι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ ω\_ ω\_ ων\_ και\_ τον\_ Ω\_ ω\_.ωγ\_ βα\_ σι\_ λε\_.ε\_ α\_ α\_ της\_ Βα\_ α\_ σα\_ α\_ αν\_ και\_ πα\_ α\_ α\_ σας\_.τας\_ βα\_ σι\_ λει\_ ει\_ α\_ ας\_ Χα\_ α\_.να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ χα\_ α\_ α\_ αν\_ Α\_.α\_.αλ\_ λη\_ η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_ \_

Κ αι\_ αι\_ ε\_ δω\_ ω\_ κε\_ ε\_ την\_ γη\_ ην\_.α\_ αυ\_ τω\_ ων\_ κλη\_ ρο\_ νο\_ μι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ αν\_.κλη\_ ρο\_ νο\_ μι\_ ι\_ ι\_ αν\_ Ισ\_ ρα\_ η\_ η\_.ηλ\_ λα\_.α\_.α\_ ω\_ ω\_.α\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ χου\_ ου\_ ου\_ χου\_ Α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ε\_ ε\_ το\_ ο\_ ο\_ νο\_ ο\_ μα\_ α\_ α\_ σου\_ ου\_.εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ και\_ το\_ μνη\_ μο\_ ο\_ συ\_ υ\_ νο\_ ο\_ ον\_ σου\_.ου\_.εις\_ γε\_ νε\_ αν\_ και\_ γε\_ ε\_.νε\_ ε\_ ε\_ α\_ α\_ α\_ α\_ χα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ αν\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο \_ ο\_ ο\_ τι\_ κρι\_ ι\_ νει\_ ει\_ ει\_ ει\_ Κυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ος\_ τον\_ λα\_ ο\_ ον\_.α\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ και\_ ε\_ πι\_ τοις\_ δου\_ ου\_ ου\_ ου\_ λοι\_.οις\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ πα\_ ρα\_ κλη\_ θη\_ η\_ σε\_ ται\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Τ α\_ ει\_ ει\_ δω\_ λα\_ α\_ των\_ ε\_ ε\_.ε\_ θνω\_ ων\_ α\_ αρ\_ γυ\_ ρι\_ ι\_ ο\_ ον\_ και\_ αι\_ χρυ\_ σι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ον\_ ε\_ ε\_.ερ\_ γα\_ χει\_ ρω\_ ων\_ αν\_ θρω\_ ω\_ ω\_ ω\_ πω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Σ το\_ μα\_ α\_ ε\_ χου\_.ου\_ σι\_ ι\_ και\_ ου\_ ου\_.λα\_ λη\_ σου\_ ου\_ σι\_ ιν\_ ο\_ φθαλ\_ μου\_ ου\_ ους\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ χου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ σι\_ και\_ αι\_.αι\_ ου\_.ου\_.ουκ\_ ο\_ ο\_.ψο\_ ο\_ ον\_ ται\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ α\_

Ω  τα\_ α\_ ε\_ χου\_ ου\_ σι\_ ι\_ και\_ ου\_ ουκ\_.ε\_ νω\_ τι\_ σθη\_ η\_.σο\_ ο\_ ον\_ ται\_ ου\_ δε\_ ε\_ ε\_ ε\_ γα\_.αρ\_ ε\_ ε\_ στι\_ ι\_ πνε\_ ε\_ ευ\_ μα\_ α\_ α\_ εν\_ τω\_ στο\_ ο\_.ο\_ μα\_.α\_.α\_ τι\_ ι\_.α\_ α\_ αυ\_ τω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο  μοι\_ οι\_ οι\_ οι\_ α\_ α\_.αυ\_ τοι\_ οι\_ οις\_ γε\_ νοι\_ οιν\_ το\_ ο\_ οι\_ ποι\_ ου\_ ου\_ ου\_.ουν\_ τε\_ ες\_.α\_ α\_ αυ\_ τα\_ και\_ πα\_.α\_ α\_.α\_ α\_.αν\_ τες\_.οι\_ πε\_ ποι\_ θο\_ ο\_ τε\_ ες\_ ε\_ επ\_.α\_ α\_ αυ\_ τοι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οις\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ α\_

Ο ι\_ κο\_ ος\_ Ισ\_ ρα\_ α\_.α\_ η\_ ηλ\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ τε\_ ε\_ ε\_.τον\_ Κυ\_ υ\_ υ\_ υ\_.υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ον\_ οι\_ κο\_ ος\_ Α\_ α\_ α\_ ρω\_ ων\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ α\_ τε\_ ε\_ τον\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ον\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ κος\_ Λε\_ ευ\_ ι\_ ι\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ τε\_ τον\_ Κυ\_ υ\_.ρι\_ ι\_ ι\_ ον\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_  ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ον\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο ι\_ φο\_ βου\_.ου\_ με\_ ε νοι\_ τον\_ Κυ\_ υ\_ υ\_.υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ον\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ α\_ τε\_ τον\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ον\_ ευ\_ λο\_ γη\_ η\_ το\_ ος\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ος\_ εκ\_ Σι\_ ι\_.ι\_ ω\_ ων\_ ο\_ κα\_ τοι\_ κω\_ ω\_ ων\_ Ι\_ ι\_.ι\_ ε\_.ε\_.ε\_ ρου\_ ου\_.σα\_ α\_ α\_ λη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ ημ\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ 

### Δόξα. Τριαδικόν

Δ ο\_.ο\_ ο\_ ξα\_ Πα\_ τρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ και\_ Υι\_ υι\_.υι\_ ω\_ ω\_ και\_ α\_ γι\_.ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ω\_.ω\_.ω\_ Πνε\_ ευ\_.μα\_ α\_ α\_ τι\_

Η  τρισ\_ υ\_ πο\_.ο\_ στα\_ α\_ το\_ ο\_ ο\_ ος\_ μο\_ ο\_ ο\_ να\_ α\_ α\_.α\_ zα\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ ας\_ Πα\_ τη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ ηρ\_ Υι\_ υι\_ υι\_ υι\_.υι\_ υι\_ υι\_ υι\_ υι\_ υι\_ Πα\_ τη\_ ηρ\_ Υι\_ υι\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ος\_ και\_ Πνε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ και\_ Πνε\_.ε\_ ε\_.ευ\_ μα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ Τρι\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ ας\_ η\_ α\_ δι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_ ε\_ η\_.α\_ δι\_ ι\_.ι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_.ε\_ το\_.ο\_ ο\_ ος\_ ο\_ ο\_.ο\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_.ει\_ ει\_ ει\_ zει\_ ει\_ ει\_ εις\_ Θε\_ ο\_ ος\_ τω\_ ων\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ zο\_.ο\_ ο\_ των\_ ο\_ ο\_ λω\_.ω\_ ω\_ zω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ σω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ζε\_ και\_ αι\_ αι\_ αι\_ δι\_ ι\_ α\_ α\_.α\_ φυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ λα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ και\_ δι\_.ι\_ ι\_ α\_ α\_ φυ\_ υ\_.υ\_ υ\_ υ\_ λα\_ α\_ ατ\_ τε\_ ε\_ η\_ μα\_ α\_ α\_ α\_ zα\_ α\_.α\_.α\_ α\_.α\_ ας\_.τους\_ σε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ μνου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ουν\_.τα\_ α\_ ας\_ σω\_.ω\_. ω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ζε\_.και\_ δι\_ α\_ φυ\_.υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ λα\_ α\_.α\_ δι\_.ι\_ α\_ φυ\_ υ\_.λα\_ α\_ α\_ ξο\_.ο\_ ον\_ η\_ μα\_ ας\_ του\_ ους\_ σε\_ ε\_ υ\_ μνου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ τους\_ σε\_ υ\_ μνου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ zου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ουν\_ τας\_

### Καὶ νῦν. Θεοτοκίον

Κ αι\_ νυ\_ υ\_ υ\_ υν\_ και\_.αι\_ α\_ α\_ ει\_ και\_.αι\_ ει\_ εις τους\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ ας\_ των\_ αι\_ ω\_ ω\_.ω\_ νω\_ ων\_.α\_ α\_ α\_ μην\_

Α \_ πει\_ ει\_ ει\_ ει\_ zει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ρα\_.α\_ αν\_ δρε\_.ε\_ ε\_ πα\_ αν\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ σπι\_ ι\_ ι\_ λε\_ ε\_ κο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ρη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ Θε\_ ο\_ κυ\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ το\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ορ\_.α\_ πε\_ γνω\_ ω\_ σμε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ νω\_ ω\_ ω\_ ων\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ χε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ ε\_ ε\_.ελ\_ πι\_.ι\_ ι\_ ις\_ α\_ να\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ στα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ να\_ α\_ στα\_ σι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ zι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ις\_ πι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ πτο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ον\_.τω\_ ω\_ ων\_ ρυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ σαι\_ ρυ\_ σαι\_ αι\_ κο\_ λα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ κο\_ λα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ κο\_ λα\_ α\_ σε\_ ε\_ ως\_ η\_ η\_ μα\_ α\_ zα\_ α\_ α\_ α\_ ας\_ σαι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αις\_ μη\_ η\_ η\_ η\_ τρι\_ ι\_ ι\_ και\_ αι\_ nαι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αις\_ πρε\_ σβει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_.ει\_ ει\_ ει\_ zει\_.ει\_ ει\_ πρε\_ σβει\_ ει\_ αι\_.αι\_ αι\_ nαι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι ρυ\_ σαι\_ κο\_ λα\_ α\_ σε\_ ε\_ ως\_ η\_ μα\_ α\_ zα\_ α\_ α\_ α\_ ας\_ σαι\_ αις\_.μη\_ τρι\_ ι\_ καις\_ πρε\_ ε\_ σβει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_.αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αις\_

## ἦχος πλ.α΄ Πέτρου Λαμπαδαρίου

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |  | Πανδέκτη Όρθρος 1851 σ.101\* |

Δ ου\_ λοι\_ οι\_ δου\_ ου\_ λοι\_ οι\_.Κυ\_ ρι\_ ι\_ ον\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_.αι\_ νει\_ ει\_ ει\_ τε\_ το\_ ο\_ νο\_ μα\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ου\_ αι\_ νει\_.ει\_ τε\_ δου\_ ου\_ λοι\_ οι\_ Κυ\_ υ\_.ρι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ον\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο ι\_ ε\_ στω\_ ω\_ ω\_ τε\_ ες\_ εν\_ οι\_ οι\_ οι\_ κω\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ου\_ εν\_ α\_ αυ\_ λαις\_ οι\_ κου\_ Θε\_ ε\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ η\_ η\_ η\_ η\_ μω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Α ι\_ νει\_τε\_ τον\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ον\_ ο\_.ο\_ ο\_ τι\_ α\_ γα\_ θο\_ ο\_.ος\_ Κυ\_ υ\_.ρι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ος\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ψ α\_ α\_ α\_ λα\_.α\_ α\_.α\_ α\_ ψα\_ α\_.λα\_ α\_ α\_ τε\_ τω\_ ο\_ νο\_ μα\_ α\_ τι\_ α\_ αυ\_ του\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ τι\_ ι\_.κα\_ α\_ α\_ λο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ον\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο τι\_ το\_ ο\_ ον\_ Ι\_ α\_ α\_ κωβ\_ ε\_ ξε\_ λε\_ ξα\_ α\_ το\_ ο\_ ε\_ αυ\_ τω\_ ο\_ Κυ\_ υ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ χο\_ ο\_ ο\_ ο\_ χο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ος\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ι σ\_ ρα\_ η\_ ηλ\_ εις\_ πε\_ ρι\_ ου\_ σι\_ α\_ σμο\_ ο\_ ον\_ ε\_ α\_ αυ\_ τω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ χω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο \_ τι\_ ε\_ γω\_ ω\_ ε\_ γνω\_ ω\_ κα\_ ο\_ τι\_ ι\_ με\_ ε\_ ε\_ γα\_.ας\_ ο\_ Κυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ χο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_.ο\_ χο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ος\_ α\_.α\_.α\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ αι\_ ο\_ Κυ\_ ρι\_.ι\_ ο\_.ος\_ η\_ η\_ μων\_ πα\_ ρα\_ πα\_ α\_.αν\_ τα\_.α\_ ας\_ του\_ ους\_.θε\_ ε\_ ε\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ χου\_ ου\_.ου\_ ου\_ χου\_ ου\_.ου\_ ου\_ χους\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Π α\_ α\_ α\_.α\_ αν\_ τα\_ α\_ \_ ο\_.ο\_ ο\_ σα\_.η\_ θε\_ λη\_ σε\_ εν\_.ε\_ ε\_ ποι\_ οι\_ οι\_ η\_ η\_ η\_ η\_ σεν\_ ε\_ ε\_ ε\_ εν\_ τω\_ ου\_ ρα\_.α\_ α\_ α\_ νω\_.ω\_ και\_ αι\_ αι\_ εν\_ τη\_ η\_ γη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε ν\_ ταις\_ θα\_ λα\_ α\_ α\_ ασ\_ σαι\_.αις\_ και\_ εν\_ πα\_ σαις\_ ταις\_ α\_ βυ\_ υ\_ υ\_ υσ\_ σοι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οις\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Α \_ να\_ α\_ α\_ α\_ γω\_.ων\_.νε\_ φε\_ ε\_ ε\_ ε\_ λα\_ α\_.α\_ ας\_ εξ\_ ε\_ σχα\_ α\_.α\_ του\_ ου\_.τη\_ η\_ ης\_ γη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ ης\_ α\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Α \_ στρα\_ πας\_ εις\_ υ\_ ε\_ το\_ ο\_.ον\_ ε\_.ε\_ ε\_ ποι\_ οι\_.η\_ η\_ η\_ σε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ χε\_.ε\_ ε\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο \_ ε\_ ξα\_ α\_ α\_ α\_ γων\_ α\_ νε\_ ε\_ ε\_ μου\_.ους\_.εκ\_ θη\_ σαυ\_ ρω\_ ων\_.α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ χου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ χου\_ α\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο ς\_ ε\_ πα\_ τα\_ α\_ ξε\_ τα\_ πρω\_ το\_ το\_ κα\_ α\_.Αι\_ γυ\_ υ\_ υ\_ πτου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ χου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ χου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ χου\_ α\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Α \_ πο\_ αν\_ θρω\_ που\_ ε\_.ως\_ κτη\_ η\_ η\_ η\_.η\_ νου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ χου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ χου\_.ους\_ α\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Εξ\_ α\_ πε\_ στει\_ ει\_ λε\_ ση\_ μει\_ ει\_ ει\_ ει\_ α\_ και\_ τε\_ε\_ ρα\_ α\_ τα\_ εν\_ με\_ σω\_ ω\_.σου\_ Αι\_.γυ\_ υ\_.πτε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ χε\_.ε\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε ν\_ Φα\_ ρα\_ α\_ ω\_ και\_ εν\_ πα\_ α\_ α\_ α\_.α\_ σι\_.τοις\_ δου\_ ου\_ ου\_ ου\_ λοι\_ οις\_.α\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_.ου\_ χου\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο ς\_ ε\_ πα\_ τα\_ ξεν\_ ε\_ ε\_ ε\_ θνη\_ η\_.πο\_ ο\_ ολ\_ λα\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_.α\_ χα\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ αι\_ α\_ πε\_ ε\_ κτει\_.ει\_ νε\_ ε\_ βα\_ σι\_ λει\_ ει\_ ες\_ κρα\_ α\_.ται\_ αι\_ αι\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ χου\_ ους\_\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Τ ον\_ Ση\_ η\_ ων\_ βα\_ σι\_ λε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ α\_ των\_ Α\_ μορ\_ ραι\_ αι\_ αι\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ χω\_ ων\_\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ αι\_ το\_ ον\_ Ωγ\_ βα\_ σι\_ λε\_ ε\_.ε\_ α\_.α\_ α\_ τη\_ ης\_.Βα\_ α\_ α\_ σα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ χα\_ α\_ α\_ αν\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ αι\_ πα\_ α\_ σα\_.α\_ ας\_ τας\_ βα\_ σι\_ λει\_ ει\_.ει\_ α\_.α\_ ας\_ Χα\_ α\_.να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ αν\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ αι\_ ε\_.ε\_ ε\_ δω\_.ω\_ ω\_ κε\_ ε\_ την\_ γην\_ α\_ αυ\_ τω\_ ων\_ κλη\_ ρο\_ νο\_ μι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ αν\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ λη\_ ρο\_ νο\_ μι\_ ι\_.ι\_ α\_.αν\_ Ισ\_ ρα\_ η\_ η\_.ηλ\_ λα\_.α\_ α\_ ω\_.ω\_.α\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ υ\_.υ\_ υ\_.υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ε\_ το\_ Ο\_ νο\_ μα\_ α\_ α\_ σου\_ εις\_ το\_.ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ χα\_ α\_\_ α\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ.αι\_ το\_ μνη\_ μο\_.ο\_ συ\_ νο\_ ο\_ ο\_ ον\_ σου\_ εις\_ γε\_ νε\_ α\_ α\_.αν\_ και\_.αι\_ αι\_ γε\_ ε\_.νε\_ ε\_ ε\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ χα\_ αν\_\_ α\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο \_ ο\_ ο\_ ο\_ τι\_ κρι\_ νει\_ ει\_ ει\_ Κυ\_.υ\_ ρι\_ ι\_.ι\_ ο\_ ος\_ τον\_ λα\_ ον\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ α\_.α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ αι\_ ε\_ πι\_ τοις\_ δου\_ ου\_ ου\_ ου\_ λοι\_ οις\_.α\_ α\_ αυ\_ του\_ πα\_ ρα\_ κλη\_ θη\_ σε\_ ται\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ α\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Τ α\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_.ει\_ δω\_ ω\_ ω\_ λα\_.α\_ των\_ ε\_ ε\_ θνων\_ αρ\_ γυ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ον\_ και\_.αι\_ χρυ\_ σι\_ ι\_ ι\_ ο\_.ον\_ ε\_.ε\_ ερ\_ γα\_.χει\_ ρω\_ ω\_.ων\_ α\_.α\_ αν\_ θρω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ πω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ χω\_.ων\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Σ το\_.ο\_ ο\_ μα\_ ε\_ χου\_ ου\_ ου\_ σι\_ ι\_ ι\_ και\_ ου\_ λα\_ λη\_ η\_ σου\_ ου\_ σι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ χι\_.ιν\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο \_ φθαλ\_ μου\_ ου\_ ους\_ ε\_ ε\_.χου\_ ου\_ σι\_ και\_ ουκ\_ ο\_ ο\_ ψο\_ ον\_ ται\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ χαι\_ αι\_\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ω \_ ω\_ ω\_ ω\_ τα\_ ε\_ ε\_.χου\_ ου\_ σι\_ και\_ ουκ\_ ε\_ νω\_ τι\_ σθη\_ η\_ σο\_ ον\_ ται\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο υ\_ δε\_ ε\_ ε\_ ε\_ γα\_ αρ\_ ε\_ ε\_ στι\_ πνε\_.ευ\_ μα\_ α\_ εν\_ τω\_ στο\_ ο\_ μα\_.τι\_ ι\_.α\_ α\_ αυ\_ τω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ α\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο \_ μοι\_ οι\_ α\_ αυ\_ τοις\_ γε\_ νοι\_ οιν\_ το\_ ο\_ οι\_ ποι\_ ου\_ ου\_.ουν\_ τες\_ α\_ α\_ α\_ αυ\_ τα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ αι\_ πα\_ α\_ α\_ αν\_ τε\_ ες\_ οι\_ πε\_ ποι\_ θο\_ τε\_ ες\_ επ\_ α\_ αυ\_ τοι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οις\_ α\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λουη\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο ι\_ κο\_ ος\_Ισ\_ ρα\_ α\_ ηλ\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ τε\_ ε\_.τον\_ Κυ\_.υ\_.υ\_ ρι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ χο\_ ο\_ ον\_ α\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο ι\_ οι\_ οι\_ κο\_ ος\_Α\_ α\_ α\_ ρων\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ τε\_ ε\_.τον\_ Κυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ον\_ α\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο ι\_ οι\_ οι\_ κος\_ Λε\_ ευ\_ ι\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ τε\_ ε\_.τον\_ Κυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ον\_ α\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο ι\_ φο\_ βου\_ με\_ ε\_ νοι\_ το\_ ον\_ Κυ\_ υ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ον\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ τε\_ το\_ ον\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ χο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ χο\_ ον\_\_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε υ\_ λο\_ γη\_ η\_ τος\_ Κυ\_ ρι\_ ο\_ ος\_ εκ\_ Σι\_ ι\_ ων\_ ο\_ κα\_ α\_.τοι\_ οι\_ κω\_ ω\_ ω\_.ων\_ Ι\_ ι\_.ι\_ ε\_.ε\_ ε\_ ρου\_ ου\_.σα\_ α\_ α\_ λη\_ η\_ η\_ η\_ χη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ ημ\_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Δ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ χο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ χο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ χο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ χο\_.ο\_ ο\_ Δ\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ξα\_ Πα\_ τρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ και\_ αι\_.Υι\_ υι\_ υι\_ ω\_ και\_ α\_ γι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ γι\_.ι\_ ω\_ ω\_.ω\_ Πνε\_ ε\_.ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ευ\_ μα\_ α\_ γι\_ ω\_ ω\_.ω\_ Πνε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ευ\_ μα\_ τι\_ ι\_ ι\_ ι\_ λε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ γε\_.ε\_ ε\_ η\_ υ\_ περ\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ αρ\_ \_ χι\_ ι\_ ι\_.η\_ υ\_ υ\_ περ\_ α\_ α\_ α\_ αρ\_ χι\_ ι\_.ο\_ ο\_ ος\_ Θε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ο\_ ο\_ ο\_ Θε\_ ο\_ ο\_ ο\_ τη\_.η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ ης\_ Πα\_ τη\_ η\_ zη\_ η\_ η\_ ηρ\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ zο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ ο\_ α\_ γε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_.εν\_ νη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ zη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_.η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ ο\_ α\_ γε\_ ε\_.ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ εν\_ νη\_ η\_ η\_ ο\_ α\_ α\_.α\_ γε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ εν\_ νη\_ το\_ ο\_ ο\_ ος\_ Υι\_ ο\_.ο\_ ο\_ ος\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ γε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ εν\_ νη\_ η\_ ο\_ γεν\_ νη\_ το\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ος\_ και\_ Πνε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ χε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ χε\_.ε\_ ε\_ χε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ χε\_ ε\_\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ χε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ευ\_ μα\_.α\_ α\_\_ το\_ ο\_ ε\_ ε\_.εκ\_ πο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ρε\_ ε\_ το\_ εκ\_ πο\_ ρευ\_ το\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ον\_ η\_ εν\_ μο\_ να\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ δι\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ευ\_ σε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ευ\_ σε\_ ε\_ βω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ως\_ προ\_ σκυ\_ νου\_ με\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.νη\_ η\_ η\_ \_ Τρι\_ α\_ α\_ zα\_ α\_ α\_ ας\_ α\_ γι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.α\_ α  δο\_ ο\_ ο\_ ξα\_ α\_ σοι\_ οι\_ οι\_ οι\_ [κράτημα] Τρι\_ α\_ α\_ zα\_ α\_ α\_ ας\_ α\_ γι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.α\_ α\_ α\_ δο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ξα\_ α\_ α\_ δο\_ ο\_.ξα\_ α\_ α\_ σοι\_

Κ αι\_ νυ\_ υ\_.υν\_ και\_ αι\_.α\_ α\_ α\_ ει\_ και\_.αι\_ εις\_ τους\_ αι\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_.ω\_ νας\_ των\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ νω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.μη\_ η\_ η\_ ην\_ λε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ γε\_.ε\_ ε\_ Παν\_ τα\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ να\_ παν\_ τα\_ α\_ νασ\_ σα\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ Πα\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ νυ\_.υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ μνη\_.η\_ η\_ πα\_ νυ\_ υ\_.μνη\_ η\_ η\_ τε\_ ε\_ \_.ελ\_ πι\_.ι\_ ι\_.ις\_ α\_.α\_.α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ πη\_.η\_.η\_ η\_ η\_ ηλ\_.πι\_ ι\_ α\_ πη\_.η\_ ηλ\_ πι\_ ι\_ σμε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ νω\_ ων\_ εν\_ ω\_.ω\_ ω\_ ρα\_ εν\_ ω\_ ρα\_ α\_ με\_ ε\_ ε\_ τη\_.η\_.η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ φο\_.ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.βε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.τη\_ φο\_ βε\_ ρα\_ α\_ α\_.α\_ zα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ της\_ κα\_ τα\_ α\_.α\_ δι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ χι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ χι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ χι\_.ι\_ της\_ κα\_ τα\_ α\_ δι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ χι\_.ι\_ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ κα\_ τα\_ δι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ κη\_ ης\_ ρυ\_ υ\_.υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ zυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_.υ\_.υ\_ υ\_ υ\_.υ\_ σαι\_.αι\_ με\_ ε\_.ε\_ ρυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_.σαι\_ αι\_ αι\_ αι [κράτημα]\_.της\_ κα\_ τα\_ δι\_.ι\_ ι\_ ι\_ κη\_.η\_ η\_ ης\_ ρυ\_.υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ σαι\_ αι\_.με\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_

# Ἐξομολογεῖσθε -5ηχον

Ἦχοι: α΄, πλ.δ΄, πλ. β΄, βαρύς, α΄ - Εἰς ῥυθμόν τρίσημον

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| ψαλμός 135 |  | Ψαλτήριον Τερπνόν Ι.Μ.Σίμωνος Πέτρας 1995 σ.607# |

Ε \_.ε\_ ξο\_ μο\_ λο\_ γει\_ ει\_ ει\_ σθε\_ τω\_ Κυ\_ ρι\_.ι\_ ω\_ ο\_ τι\_ α\_.α\_ γα\_ θο\_ ο\_ ος\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_  τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το\_ .ε\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_ 

Ε \_.ε\_ ξο\_ μο\_ λο\_ γει\_ ει\_ ει\_ σθε\_ τω\_ ω\_ Θε\_ ω\_ των\_ θε\_ ω\_ ω\_ ων\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_  τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το\_ .ε\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_ 

Ε \_.ε\_ ξο\_ μο\_ λο\_ γει\_ ει\_ ει\_ σθε\_ τω\_ Κυ\_ ρι\_ ω\_ τω\_.ων\_ κυ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ω\_ ω\_ ων\_Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_  τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το\_ .ε\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_ 

Τ ω\_ ποι\_ η\_ η\_ σαν\_ τι\_ θαυ\_ μα\_ σι\_ α\_ με\_ γα\_ α\_ λα\_ μο\_.ο\_ νω\_ ω\_ ω\_Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_  τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το\_ .ε\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_ 

Τ ω\_ ποι\_ η\_ η\_ σαν\_ τι\_.ι\_ τους\_ ου\_ ου\_ ρα\_ νους\_ εν\_ συ\_ νε\_.ε\_ σει\_ ει\_ ει\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_  τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το\_ .ε\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_ 

Τω\_ στε\_ ρε\_ ω\_ ω\_ ω\_ σαν\_ τι\_ την\_ γην\_ ε\_ πι\_ τω\_.ων\_ υ\_ δα\_ α\_ α\_ τω\_ ω\_ ων\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_  τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το\_ .ε\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_ 

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |  |  |

Τ ω\_ ποι\_ η\_ σαν\_ τι\_ φω\_ τα\_ με\_ γα\_.α\_ λα\_ μο\_ ο\_ ο\_ νω\_ ω\_ ω\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_ τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_.ου\_ ου\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

Τον\_ η\_ λι\_ ον\_ εις\_ ε\_ ξου\_ σι\_ αν\_ τη\_ ης\_ η\_ με\_ ε\_ ε\_ ρα\_ α\_ ας\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_ τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_.ου\_ ου\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

Τ ην\_ σε\_ λη\_ νην\_ και\_ τους\_ α\_ στε\_ ρας\_ εις\_ ε\_ ξου\_ σι\_ αν\_ της\_ νυ\_ κτο\_ ο\_ ος\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_ τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_.ου\_ ου\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

Τ ω\_ πα\_ τα\_ ξαν\_ τι\_ Αι\_ γυ\_ πτον\_ συν\_ τοις\_ πρω\_.ω\_ το\_ το\_ κοις\_ αυ\_ τω\_ ω\_ ων\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_ 

a ο\_.ο\_ τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_.ου\_ ου\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

a ο\_.ο\_ τι\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ α\_  το\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_ 

Κ αι\_ ε\_ ξα\_ γα\_ γον\_ τι\_ τον\_ Ισ\_ ρα\_ ηλ\_ δι\_ ι\_ α\_ με\_ σου\_ αυ\_ τω\_ ω\_ ων\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_  a ο\_.ο\_ τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_.ου\_ ου\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

a ο\_.ο\_ τι\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ α\_  το\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_ 

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |  |  |

Ε ν\_ χει\_ ρι\_ κρα\_ ται\_ α\_ και\_ ε\_.εν\_ βρα\_ χι\_ ο\_ νι\_ υ\_ ψη\_ λω\_ ω\_ ω\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_  τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

Τω\_ κα\_ τα\_ δι\_ ε\_ λον\_ τι\_ την\_ Ε\_ ρυ\_ θρα\_.α\_ αν\_ θα\_ λασ\_ σαν\_ εις\_ δι\_ αι\_ ρε\_ ε\_ ε\_ σει\_ ει\_ εις\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_  τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το \_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

Κ αι\_ δι\_ α\_ γα\_ γον\_ τι\_ τον\_ Ισ\_ ρα\_ ηλ\_ δι\_.ι\_ α\_ με\_ σου\_ αυ\_ τη\_ η\_ ης\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_  τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το \_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

Και\_ εκ\_ τι\_ να\_ ξαν\_ τι\_ Φα\_ ρα\_ ω\_ και\_ αι\_ την\_ δυ\_ να\_ μιν\_ αυ\_ του\_ εις\_ θα\_ λασ\_ σαν\_ Ε\_ ρυ\_ θρα\_ α\_ αν\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_  aο\_.ο\_  τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το \_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

a ο\_.ο\_ τι\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ α\_  το\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

Τ ω\_ δι\_ α\_ γα\_ γον\_ τι\_ τον\_ λα\_ ο\_.ον\_ αυ\_ του\_ εν\_ τη\_.η\_ ε\_ ρη\_ η\_ η\_ μω\_ ω\_ ω\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_  aο\_.ο\_  τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το \_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

a ο\_.ο\_ τι\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ α\_  το\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |  |  |

Τ ω\_ πα\_ τα\_ ξαν\_ τι\_ βα\_ σι\_ λει\_.εις\_ με\_ γα\_ α\_ α\_ λου\_ ου\_ ους\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_ τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_.α\_ το\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

Κ αι\_ α\_ πο\_ κτει\_ ναν\_ τι\_ βα\_ σι\_ λεις\_ κρα\_ ται\_ ου\_ ου\_ ους\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_ τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_.α\_ το\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

Τ ον\_ Ση\_ ων\_ Βα\_ σι\_ λε\_ α\_ των\_ Α\_ α\_ μορ\_ ρε\_ ε\_ ε\_ ω\_ ω\_ ων\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_ τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_.α\_ το\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

Κ αι\_ τον\_ Ωγ\_ βα\_ σι\_ λε\_ α\_ γης\_ Βα\_ σα\_ α\_ αν\_  Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_ τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_.α\_ το\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

Κ αι\_ δο\_.ον\_ τι\_ την\_ γην\_ αυ\_ των\_ κλη\_ ρο\_ νο\_ μι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ αν\_  Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_  aο\_.ο\_ τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_.α\_ το\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

aο\_.ο\_ τι\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ α\_  το\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Κ λη\_ ρο\_ νο\_ μι\_ αν\_ Ισ\_ ρα\_ η\_.η\_ ηλ\_ δου\_ λω\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_  Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_  aο\_.ο\_ τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_.α\_ το\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

a ο\_.ο\_ τι\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ α\_  το\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |  |  |

Ο \_ τι\_ εν\_ τη\_ τα\_ πει\_ νω\_ σει\_ η\_ μων\_ ε\_ μνη\_ σθη\_ η\_ μω\_.ων\_ ο\_ Κυ\_ ρι\_ ο\_ ο\_ ος\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_ τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το\_ .ε\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_ 

Κ αι\_ ε\_ λυ\_ τρω\_.ω\_ σα\_ το\_ η\_ μας\_ εκ\_ τω\_.ων\_ ε\_ χθρων\_ η\_ μω\_ ω\_ ων\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_ τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το\_ .ε\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_ 

Ο \_ δι\_ δους\_ τρο\_ φη\_.η\_ ην\_ πα\_ ση\_ σαρ\_ κι\_ ι\_ ι\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_ τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το\_ .ε\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_ 

Ε \_ ξο\_ μο\_ λο\_ γει\_ σθε\_ τω\_ Θε\_ ω\_.ω\_ του\_  ου\_ ρα\_ νου\_ ου\_ ου\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_  ο\_.ο\_ τι\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ το\_ .ε\_ ε\_ λε\_ ος\_ αυ\_ του\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ι\_ α\_ 

# Λόγον ἀγαθόν... ψαλμός 44

## ἦχος δ΄ Γεωργίου ἱερέως Ῥυσίου

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Γεωργίου ἱερέως Ῥυσίου |  | Ιωάννου Λαμπαδαρίου Στεφάνου Α΄ Δομεστίκου Πανδέκτη τόμος 2  Κωνστ/πολη 1851 σ.338\* |

 α\_ γι\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_

Λ ο\_ γο\_.ο\_ λο\_ γο\_ ον\_ α\_ γα\_ α\_ θο\_ ο\_.ο\_ ον\_ αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ ε\_ ξη\_ ρευ\_ ξα\_ το\_.η\_ κα\_ αρ\_ δι\_ α\_ α\_ μου\_ λο\_ ο\_ ο\_.γο\_ ο\_ ο\_ ον\_ α\_ γα\_ α\_ θο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ον\_ χαι\_.αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ παν\_ τα\_ να\_ ασ\_ σα\_ α\_.πα\_ αν\_ υ\_.υ\_ υ\_ υ\_ υ\_.υ\_ μνη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ τε\_ μη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ τερ\_ Χρι\_ στου\_ ου\_ ου\_ του\_ Θε\_ ε\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Λ ε\_ ε\_ ε\_ γω\_ λε\_ γω\_.ω\_ ε\_ ε\_ γω\_ ω\_ τα\_ ερ\_ γα\_ μου\_ ου\_.τω\_ ω\_ ω\_ ω\_ βα\_ σι\_ ι\_ λει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_.ει\_ ει\_ Χαι\_.αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ βα\_ α\_ σι\_ λι\_ ισ\_ σα\_ α\_ α\_ α\_ των\_ α\_ αγ\_ γε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ λω\_ ων\_ δε\_ ε\_ σποι\_ οι\_ να\_ α\_.του\_ κο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ σμου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Η \_ η\_ γλω\_.ω\_ ωσ\_ σα\_ α\_ μου\_ κα\_ λα\_ α\_.α\_ μο\_ ο\_ ος\_ γραμ\_ μα\_ τε\_ ε\_ ε\_.ως\_ ο\_ ο\_ ξυ\_ υ\_ γρα\_.α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ φου\_.ου\_ ου\_ ου\_ χαι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ των\_ προ\_ φη\_ τω\_ ω\_.ων\_ το\_ ο\_ κη\_ η\_ η\_ η\_ ρυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ γμα\_ α\_ πα\_ τρι\_ αρ\_ χω\_ ω\_ ων\_.η\_ η\_ η\_ η\_ δο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ξα\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ω  ραι\_.αι\_ αι\_ ο\_.ος\_ κα\_ α\_ α\_ αλ\_ λει\_ ει\_ πα\_ ρα\_ τους\_ υι\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ους\_ τω\_ ων\_.α\_ αν\_ θρω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ πω\_.ω\_ ω\_ ων\_ χαι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ α\_ γνη\_ πα\_ αρ\_ θε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ νε\_ ε\_ Θε\_ ο\_ ο\_ νυ\_ υμ\_ φε\_ ε\_ ε\_ δε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ σποι\_ να\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε  ξε\_ χυ\_ υ\_ υ\_ θη\_ χα\_ α\_ α\_ ρις\_ εν\_ χει\_.ει\_ λε\_.ε\_ ε\_ σι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ σου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ χαι\_ αι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_ α\_ α\_ σπι\_.ι\_ λε\_ ε\_.α\_ α\_ μο\_.ο\_ ο\_ λυ\_ υν\_ τε\_ ε\_ α\_.α\_ α\_.α\_ φθο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ρε\_ ε\_ ε\_ ε\_ παν\_ α\_ α\_ γι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

Δ ι\_ α\_ του\_ ου\_ ου\_ το\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σε\_ ε\_.σε\_ ο\_ Θε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ος\_ εις\_ το\_.ον\_ αι\_.αι\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ χαι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ ε\_ η\_ τω\_.ω\_ ων\_ α\_ α\_ α\_.α\_ πηλ\_ πι\_ σμε\_.ε\_ ε\_ νω\_ ων\_ η\_ ε\_ ελ\_ πι\_ ι\_ ις\_ και\_ τω\_.ω\_ ων\_ πο\_ ο\_ ο\_ ο\_ λε\_ μου\_ με\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ νων\_ βο\_ ο\_ η\_ θει\_.ει\_ ει\_ ει\_.ει\_ ει\_ ει\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

Π ε\_ ρι\_ ι\_.ι\_ ζω\_ ω\_ ω\_ πε\_ ρι\_ ι\_ ζω\_.ω\_ σαι\_ την\_ ρομ\_ φαι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αν\_ σου\_ ου\_ ε\_ πι\_ των\_ μη\_ ρω\_ ω\_ ω\_ ων\_ σου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ δυ\_.υ\_ να\_ α\_ τε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ χαι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_ κε\_ χα\_ ρι\_ τω\_ ω\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ νη\_ η\_ η\_ με\_ τα\_ σου\_ ου\_ ου\_ Κυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ος\_ και\_.αι\_ αι\_.αι\_ δι\_ α\_ α\_ σου\_ ου\_ ου\_ ου\_ μεθ\_ η\_ η\_ μω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ων\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Τ η\_ ω\_ ραι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ τη\_ η\_ τη\_.η\_ η\_ σου\_ και\_ τω\_ κα\_ αλ\_ λει\_ σου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ χαι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ ευ\_ λο\_ γη\_ με\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ νη\_ η\_ συ\_ ε\_ εν\_ γυ\_ ναι\_ αι\_ ξι\_ και\_.αι\_ ε\_.ευ\_ λο\_ γη\_ η\_ με\_ νο\_ ος\_ ο\_ κα\_ αρ\_ πο\_ ος\_ της\_ κοι\_ λι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ α\_ σου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε ν\_ τει\_ ει\_ νε\_ και\_ κα\_ τευ\_ ο\_ ο\_ δου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ και\_ βα\_ σι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ λε\_.και\_ βα\_ σι\_.ι\_ ι\_ λευ\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ χαι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ παρ\_ θε\_.ε\_ νε\_ ε\_ ε\_ ε\_ Θε\_ ο\_ ο\_ το\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ κε\_ εν\_ γυ\_ ναι\_ αι\_ ξι\_.ι\_ ιν\_ ευ\_ λο\_.ο\_ γη\_.η\_ η\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ νη\_.η\_ η\_.η\_.η\_ χη\_ η\_ η\_.η\_ η\_ αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε \_ νε\_ ε\_ ε\_ κε\_ ε\_ ε\_ εν\_ α\_ λη\_ η\_ θει\_.ει\_ ει\_.ει\_ ει\_ ει\_.ει\_ ας\_ και\_ πρα\_ α\_ ο\_ ο\_ τη\_ η\_ το\_ ος\_ και\_ δι\_ και\_ αι\_ αι\_ αι\_ ο\_ ο\_ συ\_ νη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_.η\_ η\_ ης\_ χαι\_.αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ Μα\_ ρι\_ ι\_ ι\_ α\_ κυ\_ ρι\_ ι\_ α\_ α\_.α\_ πα\_ α\_ αν\_.τω\_ ων\_.η\_ η\_ η\_ μων\_ ο\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ος\_ με\_ τα\_ α\_ σου\_ ου\_ των\_ δυ\_ να\_ α\_ α\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_.ω\_ χω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ων\_ αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Δ ι\_ α\_ του\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ το\_ ο\_ ο\_ ο\_ ε\_ χρι\_ ι\_ σε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ σε\_ ε\_ ο\_ Θε\_ ε\_ ο\_ ο\_ ο\_ ος\_ ο\_.ο\_ θε\_.ε\_ ε\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ος\_ σου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ χαι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ ε\_ ε\_ θρο\_ ο\_ ο\_ ο\_ νε\_.ε\_ πυ\_.υ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ μο\_ ο\_.ορ\_ φε\_.των\_ τε\_ τρα\_ μο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ορ\_ φω\_ ων\_ υ\_ περ\_ εν\_ δο\_ ξο\_ ο\_ τε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ρα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε  ε\_ λαι\_ αι\_ ον\_.α\_ γαλ\_ λι\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ σε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ως\_ πα\_ ρα\_ τους\_ με\_ το\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ χου\_ ου\_ ου\_ ους\_ σου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ χαι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ ε\_ ε\_ Μα\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_.Κυ\_ ρι\_ ι\_.α\_ πα\_ α\_.αν\_ τω\_.ων\_ η\_ η\_ μω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ων\_ χαι\_.αι\_ αι\_.αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ ρε\_.ε\_ μη\_ η\_ τη\_ ηρ\_ τη\_.η\_.ης\_ ζω\_ ω\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ χη\_ η\_ η\_ η\_ ης\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Π α\_ ρε\_ ε\_ ε\_ στη\_ η\_ η\_ βα\_ σι\_.ι\_ ι\_.ι\_ λι\_ ι\_ ι\_ ισ\_ σα\_ εκ\_ δε\_ ξι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ σου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ χαι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ υ\_ περ\_ ευ\_ λο\_ γη\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ νη\_ η\_ υ\_ πε\_.ερ\_ δε\_.ε\_ δο\_ ξα\_ α\_ σμε\_ ε\_ ε\_ ε\_ νη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Π ε\_ ρι\_ βε\_ βλη\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ νη\_ πε\_ ποι\_ κιλ\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ νη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ χαι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ α\_ χρα\_ αν\_ τε\_ ε\_ ε\_ ε\_ Θε\_ ο\_ ο\_ το\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ κε\_ ε\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ τι\_ Σω\_ ω\_ τη\_ η\_ ρα\_ α\_ ε\_ τε\_ ε\_ κε\_ ες\_ τω\_ ω\_ ων\_.ψυ\_ χω\_ ω\_.ων\_ η\_ η\_ η\_ η\_ μω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Α \_ α\_ κου\_.ου\_ ου\_ ου\_ α\_ α\_ κου\_.ου\_ σο\_ ον\_ θυ\_.υ\_ υ\_ γα\_ α\_ τερ\_ και\_.αι\_ αι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ δε\_ ε\_ και\_ κλι\_ ι\_ ι\_ ι\_ νο\_ ον\_ το\_ ο\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ σου\_.ου\_ ου\_ ου\_ χαι\_ ρε\_.ε\_ πα\_ α\_ ρα\_.α\_ α\_ α\_.α\_ δει\_ ει\_ σε\_ α\_ γι\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ τα\_ α\_ α\_.α\_ τε\_ ε\_ ε\_ χαι\_ ρε\_ ε\_ νυ\_.υ\_ υ\_ υμ\_ φη\_ α\_ νυ\_.υ\_ υ\_.υμ\_ φε\_ ε\_ ε\_.ευ\_ τε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ χε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ αι\_ ε\_ πι\_ λα\_.α\_ θου\_.ου\_ του\_ λα\_ α\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ σου\_ ου\_ και\_ του\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ κου\_ ου\_ του\_ πα\_ τρο\_ ο\_ ο\_ ος\_ σου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ χαι\_ ρε\_.ε\_ α\_ α\_ γι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ γι\_ ω\_.ω\_ ων\_ μει\_ ει\_ ει\_ ζω\_ ων\_ χαι\_ ρε\_ ε\_ νυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υμ\_ φη\_ α\_ α\_ νυ\_.υ\_ υ\_.υμ\_ φε\_ ε\_ ε\_.ευ\_ τε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_.ε\_ χε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ α\_.αλ\_ λη\_.η\_ η\_ λου\_ ου\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Τ ο\_ προσ\_ ω\_ πο\_ ο\_ ο\_ ον\_ σου\_.ου\_ ου\_ ου\_ λι\_ τα\_ νευ\_ σου\_ ου\_ σι\_ ιν\_.οι\_ οι\_ πλου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ σι\_ ι\_ οι\_ οι\_ οι\_ του\_ λα\_ α\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ λε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ γε\_ Παν\_ α\_ γι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_.α\_ πα\_.α\_ αρ\_ θε\_ ε\_ ε\_ ε\_ νε\_ ε\_ πα\_ α\_ κου\_ ου\_ ου\_ ε\_ πα\_ α\_ κου\_.ου\_ σον\_ της\_ φω\_ ω\_.ω\_ ω\_ νη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_.η\_ η\_.η\_ η\_ η\_.ης\_ του\_ ου\_ α\_ α\_ χρει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.του\_ α\_ α\_ χρει\_ ει\_ ει\_ ει\_.ει\_.ει\_ ει\_ ει\_.ει\_ ου\_ ου\_ ου\_.οι\_ κε\_ ε\_ του\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ στε\_ να\_ α\_ γμου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ους\_ τη\_ ης\_ κα\_ αρ\_ δι\_ ι\_ ι\_.ι\_ α\_ α\_ ας\_ προσ\_ φε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ρει\_ ειν\_ σοι\_ οι\_ α\_ ε\_ να\_ α\_ α\_ α\_.α\_ ως\_ ευ\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ δο\_.σον\_ Δε\_ ε\_ σποι\_ οι\_ να\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Μ νη\_ σθη\_ η\_ σο\_ ο\_ ο\_ μνη\_ σθη\_ η\_ σο\_.ο\_ μαι\_ του\_ ο\_ νο\_ ο\_ μα\_ α\_ το\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ος\_ σου\_ ου\_ εν\_ πα\_ ση\_ η\_ γε\_ ε\_ νε\_ ε\_ α\_ α\_.και\_ αι\_ αι\_ αι\_ γε\_ νε\_ ε\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ λε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ γε\_ Παν\_ α\_ γι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_.α\_ πα\_ α\_ αρ\_ θε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ νε\_ Θε\_ ο\_.ο\_ νυ\_.υ\_ υμ\_ φε\_ ε\_ την\_ οι\_ οι\_ κτρα\_ α\_ α\_ αν\_ λει\_.ει\_ του\_.ου\_ ουρ\_ γι\_ ι\_ α\_ α\_.αν\_ μου\_ προ\_.οσ\_ δε\_ ξαι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ και\_ Θε\_ ω\_.ω\_ ω\_ τω\_ ω\_ ε\_ ευ\_ σπλα\_ α\_ α\_ αγ\_ χνω\_ ω\_ ω\_ προσ\_ α\_ α\_ γα\_ α\_ α\_ α\_ γε\_ ε\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ πω\_ ως\_ χαι\_.αι\_ αι\_.αι\_ αι\_.αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ ρων\_ δο\_ ο\_ ξα\_.α\_ α\_ α\_.α\_ ζω\_ ω\_ σε\_ ε\_ παν\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ μω\_ ω\_ παν\_ α\_ α\_ μω\_ ω\_ με\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Δ ο\_.ο\_ ο\_ ξα\_ Πα\_ α\_ τρι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ και\_ αι\_.Υι\_ υι\_ υι\_ ω\_ και\_ α\_ γι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ω\_ Πνε\_ ε\_ ευ\_ μα\_ α\_ α\_ πνε\_ ευ\_.μα\_ α\_ α\_ τι\_.ι\_ ι\_ Πα\_ τε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ρα\_ δο\_ ξα\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ σω\_ ω\_ ω\_ δο\_ ξα\_ α\_ σω\_.ω\_ μεν\_ Υι\_ υι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ον\_ υ\_ υ\_ περ\_ υ\_ υ\_ ψω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ χω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ σω\_ ω\_.με\_ ε\_ εν\_ και\_ Πνε\_.ε\_ ε\_ μα\_ α\_.α\_ το\_ παν\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ γι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ον\_ πι\_ στω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ως\_ προ\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ οσ\_ κυ\_.υ\_.υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_.προσ\_ κυ\_ υ\_.υ\_ νη\_ η\_ η\_ η\_.η\_ σω\_ ω\_.με\_ ε\_ ε\_ εν\_ λε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ γε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ α\_ nε\_ ε\_ ε\_ nε\_ zα\_ zα\_ α\_ nε\_ zα\_.α\_ α\_ nε\_ ε\_ ε\_ nε\_ zα\_ zα\_ α\_ nε\_ ε\_.ε\_ ε\_ nε\_ zα\_ τε\_ ε\_ nε\_ zα\_ zα\_ nε\_ zα\_ nε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ nε\_ zα\_ α\_ α\_ nε\_ ε\_ τε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ρι\_ ρεμ\_ τε\_ ε\_ ρι\_ ρεμ\_ ε\_.ρι\_ ρι\_ ρρε\_ εμ\_ ε\_ ρι\_ ρε\_ ρρε\_ ρε\_ ε\_ ρε\_ ρε\_ ε\_ ρεμ\_ τε\_ ε\_ ρι\_ ρε\_ ριz\_.ρι\_ ρε\_ ρι\_ ριz\_.ρι\_ ρε\_ ρι\_ ριz\_.ρι\_ ρεμ\_ τε\_ ε\_ ρι\_ ρε\_ ρι\_ ρρε\_ τε\_.ρι\_ ριz\_ ρι\_ ρε\_ εμ\_ τε\_.ρι\_ ριz\_ ρι\_ ρε\_ εμ\_ τε\_.ρι\_ ριz\_ ρι\_ ρεμ\_ τε\_ ρι\_ ρε\_.ρι\_ ρι\_ ρρε\_ ε\_ ρι\_ ρε\_ ρι\_ ρι\_ ρι\_ ρε\_ ε\_ ρι\_ ρε\_ εμ\_ ε\_ ρι\_ ε\_ ρε\_ ρου\_ ου\_ ου\_.ου\_ τε\_ ε\_ εμ\_ τε\_ ε\_ ε\_ ε\_ τε\_.ε\_ εμ\_ τε\_ ρεμ\_ του\_ ι\_ κε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_

Κ αι\_ νυ\_ υ\_ υν\_ και\_ αι\_.α\_ α\_ α\_ ει\_.ει\_ ει\_ και\_ αι\_ ει\_.εις\_ τους\_ αι\_ αι\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ να\_.α\_ α\_ ας\_ των\_ αι\_ ω\_ ω\_.ω\_ νων\_ α\_ α\_ μην\_ προ\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.οσ\_ δε\_ ξαι\_ αι\_ Δε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ σποι\_ οι\_ οι\_ οι\_ δε\_ ε\_ σποι\_ να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ τας\_ δε\_ ε\_.ε\_. η\_.η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ σεις\_ τω\_ ων\_ δου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ zου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ λω\_ ω\_ ω\_ των\_ δου\_ λω\_ ω\_.ων\_ σου\_ ου\_ ου\_ και\_ πα\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_.α\_ ση\_ ης\_ η\_ μα\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ ας\_ πε\_ ρι\_ στα\_.α\_ α\_ σε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ πε\_.ε\_ ε\_ ρι\_ ι\_.ι\_ στα\_.α\_ α\_.α\_ σε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ω\_ ω\_ ως\_ ρυ\_ υ\_ υ\_.υ\_ υ\_ σαι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ τε\_ ε\_ εμ\_ τε\_ ε\_ ε\_ ρι\_ ρε\_ ρε\_ ε\_ ρε\_ ρε\_ ρι\_ ρι\_ ρι\_ ρε\_ ε\_ ρι\_ ρε\_ ρε\_ ρε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ τε\_ ε\_ ε\_ ρι\_ ρε\_ ρε\_ ε\_ ρε\_ ρι\_ ρρε\_.ε\_ ρεμ\_ ε\_ ρι\_ ρεμ\_ ε\_ ρε\_ ρε\_.ρι\_ ριz\_ ρι\_ ρε\_.ρι\_ ριz\_ ρι\_ ρε\_.ρι\_ ριz\_ ρι\_ ρε\_ ρι\_ ρε\_ ρε\_ ε\_ ρεμ\_ ε\_ ε\_ ε\_ ρι\_ ρε\_ ε\_ ρι\_ ρεμ\_ ε\_ ε\_ ε\_ ρι\_ ρε\_ ε\_ ε\_ ρι\_ ρε\_ εμ\_ ε\_ ε\_ ε\_ ρι\_ ρε\_ ε\_ ρι\_ ρε\_ ε\_ ρι\_ ρε\_ ε\_ ρι\_ ρε\_ ε\_ ρι\_ ρε\_.ρι\_ ρι\_ ρρε\_.ε\_ ρεμ\_ ε\_.ρι\_ ρε\_ ε\_ ρι\_ ρε\_ ρι\_ ρε\_ ρι\_ ρε\_ ρι\_ ρε\_ ρι\_ ρε\_ ε\_ ρι\_ ρε\_ ε\_ ρι\_ ρε\_ εμ\_ τε\_ ε\_ ε\_ ε\_ τε\_.ε\_ ε\_ ταις\_ πρε\_ σβει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ αι\_ αις\_ σου\_ ου\_ α\_ α\_ μη\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_.η\_ η\_.η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ ην\_

## ἦχος βαρύς Γεωργίου τοῦ Κρητός

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Γεωργίου τοῦ Κρητός |  | Πανδέκτη  Όρθρος 1851 σ.247\* |

 nε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ες\_

Λόγον ἀγαθόν, 2 ἐξηρεύξατο ἡ καρδία μου λόγον ἀγαθόν...

Λ ο\_ γο\_.ο\_ λο\_ γο\_ ον\_ α\_ γα\_ α\_ θο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ον\_ αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ α

Ε\_  ξη\_ ρευ\_ ξα\_ το\_ ο\_ ο\_ ο\_ η\_ κα\_ αρ\_ δι\_ ι\_ α\_ η\_ καρ\_ δι\_ ι\_ α\_ α\_ μου\_ λο\_ ο\_ ο\_ γο\_ ο\_ ο\_ λο\_ γο\_ ον\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ zα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ γα\_ α\_ θο\_ ον\_ χαι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ παν\_ τα\_.α\_ α\_ νασ\_ σα\_ α\_ πα\_ αν\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ μνη\_ η\_ η\_ η\_ τε\_ μη\_ η\_ η\_ τη\_ ηρ\_.Χρι\_ στου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ του\_ ου\_.Θε\_ ε\_ ε\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ χου\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

2 ...λέγω ἐγὼ τὰ ἔργα μου τῷ βασιλεῖ...

Λ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ γω\_.ω\_ λε\_ γω\_ ε\_.ε\_ γω\_ ω\_ τα\_ ερ\_ γα\_ α\_ μου\_ ου\_.τω\_ ω\_ βα\_ α\_ α\_ σι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ zι\_ ι\_ ι\_ τω\_ βα\_ α\_ σι\_ ι\_ λει\_ ει\_ χαι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ βα\_ σι\_.ι\_ λι\_.ισ\_ σα\_.α\_ των\_ αγ\_ γε\_ ε\_ ε\_ λω\_.ων\_ δε\_ ε\_ ε\_.ε\_.ε\_ σποι\_ οι\_.οι\_ δε\_ σποι\_ οι\_ να\_ α\_.του\_ ου\_ κο\_ ο\_ ο\_ σμου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ χου\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

2 ...ἡ γλῶσσά μου κάλαμος γραμματέως ὀξυγράφου.

Η  γλω\_ ωσ\_ σα\_ η\_ γλω\_ ωσ\_ σα\_ α\_ α\_ μου\_ ου\_ κα\_ λα\_ μο\_ ος\_.γραμ\_ μα\_ τε\_ ε\_ ε\_ ω\_ ως\_ ο\_ ξυ\_ υ\_ γρα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ χα\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ zα\_.α\_ ο\_ ξυ\_ γρα\_ α\_ α\_ α\_ φου\_ ου\_ χαι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ των\_ προ\_ φη\_ τω\_.ων\_ το\_ κη\_ η\_ η\_ ρυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ γμα\_ α\_ πα\_ τρι\_ αρ\_ χω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_.ω\_ ω\_ ων\_ η\_ η\_ δο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ξα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ χα\_ α\_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

3 ὡραῖος κάλλει παρὰ τοὺς υἱοὺς τῶν ἀνθρώπων...

Ω  ω\_ ραι\_.αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ο\_.ο\_ ο\_ ος\_ κα\_.α\_ α\_ α\_.αλ\_ λει\_ πα\_ ρα\_ τους\_ υι\_ ου\_ ου\_ ους\_ των\_ α\_ α\_.αν\_ θρω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ zω\_.ω\_ των\_ αν\_ θρω\_ ω\_ ω\_ ω\_ πω\_ ων\_ χαι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ α\_ γνη\_ η\_ παρ\_ θε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ νε\_.ε\_ ε\_ θε\_ ο\_ νυμ\_ φε\_ δε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.σποι\_ οι\_ να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

3 ...ἐξεχύθη χάρις ἐν χείλεσί σου...

Ε \_ ξε\_ χυ\_ υ\_ υ\_ θη\_ χα\_ α\_ α\_ α\_.α\_ ρι\_ ις\_.εν\_ χει\_ ει\_ ει\_ ει\_.ει\_.ει\_ ει\_ ει\_.λε\_ ε\_ εν\_ χει\_.ει\_ λε\_ σι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ σου\_ ου\_ χαι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ α\_ σπι\_ ι\_ λε\_ α\_ μο\_ ο\_ ο\_ λυ\_ υ\_ α\_ μο\_ ο\_ λυ\_ υν\_ τε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ α\_ φθο\_ ο\_.ρε\_ Παν\_ α\_ γι\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ χα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

3 ...διὰ τοῦτο εὐλόγησέ σε ὁ Θεὸς εἰς τὸν αἰῶνα.

Δ ι\_ α\_ του\_ ου\_ ου\_ το\_ ευ\_ λο\_ γη\_ η\_ σε\_.σε\_ ο\_ Θε\_ ος\_ ει\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ χω\_ ω\_ ω\_ ω\_ χω\_ ω\_ εις\_ το\_.ο\_ ον\_ αι\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ α\_ χαι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ η\_ τω\_.ω\_ ων\_ α\_ πηλ\_ πι\_ ι\_.ι\_ σμε\_.ε\_ νω\_ ων\_ η\_.η\_ η\_.η\_ η\_.η\_ ε\_ ε\_ ε\_ ελ\_ πις\_ και\_ των\_ πο\_.ο\_ ο\_ λε\_ μου\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ νων\_ βο\_ η\_ η\_ η\_ η\_ θει\_.ει\_ ει\_ βο\_ η\_.η\_ θει\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ χα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

4 περίζωσαι τὴν ρομφαίαν σου ἐπὶ τὸν μηρόν σου, δυνατέ...

Π ε\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ζω\_ ω\_ ω\_ σε\_ ε\_ την\_ ρομ\_ φαι\_.αι\_ αι\_ α\_ την\_ ρομ\_ φαι\_ αι\_ αν\_ σου\_.ου\_ ε\_ πι\_ τον\_ μη\_ ρο\_ ο\_ ο\_ σου\_ ου\_ ου\_ δυ\_ να\_.α\_ τε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ χε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ nε\_ ε\_ ε\_ ε\_ δυ\_ υ\_ να\_ α\_ τε\_ ε\_ χαι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_.αι\_.αι\_ ρε\_ ε\_ ε\_ κε\_ χα\_ ρι\_ τω\_ με\_ ε\_ ε\_ νη\_.η\_ με\_ τα\_ σου\_ ο\_ Κυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ με\_ τα\_ σου\_.ου\_ ου\_ ο\_ ο\_ Κυ\_ υ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ο\_ ος\_ και\_ δι\_ α\_ σου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.με\_ εθ\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ μω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ων\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

4 ...τῇ ὡραιότητί σου καὶ τῷ κάλλει σου

Τη\_ ω\_ ραι\_.ο\_ ο\_ τη\_ τι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ σου\_ και\_ τω\_ κα\_ α\_ α\_ αλ\_ λει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ και\_.αι\_ αι\_ τω\_.ω\_ κα\_ αλ\_.λει\_ ει\_.ει\_ σου\_ ου\_ χαι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_.αι\_.αι\_ ρε\_ ε\_ ε\_ ευ\_ λο\_ γη\_ με\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ νη\_ συ\_ υ\_ εν\_ γυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ ναι\_ αι\_ αι\_ συ\_.υ\_ εν\_ γυ\_ υ\_ υ\_ ναι\_ αι\_ αι\_ ξι\_ ι\_ και\_ ευ\_ λο\_ γη\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ νο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ος\_ ο\_ καρ\_ πο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ος\_.της\_ κοι\_ οι\_ λι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ ας\_ σου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

5 καὶ ἔντεινον καὶ κατευοδοῦ καὶ βασίλευε...

Ε\_ εν\_ τει\_ ει\_ ει\_ ε\_ εν\_ τει\_ ει\_ νε\_ και\_ κα\_ τευ\_ ο\_ δου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ και\_ βα\_ σι\_ ι\_ λε\_ ευ\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ και\_.αι\_ αι\_ βα\_ σι\_ ι\_.λε\_ ε\_.ευ\_ ε\_ ε\_ χαι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_.αι\_.αι\_ ρε\_ ε\_ ε\_ παρ\_ θε\_ ε\_ ε\_ νε\_ Θε\_ ο\_ το\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_.ο\_ κε\_ ε\_.εν\_ γυ\_ ναι\_ αι\_ ξι\_ ευ\_ λο\_ γη\_ η\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ νη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ χη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

5 ...ἕνεκεν ἀληθείας καὶ πρᾳότητος καὶ δικαιοσύνης...

Ε ε\_ νε\_ ε\_ ε\_ ε\_ κεν\_ α\_ λη\_ θει\_ ει\_ ει\_ α\_.α\_ α\_ ας\_ και\_ πρα\_ ο\_ ο\_ τη\_ η\_ το\_ ο\_ ος\_ και\_ δι\_ και\_.ο\_ ο\_ συ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_.υ\_ υ\_.υ\_ υ\_.υ\_ υ\_.υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ και\_ δι\_ και\_.αι\_ αι\_ ο\_.ο\_ συ\_ υ\_.υ\_ υ\_ υ\_.υ\_ νη\_ ης\_ χαι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ Μα\_ ρι\_.ι\_ ι\_ α\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ α\_ πα\_ α\_ αν\_ τω\_ ων\_.η\_ η\_ η\_ μων\_ ο\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ο\_ ο\_.ος\_ με\_ τα\_ α\_ σου\_ των\_ δυ\_ να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ με\_ των\_ δυ\_ να\_.α\_ με\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ χω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ων\_ αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

8 ...διὰ τοῦτο ἔχρισέ σε ὁ Θεὸς ὁ Θεός σου...

Δ ι\_ α\_ του\_ ου\_ ου\_ ου\_ το\_.ο\_ ε\_ χρι\_ σε\_ σε\_ ο\_ Θε\_ ο\_ ο\_ ος\_ ο\_ Θε\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ χο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ χο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ zο\_.ο\_ ο\_ Θε\_ ο\_ ο\_ ο\_ ος\_ σου\_ ου\_ χαι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ θρο\_ ο\_ ο\_ νε\_ πυ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ μο\_ ο\_ πυ\_ ρι\_ ι\_ μο\_ ο\_ ορ\_ φε\_ ε\_ των\_ τε\_ τρα\_ μο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ορ\_ φων\_ υ\_ περ\_.εν\_ δο\_ ξο\_ τε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ρα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

8 ...ἔλαιον ἀγαλλιάσεως παρὰ τοὺς μετόχους σου.

Ε  ε\_ ε\_ λαι\_ αι\_ ε\_ ε\_ λαι\_.αι\_ ον\_ α\_ γαλ\_ λι\_ ι\_ α\_.α\_ α\_.α\_ σε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ως\_ πα\_ ρα\_ τους\_ με\_ το\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ χο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ χου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ zου\_.ου\_ τους\_ με\_ το\_ ο\_.χου\_ ους\_ σου\_ ου\_ χαι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ Μα\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ α\_ κυ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ πα\_ α\_ αν\_ τω\_ ων\_ η\_ μω\_ ων\_ χαι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_ ε\_ μη\_ η\_.η\_ τη\_.η\_ ηρ\_ τη\_ ης\_.ζω\_ ω\_ ω\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ ης\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

10 ...παρέστη ἡ βασίλισσα ἐκ δεξιῶν σου...

Π α\_ ρε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ στη\_.η\_ η\_ βα\_ σι\_ λι\_ ισ\_ σα\_.εκ\_ δε\_ ξι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ εκ\_ δε\_.ε\_ ε\_ ξι\_.ι\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ων\_ σου\_ ου\_ χαι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ υ\_ πε\_.ε\_ ερ\_ ευ\_ λο\_ γη\_ με\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ νη\_ υ\_ περ\_ δε\_.ε\_ ε\_ δο\_ ξα\_ σμε\_.ε\_ ε\_ ε\_ νη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

10 ...περιβεβλημένη, πεποικιλμένη.

Π ε\_ ρι\_ βε\_ βλη\_ με\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ νη\_ η\_ πε\_ ποι\_ κιλ\_ με\_ ε\_ ε\_ νη\_.η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ χη\_ η\_ η\_ η\_ πε\_ ποι\_.οι\_ οι\_ κι\_.ιλ\_ με\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ νη\_ η\_ χαι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ α\_ χραν\_ τε\_ Θε\_ ε\_ ο\_ το\_.ο\_ ο\_ ο\_ κε\_ ο\_ ο\_ ο\_ τι\_ Σω\_ τη\_ ρα\_ ε\_ τε\_ ε\_ κες\_ των\_ ψυ\_ χω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_.η\_ η\_ μω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

11 ἄκουσον, θύγατερ, καὶ ἴδε καὶ κλῖνον τὸ οὖς σου...

Α α\_ κου\_ ου\_ α\_ κου\_ σον\_ θυ\_ γα\_ τερ\_ και\_ αι\_ ι\_ ι\_ ι\_ δε\_ ε\_ και\_ κλι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ νο\_ κλι\_ νο\_.ον\_ το\_ ο\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ σου\_ ου\_ χαι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ ρε\_.ε\_ ε\_ πα\_ ρα\_ α\_ δει\_ σε\_.ε\_ α\_ γι\_ ω\_ ω\_ ω\_ τα\_ α\_ γι\_ ω\_ ω\_ τα\_ τε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ χαι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ νυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υμ\_ φη\_ α\_ νυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υμ\_.φε\_.ε\_ ε\_ ε\_ νυμ\_ φη\_ α\_ νυμ\_ φευ\_ τε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

11 ...καὶ ἐπιλάθου τοῦ λαοῦ σου καὶ τοῦ οἴκου τοῦ πατρός σου·

Κ αι\_ ε\_ πι\_ λα\_ θου\_ ου\_ του\_ λα\_ ου\_ ου\_ ου\_ σου\_ και\_ του\_ οι\_ κου\_ του\_.πα\_ α\_ τρο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ του\_.ου\_ ου\_ πα\_.α\_ τρο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ος\_ σου\_ ου\_ χαι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ ρε\_.ε\_ ε\_ α\_ γι\_.ι\_ ι\_ α\_.α\_ α\_ γι\_ ων\_ μει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ζω\_ ων\_ χαι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ νυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υμ\_ φη\_ α\_ νυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υμ\_.φε\_.ε\_ ε\_ ε\_ νυμ\_ φη\_ α\_ νυμ\_ φευ\_ τε\_.ε\_.\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

13 ...τὸ πρόσωπόν σου λιτανεύσουσιν οἱ πλούσιοι τοῦ λαοῦ.

Τ ο\_ προ\_ σω\_ ω\_ πο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ον\_ σου\_ λι\_ τα\_ νευ\_ σου\_ ου\_.ου\_ σιν\_ οι\_ πλου\_ σι\_ οι\_.του\_ λα\_ α\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_.ου\_ χου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_  ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ του\_ ου\_ λα\_ α\_ α\_ ου\_ ου\_ λε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ γε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ παν\_ α\_ γι\_ ι\_ ι\_ α\_ πα\_ αρ\_ θε\_.ε\_ ε\_.ε\_.ε\_.ε\_ νε\_.ε\_ ε\_ ε\_ πα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ κου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ σο\_ ο\_ ον\_ τη\_ η\_.η\_ η\_ ης\_ φω\_ ω\_ ω\_ τη\_ ης\_ φω\_ ω\_ νη\_.η\_ η\_ ης\_ του\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ α\_ α\_ α\_ α\_ του\_ α\_ χρει\_ ει\_ ει\_.ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ χει\_ ει\_.ει\_ του\_ α\_ α\_ χρει\_.ει\_ ει\_.ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ου\_ ι\_ κε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ χε\_ ε\_ ε\_ ε\_ του\_ ι\_ ι\_ κε\_ ε\_ ε\_ ε\_ του\_ ου\_ ου\_ σου\_ ου\_ στε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ στε\_.να\_ α\_ γμου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ους\_ τη\_ η\_ η\_ η\_ ης\_ κα\_.α\_ α\_ αρ\_ δι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ ας\_ προ\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ προ\_ οσ\_ φε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ρει\_.ει\_ ει\_ προσ\_ φε\_ ε\_.ρει\_ ει\_ ει\_ σοι\_.οι\_ οι\_ α\_ α\_ ε\_ ε\_ να\_ α\_.α\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ ω\_.ω\_ ως\_ ευ\_ ο\_ ο\_ ο\_ δω\_.ω\_ ω\_ ω\_ σον\_ δε\_ ε\_ σποι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

18 μνησθήσομαι τοῦ ὀνόματός σου ἐν πάσῃ γενεᾷ καὶ γενεᾷ·

Μ νη\_ σθη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ σο\_ ο\_ ο\_ μνη\_ σθη\_ η\_.σο\_ ο\_ μαι\_ αι\_ του\_ ο\_ νο\_ ο\_ μα\_ α\_ το\_ ο\_ ος\_ σου\_ ου\_ εν\_ πα\_ α\_ α\_ ση\_ γε\_ νε\_ α\_ και\_ αι\_ γε\_ νε\_ ε\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_.α\_ χα\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_  α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ γε\_ νε\_ α\_.α\_ α\_ και\_ αι\_ γε\_ ε\_ ε\_ νε\_ ε\_ ε\_ α\_ α\_ λε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ γε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ παν\_ α\_ γι\_.ι\_ ι\_ α\_.α\_ πα\_ αρ\_ θε\_.ε\_ ε\_.ε\_.ε\_.ε\_ νε\_.ε\_ Θε\_ ε\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ νυ\_ υ\_.υ υ\_.υμ\_ φε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ τη\_ η\_.η\_ η\_ ην\_ οι\_ οι\_ οι\_ τη\_ ην\_ οι\_ οι\_ κτρα\_ α\_ α\_ α\_ αν\_ λει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ του\_ ου\_ ου\_ ου\_ λει\_ τουρ\_ γι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_.α\_ λει\_ του\_ ουρ\_ γι\_.ι\_ ι\_.ι\_ α\_ α\_ α\_ αν\_ μου\_ προ\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ οσ\_ δε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ προ\_.ο\_.οσ\_ δε\_ ξαι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ και\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ και\_.Θε\_ ε\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ τω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ε\_ ε\_ ε\_ τω\_.ευ\_ σπλα\_.α\_ α\_ α\_ zα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ αγ\_ χνω\_ ω\_ προ\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ προσ\_ α\_ α\_ α\_ α\_ γα\_.α\_ α\_.α\_ προσ\_ α\_ α\_.γα\_ α\_ α\_ γε\_.ε\_ ε\_ ο\_ ο\_ πω\_ ως\_ χαι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ ρω\_ ω\_ ων\_ δο\_ ξα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ ζω\_ παν\_ α\_ α\_ α\_ α\_ μω\_.ω\_ ω\_ παν\_ α\_.α\_.α\_ μω\_.ω\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Δ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ χο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ χο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ δο\_.ο\_ ο\_ ξα\_ Πα\_ α\_ τρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ και\_ αι\_ Υι\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ zω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ και\_ α\_ γι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_.ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ χι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_.ι\_.ι\_.ι\_ χι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ χι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ zι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ zι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ χι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ και\_ α\_ γι\_.ι\_ ι\_ ω\_ ω\_ Πνε\_ ε\_ ευ\_ μα\_ α\_ α\_ τι\_ ι\_ λε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ γε\_ ε\_ δο\_ ο\_ ξα\_.α\_ δο\_ ο\_ ξα\_ σοι\_ οι\_ ο\_ εν\_ Τρι\_ α\_.α\_ α\_ α\_ δι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ μνου\_ ου\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ υ\_ μνου\_ ου\_ με\_ ε\_ νο\_ ος\_ και\_ προσ\_ κυ\_ νου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ zου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ με\_ προσ\_ κυ\_ νου\_ με\_ ε\_ νος\_ Θε\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ος\_ η\_ η\_ zη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ Θε\_ ος\_ η\_.η\_ μω\_.ω\_ ω\_ ω\_ zω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ων\_ Τρι\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ zα\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_ ας\_ α\_ α\_.α\_ γι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ γι\_ ι\_ ι\_ α\_.α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ δο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ zο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ξα\_ α\_ α\_ γι\_.ι\_ α\_ δο\_ ο\_ ο\_ ξα\_ α\_ α\_ σοι\_ οι\_[κράτημα] Τρι\_ α\_.α\_ α\_ ας\_ α\_ α\_ α\_ τρι\_ α\_ ας\_ α\_ γι\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ δο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ξα\_ α\_ α\_ γι\_ α\_ δο\_ ο\_ ξα\_ α\_ α\_ σοι\_ οι\_

Κ αι\_ αι\_ νυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υν\_ και\_ αι\_.α\_ α\_ α\_ ει\_ και\_ εις\_ τους\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ νας\_ των\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ νω\_.ων\_  α\_ α\_.α\_ μη\_ ην\_ λε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ γε\_ ε\_ ε\_ τα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ τα\_ ας\_ δε\_ η\_.η\_ η\_.η\_ η\_ χη\_ η\_ η\_ η\_ zη\_ τας\_ δε\_ η\_ η\_ η\_ η\_ σει\_ εις\_ των\_ δου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ των\_ δου\_ ου\_ λω\_ ω\_ ων\_ σου\_ ου\_ προ\_.ο\_ ο\_ οσ\_ δε\_ ε\_ ε\_ προ\_ οσ\_ δε\_ ξαι\_.αι\_ αι\_ αι\_ δε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ σποι\_ οι\_ οι\_.οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ δε\_ ε\_ σποι\_ να\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ και\_ λυ\_.υ\_ τρω\_.ω\_ ω\_ ω\_ σαι\_.αι\_ η\_ η\_ και\_ λυ\_.υ\_ τρω\_ σαι\_ αι\_ αι\_ η\_ η\_ η\_ μα\_ ας\_ α\_ πο\_ πα\_ α\_.α\_ α\_ α\_.α\_ σης\_ α\_ να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ να\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ αγ\_ κης\_ και\_ αι\_ αι\_ αι\_ θλι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ χι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ χι\_. ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ θλι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ψε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ και\_ θλι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ θλι\_.ι\_.ι\_ ψε\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ως[κράτημα]\_και\_ λυ\_ υ\_ τρω\_.σαι\_ η\_ η\_ μας\_ α\_ πο\_ πα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ σης\_ α\_ να\_ α\_ αγ\_ κης\_ και\_ αι\_ αι\_ αι\_ θλι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ και\_ θλι\_ ψε\_ ε\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ως\_

Εἰ δέ καταλιμπάνεις τό Δόξα.. ψάλλε τά παρόντα

Α λ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_.α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ι\_.ι\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

Α λ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ α\_.α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ι\_.ι\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ δο\_.ο\_ ο\_.ο\_.ο\_ ξα\_ α\_ α\_ σοι\_ οι\_.οι\_ ο\_ Θε\_ ε\_ ο\_ ο\_ ος\_ η\_ ο\_ θε\_ ο\_ ος\_ η\_.η\_ μων\_ δο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ξα\_.α\_ α\_.α\_.α\_ δο\_ ο\_.ξα\_ α\_ α\_ σοι\_ οι\_ οι\_.οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_.οι\_ οι\_ οι\_.οι\_ οι\_.οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_.οι\_ οι\_ οι\_.οι\_ οι\_.οι\_ οι\_ οι\_ οι\_

## ἦχος πλ. δ΄ Θεοδώρου Φωκαέως

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Θεοδώρου Φωκαέως |  | Ταμείον Ανθολογίας  Θ. Φωκαέως, τ. Β΄  6η έκδ. 1869 σ.207\* |

Λόγον ἀγαθόν, 2 ἐξηρεύξατο ἡ καρδία μου λόγον ἀγαθόν...

Λ ο\_ γο\_.ον\_ λο\_ γο\_ ον\_ α\_ α\_ γα\_ α\_ θον\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ ε\_ ξη\_ ρευ\_ ξα\_ το\_ ο\_ η\_ καρ\_ δι\_ α\_ α\_ μου\_ λο\_ γο\_ ον\_ α\_ α\_ γα\_ α\_ θο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ον\_ χαι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_ Παν\_ τα\_.α\_ να\_ ασ\_ σα\_ πα\_ αν\_ υ\_ υ\_ υ\_ μνη\_ η\_ η\_ η\_ τε\_ μη\_ τηρ\_ Χρι\_ ι\_ στου\_ ου\_ ου\_ του\_ ου\_ Θε\_ ε\_ ε\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

2 ...λέγω ἐγὼ τὰ ἔργα μου τῷ βασιλεῖ...

Λ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ γω\_.ω\_ λε\_ γω\_ ω\_ ε\_ ε\_ γω\_ τα\_ ερ\_ γα\_ μου\_ τω\_ ω\_ βα\_ σι\_ ι\_ λει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_.ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ χαι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_ βα\_ σι\_ λι\_ ισ\_ σα\_ α\_ α\_ α\_ των\_ α\_ αγ\_ γε\_ ε\_ ε\_ ε\_ λω\_ ω\_ ων\_ Δε\_ σποι\_ οι\_ να\_ του\_ ου\_ κο\_ ο\_ ο\_ σμου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

2 ...ἡ γλῶσσά μου κάλαμος γραμματέως ὀξυγράφου.

Η  γλω\_ ωσ\_ σα\_ α\_ μου\_ ου\_ κα\_ α\_ λα\_ α\_ α\_ μος\_ γραμ\_ μα\_ τε\_ ως\_ ο\_ ξυ\_ υ\_ γρα\_ α\_ α\_ φου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ χαι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_ των\_ προ\_ φη\_ των\_ το\_ ο\_ κη\_ η\_ η\_ ρυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ γμα\_ Πα\_ τρι\_ αρ\_ χω\_ ων\_ η\_ η\_ δο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ξα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

3 ὡραῖος κάλλει παρὰ τοὺς υἱοὺς τῶν ἀνθρώπων...

Ω \_ ραι\_.αι\_ ο\_ ος\_ κα\_ α\_ α\_ α\_ αλ\_ λει\_ πα\_ ρα\_ τους\_ υι\_ ου\_ ους\_ τω\_ ων\_ α\_ αν\_ θρω\_ ω\_ ω\_ πω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ χαι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_ α\_ γνη\_ Πα\_ αρ\_ θε\_ ε\_ ε\_ νε\_ ε\_ Θε\_ ο\_ ο\_ νυμ\_ φε\_ ε\_ Δε\_ ε\_ ε\_ σποι\_ οι\_ οι\_ οι\_ να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

3 ...ἐξεχύθη χάρις ἐν χείλεσί σου...

Ε \_ ξε\_ χυ\_ υ\_ υ\_ θη\_ η\_ χα\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ ρις\_ εν\_ χει\_ λε\_ ε\_ σι\_ ι\_ ι\_ σου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ χαι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_ α\_.α\_ σπι\_ ι\_ λε\_ α\_ α\_ μο\_ ο\_ ο\_ λυ\_ υ\_ υ\_ υν\_ τε\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ φθο\_ ο\_ ο\_ ο\_ α\_ α\_ φθο\_ ο\_ ρε\_ ε\_ παν\_ α\_ α\_ γι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

3 ...διὰ τοῦτο εὐλόγησέ σε ὁ Θεὸς εἰς τὸν αἰῶνα.

Δ ι\_ α\_ του\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ το\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σε\_ ε\_ σε\_ ο\_ Θε\_ ε\_ ος\_ εις\_ τον\_ αι\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ χαι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_ η\_ των\_ α\_ πηλ\_ πι\_ σμε\_ ε\_ ε\_ ε\_ νων\_ ε\_ ελ\_ πι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ις\_ και\_ των\_ πο\_ λε\_ μου\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ νω\_ ω\_ ω\_ ων\_ βο\_ η\_ η\_ η\_ θει\_ ει\_ ει\_ ει\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

4 περίζωσαι τὴν ρομφαίαν σου ἐπὶ τὸν μηρόν σου, δυνατέ...

Π ε\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ζω\_ πε\_ ρι\_ ι\_ ζω\_ ω\_ ω\_ σαι\_ την\_ ρομ\_ φαι\_.αι\_ αι\_ αι\_ α\_ την\_ ρομ\_ φαι\_ αι\_ α\_ α\_ αν\_ σου\_ ε\_ πι\_ τον\_ μη\_ ρον\_ σου\_ δυ\_ να\_ α\_ α\_ τε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε ε\_ \_ ε\_ ε\_ χαι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ Κε\_ ε\_ χα\_ α\_ α\_ ρι\_ ι\_ ι\_ τω\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ νη\_ ο\_.Κυ\_ υ\_ υ\_ ρι\_ ος\_ με\_ ε\_ ε\_ τα\_ σου\_ ου\_ ου\_ και\_ δι\_ α\_ σου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ με\_ εθ\_ η\_ η\_ η\_ μω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ χω\_ ων\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

4 ...τῇ ὡραιότητί σου καὶ τῷ κάλλει σου

Τ η\_ ω\_ ραι\_ ο\_.ο\_ ο\_ τη\_ η\_ τι\_ ι\_ ι\_ σου\_ και\_ τω\_ κα\_ αλ\_ λει\_ ει\_ ει\_ ει\_ σου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ χαι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ ευ\_ λο\_ γη\_ με\_ ε\_ ε\_ νη\_ συ\_ υ\_ ε\_ ε\_ εν\_ γυ\_ ναι\_ αι\_ ξι\_ ι\_ ι\_ ι\_ και\_ ευ\_ λο\_ γη\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ νο\_ ο\_ ος\_ ο\_ καρ\_ πο\_ ο\_ ο\_ ος\_ της\_ κοι\_ λι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ α\_ ας\_ σου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ χου\_ ου\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

5 καὶ ἔντεινον καὶ κατευοδοῦ καὶ βασίλευε...

Ε ν\_ τει\_ νε\_ και\_ κα\_ τευ\_ ο\_ ο\_ ο\_ δου\_ και\_ βα\_ σι\_ ι\_ λε\_ ευ\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ χαι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_ Παρ\_ θε\_.ε\_ νε\_ ε\_ Θε\_ ο\_ ο\_ το\_ ο\_ ο\_ κε\_ ε\_ εν\_ γυ\_ ναι\_ ξι\_ ε\_ ε\_ ευ\_ λο\_ ο\_ ο\_ γη\_ με\_ ε\_ νη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ χη\_ η\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

5 ...ἕνεκεν ἀληθείας καὶ πρᾳότητος καὶ δικαιοσύνης...

Ε  νε\_ κεν\_ α\_ λη\_ θει\_ ει\_ ει\_ α\_ ας\_ και\_ πρα\_ α\_ ο\_ ο\_.ο\_ τη\_ η\_ η\_ η\_ το\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ος\_ χαι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_ Μα\_ ρι\_ α\_ α\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ α\_ πα\_ α\_ α\_ α\_.αν\_ των\_ η\_ η\_ μω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ ο\_ Κυ\_ ρι\_ ο\_ ος\_ με\_ τα\_ α\_ σου\_ των\_ δυ\_ να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ με\_ ε\_ των\_ δυ\_ να\_ α\_.με\_ ε\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ χω\_.ων\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

8 ...διὰ τοῦτο ἔχρισέ σε ὁ Θεὸς ὁ Θεός σου...

Δ ι\_ α\_ του\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ το\_ ε\_ χρι\_ σε\_ ε\_.σε\_ ο\_ Θε\_ ε\_ ος\_ εις\_ τον\_ αι\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ χαι\_ αι\_ αι\_ ρε\_ ε\_ θρο\_ νε\_ ε\_ πυ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ μο\_.ο\_ ο\_ πυ\_ ρι\_ ι\_ μο\_ ο\_.ορ\_ φε\_.ε\_ τω\_.ω\_ ων\_ τε\_ ε\_ ε\_ τρα\_ μο\_ ορ\_ φων\_ υ\_ πε\_.ερ\_ ε\_ ε\_ εν\_ δο\_ ο\_ ο\_ ξο\_.ο\_ τε\_ ε\_.ε\_ ρα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ χα\_.α\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

8 ...ἔλαιον ἀγαλλιάσεως παρὰ τοὺς μετόχους σου.

Ε \_.ε\_ λαι\_.αι\_ αι\_ ο\_ ο\_ ον\_ α\_ γαλ\_ λι\_ α\_ α\_ α\_ σε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ως\_ πα\_ ρα\_ τους\_ με\_ το\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ χου\_ ου\_ ου\_ ους\_ σου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ χαι\_.αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ Μα\_ ρι\_ α\_ α\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ α\_ πα\_ α\_ α\_ αν\_ των\_ η\_ η\_ μω\_ ω\_ ω\_ ων\_ χαι\_.αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ μη\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ τη\_.η\_ μη\_ τηρ\_ τη\_ ης\_ ζω\_ ω\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_.η\_ η\_ ης\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

10 ...παρέστη ἡ βασίλισσα ἐκ δεξιῶν σου...

Π α\_ ρε\_ ε\_ ε\_ στη\_.η\_ η\_ βα\_ σι\_ ι\_.ι\_ λι\_ ι\_ ι\_ ισ\_ σα\_ εκ\_ δε\_ ξι\_ ι\_ ω\_ ω\_ ων\_ σου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ χαι\_.αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ υ\_ πε\_.ε\_ ρε\_.ευ\_ λο\_ γη\_ η\_ με\_ ε\_ ε\_ νη\_ η\_ υ\_ περ\_ δε\_.ε\_ ε\_ δο\_ ο\_ ο\_ ξα\_ σμε\_ ε\_ νη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

10 ...περιβεβλημένη, πεποικιλμένη.

Π ε\_ ρι\_ βε\_ βλη\_ με\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ νη\_ η\_ η\_ πε\_ ποι\_ κιλ\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ νη\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ χαι\_ αι\_ αι\_ ρε\_.ε\_ α\_.α\_ χρα\_.αν\_ τε\_.ε\_ Θε\_ ο\_ ο\_ το\_ ο\_ ο\_ κε\_ ε\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ τι\_ Σω\_ τη\_.η\_ ρα\_ ε\_ ε\_ τε\_ ε\_.ε\_ κε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ες\_ των\_ ψυ\_ χω\_ ω\_ ων\_ η\_ η\_ η\_ η\_ μω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ων\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

11 ἄκουσον, θύγατερ, καὶ ἴδε καὶ κλῖνον τὸ οὖς σου...

Α \_.α\_ κου\_ ου\_ ου\_ ου\_ α\_ α\_ κου\_ ου\_.ου\_ σον\_ θυ\_ γα\_ τερ\_ και\_.αι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ δε\_ και\_ κλι\_ ι\_ ι\_ νο\_.ον\_ το\_ ου\_ ου\_ ου\_ ους\_ σου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ χαι\_ ρε\_ ε\_ πα\_ α\_ ρα\_.α\_ α\_ α\_ α\_ δει\_ ει\_ ει\_ πα\_ ρα\_ α\_ δει\_ ει\_.ει\_ σε\_ α\_ γι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ zω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ τα\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ γι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ τα\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ τε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ χαι\_.αι\_ αι\_.αι\_.αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ νυ\_ υμ\_ φη\_ η\_ α\_ νυ\_ υ\_ υμ\_ φε\_ ε\_ ε\_ ευ\_ τε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

11 ...καὶ ἐπιλάθου τοῦ λαοῦ σου καὶ τοῦ οἴκου τοῦ πατρός σου·

Κ αι\_ ε\_ πι\_ λα\_ θου\_ του\_ ου\_ λα\_ α\_ ου\_ ου\_ ου\_ σου\_ ου\_ και\_ του\_ οι\_ κου\_ του\_ πα\_.α\_ τρο\_ ο\_ ο\_.ος\_ σου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου χαι\_ρε\_ α\_ α\_ γι\_.ι\_ α\_ α\_ α\_ Α\_ γι\_ ι\_ ων\_ μει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_.ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ζω\_ ων\_ χαι\_.αι\_ αι\_.αι\_.αι\_ αι\_.αι\_ ρε\_ νυ\_ υ\_ υμ\_ φη\_ η\_ α\_ α\_ νυ\_ υ\_ υμ\_ φε\_ ε\_ ε\_ ευ\_ τε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

13 ...τὸ πρόσωπόν σου λιτανεύσουσιν οἱ πλούσιοι τοῦ λαοῦ.

Τ ο\_ προ\_ σω\_ πο\_.ον\_ σου\_.ου\_ λι\_ τα\_ α\_ νε\_ ε\_.ευ\_ σου\_ ου\_ ου\_ ου\_ σι\_ οι\_ πλου\_ ου\_ ου\_ σι\_ οι\_ του\_ ου\_.ου\_ λα\_ α\_ α\_ α\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ Παν\_ α\_ γι\_ α\_ Πα\_ αρ\_ θε\_ ε\_.ε\_ νε\_ επα\_.α\_ κου\_ ε\_ πα\_ α\_ κου\_ ου\_.ου\_ σον\_ της\_ φω\_ ω\_.ω\_ νης\_ του\_ α\_ χρει\_ ου\_ ι\_.ι\_ ι\_ κε\_ ε\_ του\_ ου\_.ου\_ σου\_ ου\_ ου\_ ου\_ στε\_ να\_ α\_.α\_ γμους\_ της\_.κα\_.α\_ αρ\_ δι\_ ι\_ ι\_ α\_.ας\_.προσ\_ φε\_ ε\_ ρει\_ ειν\_ σοι\_ οι\_ α\_ ε\_ να\_.α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ ως\_ ευ\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ δω\_ σον\_ Δε\_ ε\_.ε\_ σποι\_ οι\_ οι\_ οι\_ να\_.α\_ α\_ α\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

18 μνησθήσομαι τοῦ ὀνόματός σου ἐν πάσῃ γενεᾷ καὶ γενεᾷ...

Μ νη\_ σθη\_.η\_ σο\_ ο\_.ο\_ μνη\_ σθη\_ η\_ σο\_ ο\_.ο\_ μαι\_ του\_ ο\_ νο\_ μα\_.α\_ το\_ ο\_ ο\_.ος\_ σου\_ εν\_ πα\_ α\_ α\_ ση\_ η\_ γε\_ νε\_ α\_ και\_ αι\_ γε\_.ε\_ νε\_ ε\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ Παν\_ α\_ γι\_ α\_ α\_ Πα\_ αρ\_ θε\_ ε\_ ε\_ νε\_ ε\_ Θε\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ νυ\_.υ\_ υμ\_ Θε\_ ο\_ ο\_.νυ\_ υμ\_ φε\_ ε\_ την\_ οι\_ κτραν\_ λει\_ τουρ\_ γι\_ ι\_ αν\_ μου\_ ου\_ ου\_ προ\_ οσ\_ δε\_ ε\_.ε\_ ξαι\_ και\_ Θε\_ ω\_ τω\_ ω\_.ε\_.ε\_ ευ\_ σπλα\_ α\_ αγ\_ χνω\_ ω\_ προσ\_ α\_ α\_ γα\_ α\_ γε\_ ε\_ ο\_ πως\_ χαι\_ αι\_ αι\_ ρω\_ ω\_ ων\_ δο\_ ξα\_ α\_ α\_ ζω\_ Παν\_ α\_ α\_.α\_ μω\_ ω\_ ω\_ ω\_ με\_.ε\_ ε\_ ε\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

Δ ο\_.ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_.ο\_ Δο\_.ο\_ ο\_ ξα\_ Πα\_ α\_ τρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ και\_ Υι\_ υι\_ ω\_ και\_ α\_ γι\_.ι\_ ι\_.ι\_ ι\_.ι\_.ι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ Πνε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ευ\_ μα\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ zα\_ α\_ α\_ α\_ Πνε\_.ε\_.ευ \_ μα\_ τι\_ ι\_ zι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_

Κ αι\_ νυ\_ υ\_ υν\_ και\_ α\_ α\_ ει\_ και\_ εις\_ τους\_ αι\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_.ας\_ των\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ νω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ων\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_.α\_ α\_.α\_ μη\_ ην\_

Δ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ σποι\_.οι\_ οι\_ οι\_ οι\_.οι\_ οι\_ οι\_.οι\_ οι\_.οι\_.οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_.οι\_ οι\_ οι\_.οι\_ οι\_ οι\_.οι\_ οι\_ οι\_.οι\_ οι\_ οι\_ οι\_ οι\_.οι\_ zοι\_ οι\_ οι\_.οι\_ οι\_ οι\_.οι\_ να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ Δε\_ σποι\_ να\_ α\_ προ\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ οσ\_ δε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ προ\_.ο\_.οσ \_ δε\_ ξαι\_ αι\_ zαι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ τας\_ δε\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_.η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_.η\_.η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ zη\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ τας\_ δε\_ η \_.η\_ η\_ η\_.η\_ σει\_ ει ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_.ει\_ ει\_.ει\_ ει\_ εις\_ τω\_ ω\_ ω\_ ων\_ δου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ λω\_ ω\_ ω\_ ω\_ των\_ δου\_.ου\_.ου\_ λων\_ σου\_ ου\_ ου\_ zου\_ ου\_ ου\_ ου\_ και\_ λυ\_.υ\_ υ\_.υ\_ τρω\_.ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ σαι\_.αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.αι\_ η\_.η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ και\_ λυ\_.υ\_ υ\_ τρω\_ ω\_ σαι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ η\_ η\_ η\_ μα\_ ας\_ α\_ πο\_ πα\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ ση\_ η\_ η\_.η\_ zη\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ ης\_ α\_ να\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ χα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ χα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_.α\_ α\_.α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ χα\_ α\_ α\_ πα\_ σης\_ α\_ α\_ να\_.α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.αγ\_ κης\_ και\_ θλι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_.ι\_.ι\_ χι\_.ι\_ ι\_ χι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ χι\_.ι\_ ι\_ και\_ θλι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ψε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ και\_ θλι\_.ι\_.ι\_ ψε\_ ω\_ ω\_ ω\_ zω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ως\_ και\_ λυ\_ υ\_ τρω\_ ω\_ σαι\_.αι\_ η\_ η\_ μας\_ α\_ πο\_ πα\_ α\_ α\_ ση\_ η\_ ης\_ α\_ να\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.αγ\_ κης\_ και\_ θλι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ψε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ χε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_.ε\_ ε\_ nε\_ ε\_ ε\_ και\_ θλι\_.ι\_.ι\_ ψε\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_.ω\_ ω\_ ως\_

# Ἐπὶ τῶν ποταμῶν Βαβυλῶνος... ψαλμός 136

## ἦχος γ΄ Χουρμουζίου Χαρτοφύλακος

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |  | Χουρμουζίου Χαρτοφύλακος Ταμείον Ανθολογίας τόμος Α΄ 1824 σ.197\* |

1 Ἐπὶ τῶν ποταμῶν Βαβυλῶνος ἐκεῖ ἐκαθίσαμεν καὶ ἐκλαύσαμεν ἐν τῷ μνησθῆναι ἡμᾶς τῆς Σιών.

Ε  πι\_ τω\_ ων\_ πο\_ ο\_ τα\_ α\_ μων\_ Βα\_ βυ\_ λω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.νο\_ ο\_ ος\_ ε\_ κει\_ ει\_ ει\_ ε\_ ε\_ κα\_ α\_ θι\_ σα\_ α\_ με\_.εν\_ και\_ ε\_ κλα\_ α\_ α\_ αυ\_ σα\_ α\_ ε\_ κλα\_ αυ\_ σα\_ α\_ με\_ εν\_ εν\_ τω\_ μνη\_ σθη\_ η\_ η\_.ναι\_ η\_ η\_ μας\_ τη\_ ης\_.Σι\_ ι\_ ι\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ α\_

2 ἐπὶ ταῖς ἰτέαις ἐν μέσῳ αὐτῆς ἐκρεμάσαμεν τὰ ὄργανα ἡμῶν·

Ε  πι\_ ταις\_ ι\_ τε\_ ε\_ ε\_ ε\_ αις\_ εν\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ σω\_ ω\_ α\_ αυ\_ τη\_.ης\_ ε\_ κρε\_ μα\_ σα\_ α\_ μεν\_ τα\_ ο\_ ορ\_.γα\_ α\_.α\_ να\_ η\_ η\_ μω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ων\_αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ α\_

3 ὅτι ἐκεῖ ἐπηρώτησαν ἡμᾶς οἱ αἰχμαλωτεύσαντες ἡμᾶς λόγους ᾠδῶν...

Ο  ο\_ τι\_ ι\_ ε\_ ε\_ ε\_ κει\_ ε\_ πη\_ ρω\_ ω\_ τη\_ η\_ σα\_ αν\_ η\_ η\_ μα\_ ας\_ οι\_ αι\_ χμα\_ λω\_ τε\_.ευ\_ σα\_.αν\_ τε\_ ες\_ η\_ η\_ μας\_ λο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ γου\_ ους\_.ω\_ ω\_ ω\_ δω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_.ων\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

3 ...καὶ οἱ ἀπαγαγόντες ἡμᾶς ὕμνον· ᾄσατε ἡμῖν ἐκ τῶν ᾠδῶν Σιών.

Κ αι\_ οι\_ α\_ πα\_ γα\_ γο\_ ον\_ τε\_ ες\_ η\_ η\_ μα\_ α\_ α\_ ας\_ υ\_ υ\_ υ\_.υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ μνο\_.ον\_ α\_ α\_ σα\_ α\_ τε\_ ε\_ η\_ η\_ μιν\_ εκ\_ των\_ ω\_ δω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ων\_ Σι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_.ων\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ α\_.α\_

4 πῶς ᾄσωμεν τὴν ᾠδὴν Κυρίου ἐπὶ γῆς ἀλλοτρίας;

Π ω\_ ως\_ α\_ α\_ σω\_ ω\_ με\_.εν\_ την\_ ω\_ δη\_.η\_ η\_ ην\_.Κυ\_ υ\_ ρι\_ ι\_.ι\_ ου\_ ε\_ πι\_ γη\_.ης\_ α\_ λο\_ ο\_ τρι\_.ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ ας\_ αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ α\_

5 ἐὰν ἐπιλάθωμαί σου, ῾Ιερουσαλήμ, ἐπιλησθείη ἡ δεξιά μου·

Ε  αν\_ ε\_ πι\_ λα\_ θω\_ μαι\_.αι\_ σου\_ Ι\_ ε\_ ε\_ ρου\_ ου\_ σα\_ α\_ λη\_ ημ\_ ε\_ πι\_ λη\_ σθει\_.ει\_ ει\_.ει\_.ει\_ η\_ η\_ η\_ δε\_ ε\_ ξι\_ ι\_ α\_.α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ μου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_.ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.α\_ α\_ α\_

6 κολληθείη ἡ γλῶσσά μου τῷ λάρυγγί μου, ἐὰν μή σου μνησθῶ...

Κ ολ\_ \_ λη\_ θει\_ ει\_.ει\_ ει\_.ει\_ ει\_ η\_ η\_ γλω\_ ωσ\_ σα\_ α\_ μου\_ τω\_ ω\_ λα\_.α\_ ρυ\_ υγ\_ γι\_ ι\_ ι\_ ι\_ μου\_ ε\_ α\_ α\_.αν\_ μη\_.η\_.η\_ σου\_ ου\_.μνη\_ η\_ η\_ σθω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ α\_

6 ...ἐὰν μὴ προανατάξωμαι τὴν ῾Ιερουσαλὴμ ὡς ἐν ἀρχῇ τῆς εὐφροσύνης μου.

Ε  ε\_ αν\_ μη\_ προ\_ ο\_ α\_ α\_ να\_ τα\_ α\_ ξω\_ ω\_ μαι\_ αι\_ την\_ Ι\_ ε\_ ε\_ ρου\_ ου\_.σα\_ α\_ λη\_ η\_ ημ\_ ως\_ εν\_ αρ\_ χη\_ της\_ ε\_ ευ\_ φρο\_ ο\_ ο\_ συ\_ υ\_.νη\_ η\_ ης\_ μου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ α\_

7 μνήσθητι, Κύριε, τῶν υἱῶν ᾿Εδὼμ τὴν ἡμέραν ῾Ιερουσαλὴμ...

Μ νη\_ σθη\_.η\_ τι\_.ι\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ε\_.ε\_ των\_ υι\_ ω\_ ων\_ Ε\_.ε\_.ε\_ δω\_ ω\_ ωμ\_ την\_ η\_ με\_ ε\_.ε\_ ε\_.ρα\_ α\_ αν\_ Ι\_ ε\_ ε\_ ρου\_ ου\_ σα\_ α\_ λη\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ ημ\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_.α\_

7 ...τῶν λεγόντων· ἐκκενοῦτε, ἐκκενοῦτε, ἕως τῶν θεμελίων αὐτῆς.

Τ ων\_ λε\_ γο\_ ον\_ τω\_ ων\_ ε\_ εκ\_ κε\_ νου\_ ου\_ ου\_ ου\_ τε\_ ε\_ εκ\_ κε\_ ε\_ νου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ τε\_ ε\_ ως\_ των\_ θε\_.με\_ ε\_ λι\_ ι\_.ω\_ ων\_ α\_ αυ\_ τη\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ ης\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_

8 θυγάτηρ Βαβυλῶνος ἡ ταλαίπωρος, μακάριος ὃς ἀνταποδώσει σοι τὸ ἀνταπόδομά σου, ὃ ἀνταπέδωκας ἡμῖν·

Θ υ\_ γα\_ α\_ τη\_ ηρ\_ Βα\_ α\_ βυ\_ υ\_ λω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ νος\_ η\_ τα\_ λαι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_ αι\_.πω\_ ω\_ ω\_ ρος\_ μα\_ κα\_ ρι\_ ι\_ ο\_.ος\_ ο\_ ος\_ αν\_ τα\_ πο\_ δω\_ ω\_.σει\_ ει\_ ει\_ σοι\_ οι\_ το\_ αν\_ τα\_ πο\_ δο\_ μα\_ α\_ α\_ α\_ σου\_.ου\_ ο\_.ο\_ ο\_ αν\_ τα\_ πε\_ ε\_.ε\_ δω\_ κα\_ ας\_.η\_ η\_ η\_ μι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ \_.ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ιν\_ αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ α\_

9 μακάριος ὃς κρατήσει καὶ ἐδαφιεῖ τὰ νήπιά σου πρὸς τὴν πέτραν.

Μ α\_ κα\_ ρι\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ος\_ ο\_ ος\_ κρα\_ α\_ τη\_ η\_ η\_ η\_ σει\_ και\_ ε\_ δα\_ φι\_ ει\_ ει\_.ει\_ τα\_ νη\_ η\_ η\_ η\_.πι\_ ι\_ α\_ α\_.α\_ σου\_ ου\_.ου\_ προς\_ την\_ πε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ τρα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_.α\_ α\_ α\_ αν\_ αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_.ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ α

Δο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ χο\_ ο\_.ο\_ ο\_.ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ χο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ο\_ δο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ξα\_ Πα\_ τρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ και\_ αι\_ Υι\_ υι\_ ω\_.ω\_ και\_ α\_ γι\_ ι\_.ι\_ ι\_.ι\_ ω\_ ω\_ ω\_ Πνε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ευ\_ μα\_ α\_ α\_ α\_ πνε\_ ε\_ ε\_ ευ\_ μα\_ α\_.α\_ τι\_ ι\_.ι\_ zι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_  Θε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ τρι\_ θε\_ ε\_ ε\_ τρι\_ ι\_ ση\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ λι\_ ι\_ ι\_ τρι\_ ση\_ η\_ λι\_ ι\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ nε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ Μο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ να\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ zα\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ ας\_ η\_ του\_ παν\_ το\_ ο\_.ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ zο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ος\_ αι\_ αι\_.αι\_ αι\_ αι\_ τι\_ ι\_.ι\_ ι\_ αι\_ αι\_.αι\_ τι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ ε\_ λε\_.ε\_ ε\_.ε\_.ε\_ η\_ η\_ η\_ ε\_ λε\_ ε\_ η\_ σο\_ ο\_ ον\_ πα\_ α\_ α\_ α\_.αν\_ τα\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ ας\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ μα\_ α\_ α\_.α\_ zα\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ ας\_ τους\_ ορ\_ θο\_ δο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ ξως\_ α\_ νυ\_ υ\_ μνο\_ ο\_ λο\_ ο\_ ο\_ γου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ ου\_ ουν\_ τα\_ α\_.ας\_ σε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ λε\_ ε\_ η\_ η\_ σον\_ η\_ η\_ μας\_ τους\_ α\_ νυ\_ μνο\_ λο\_ γου\_ ου\_ ουν\_.τα\_ α\_ α\_.ας\_ σε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_

Κ αι\_ νυ\_ υ\_ υ\_ υν\_ και\_ α\_ α\_ ει\_ ει\_ και\_ εις\_ του\_ ους\_ αι\_ αι\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ να\_.ας\_ των\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ νω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_.α\_ α\_ α\_.α\_ μη\_.η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ ην\_  α\_ μαρ\_ τω\_ λω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ων\_ τα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ τα\_ ας\_ δε\_ ε\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_  η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ τας\_ δε\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ τας\_ δε\_ η\_ η\_.η\_ η\_ η\_.η\_.η\_ σει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ εις\_ προσ\_ δε\_ ε\_ χο\_ ο\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ νη\_ η\_ η\_.η\_ μη\_ τρο\_ ο\_ πα\_ α\_ α\_ αρ\_ θε\_.ε\_.ε\_ νε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ θε\_ ε\_ ο\_ ο\_ το\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ο\_ κε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ρυ\_ υ\_ υ\_ υ\_ σαι\_ αι\_ κο\_ ο\_ λα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ σε\_ ε\_ κο\_ λα\_ α\_ σε\_ ε\_ ω\_ ως\_ πα\_..α\_ αν\_ τα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ ας\_ η\_ η\_ η\_ παν\_ τα\_ ας\_.η\_ η\_ η\_ μα\_ α\_.α\_ zα\_ α\_ α\_ α\_ ας\_ τους\_ υ\_ μνου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ουν\_ τα\_ α\_ α\_.ας\_ τους\_ υ\_ υ\_.υ\_ μνου\_ ου\_ ου\_ ουν\_.τα\_ α\_ ας\_ σε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ρυ\_ σαι\_.αι\_ κο\_ λα\_ α\_ σε\_ ε\_ ω\_.ω\_ ω\_.ως\_ πα\_ α\_ α\_ αν\_ τας\_ η\_ μας\_ τους\_ υ\_ μνουν\_.τα\_ α\_ ας\_ σε\_.ε\_ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ε\_

# Ἐκλογὴ εἰς ἀποστόλους

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |   | Αγγελικός Χορός Πολυέλεοι Ι. Μ. Σίμωνος Πέτρας Άγιον Όρος 2002 σ.263\* |

Τ ο\_ ο\_ στε\_ ρε\_ ω\_ ω\_ μα\_ α\_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_ Οι\_ ου\_ ρα\_ νοι\_ δι\_ η\_ γουν\_ ται\_ δο\_ ξαν\_ Θε\_ ου\_ ποι\_ η\_ σιν\_ δε\_ χει\_ ρων\_ αυ\_ του\_ α\_ ναγ\_ γελ\_ λει\_ το\_ ο\_ στε\_ ρε\_ ω\_ ω\_ μα\_ α\_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε  ξο\_ μο\_ λο\_ γη\_ σον\_ ται\_ οι\_ ου\_ ρα\_ νοι\_ τα\_ θαυ\_ μα\_ σι\_ α\_ σου\_ Κυ\_ ρι\_ ε\_ αν\_ τι\_ των\_ πα\_ τε\_ ρων\_ σου\_ ε\_ γεν\_ νη\_ θη\_ σαν\_ οι\_ οι\_ υι\_ οι\_ οι\_ οι\_ σου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Κ α\_ τα\_ στη\_ σεις\_ αυ\_ τους\_ αρ\_ χον\_ τας\_ ε\_ πι\_ πα\_ σαν\_ την\_ γην\_ ο\_ τι\_ του\_ Θε\_ ου\_ οι\_ κρα\_ ται\_ οι\_ της\_ γης\_ σφο\_ δρα\_ α\_ ε\_ ε\_ πη\_ ηρ\_ θη\_ η\_ σα\_ α\_ αν\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Θ  ε\_ ος\_ θε\_ ω\_ ων\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ ε\_ λα\_ λη\_ σε\_ και\_ ε\_ κα\_ λε\_ σε\_ την\_ γην\_ α\_ πο\_ α\_ να\_ το\_ λων\_ η\_ λι\_ ου\_ με\_ χρι\_ δυ\_ σμων\_ αι\_ νε\_ τον\_ το\_ ο\_ νο\_ μα\_ α\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε \_ φα\_ ναν\_ αι\_ α\_ στρα\_ παι\_ αυ\_ του\_ την\_ οι\_ κου\_ με\_ νην\_ και\_ α\_ νηγ\_ γει\_ λαν\_ οι\_ ου\_ ρα\_ νοι\_ την\_ δι\_ και\_ ο\_ συ\_ νην\_ αυ\_ του\_ και\_ ει\_ δο\_ σαν\_ παν\_ τες\_ οι\_ λα\_ οι\_ οι\_ την\_ δο\_ ο\_ ξαν\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Α \_ α\_ αρ\_ χον\_ τες\_ Ι\_ ου\_ δα\_ η\_ γε\_ μο\_ νες\_ αυ\_ των\_ αρ\_ χον\_ τες\_ Ζα\_ βου\_ λων\_ αρ\_ χον\_ τες\_ Νε\_ φθα\_ λι\_ ι\_ ιμ\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε  βα\_ σι\_ ι\_ λευ\_ σεν\_ ο\_ Θε\_ ος\_ ε\_ πι\_ τα\_ ε\_ ε\_ θνη\_ ο\_ Θε\_ ος\_ ο\_ εν\_ δο\_ ξα\_ ζο\_ με\_ νος\_ εν\_ βου\_ λη\_ η\_ α\_ γι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ω\_ ω\_ ων\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Μ ε\_ ε\_ γας\_ και\_ φο\_ βε\_ ρος\_ ε\_ στιν\_ ε\_ πι\_ παν\_ τας\_ τους\_ πε\_ ρι\_ κυ\_ υ\_ υ\_ κλω\_ αυ\_ του\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε   νεγ\_ κα\_ τε\_ τω\_ Κυ\_ ρι\_ ω\_ αι\_ πα\_ τρι\_ αι\_ των\_ ε\_ θνων\_ ε\_ νεγ\_ κα\_ τε\_ τω\_ Κυ\_ ρι\_ ω\_ δο\_ ξα\_ αν\_ και\_ τι\_ μην\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Α  ναγ\_ γει\_ ει\_ λα\_ τε\_ εν\_ τοις\_ ε\_ θνε\_ σι\_ την\_ δο\_ ξαν\_ αυ\_ του\_ εν\_ πα\_ σι\_ τοις\_ λα\_ οις\_ τα\_ θαυ\_ μα\_ σι\_ α\_ αυ\_ του\_ ει\_ πα\_ τε\_ εν\_ τοις\_ ε\_ θνε\_ σιν\_ ο\_ τι\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ ε\_ ε\_ βα\_ σι\_ ι\_ λε\_ ευ\_ σεν\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε  ις\_ πα\_ α\_ α\_ σαν\_.την\_ γην\_ ε\_ ξηλ\_ θεν\_ ο\_ φθογ\_ γος\_ αυ\_ των\_ και\_ εις\_ τα\_ πε\_ ρα\_ τα\_ της\_ οι\_ κου\_ με\_ νης\_ τα\_ ρη\_ η\_ μα\_ τα\_ α\_ α\_ αυ\_ τω\_ ω\_ ων\_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε  θε\_ το\_ εν\_ αυ\_ τοις\_ τους\_ λο\_ γους\_ των\_ χει\_ λε\_ ων\_ αυ\_ του\_ και\_ ε\_ δω\_ κεν\_ αυ\_ τοι\_ οις\_ χω\_ ω\_ ρας\_ ε\_ θνων\_ και\_ πο\_ νους\_ λα\_ ων\_ κα\_ τε\_ κλη\_ η\_ ρο\_ νο\_ ο\_ μη\_ η\_ σα\_ α\_ αν\_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ο  Θε\_ ο\_ ος\_ ε\_ στη\_ εν\_ συν\_ α\_ γω\_ γη\_ θε\_ ων\_ εν\_ με\_ σω\_ δε\_ θε\_ ους\_ δι\_ ι\_ α\_ κρι\_ νει\_ ει\_ ει\_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε   νεγ\_ κα\_ τε\_ τω\_ Κυ\_ ρι\_ ω\_ υι\_ οι\_ θε\_ ου\_ ε\_ νεγ\_ κα\_ τε\_ τω\_ Κυ\_ ρι\_ ω\_ δο\_ ξαν\_ ο\_ νο\_ μα\_ α\_ τι\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Υ  \_ πε\_ ε\_ τα\_ ξε\_ λα\_ ους\_ η\_ μιν\_ και\_ ε\_ θνη\_ υ\_ πο\_ τους\_ πο\_ δας\_ η\_ μων\_ με\_ γας\_ ο\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ η\_ μων\_ και\_ με\_ γα\_ λη\_ η\_ η\_ ι\_ σχυ\_ υς\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ \_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Α υ\_ τος\_ δω\_ σει\_ δυ\_ να\_ μιν\_ και\_ κρα\_ ται\_ ω\_ σιν\_ τω\_ λα\_ ω\_ αυ\_ του\_ ευ\_ λο\_ γη\_ το\_ ο\_ ος\_ ο\_ ο\_ Θε\_ ε\_ ο\_ ο\_ ος\_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

# Ἐκλογὴ εἰς μάρτυρας

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |   | Αγγελικός Χορός Πολυέλεοι  Ι. Μ. Σίμωνος Πέτρας  Άγιον Όρος 2002 σ.269\* |

Κ  αι\_ δυ\_ να\_ α\_ μι\_ ι\_ ις\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

Ο \_ Θε\_ ος\_ η\_ μων\_ κα\_ τα\_ φυ\_ γη\_ και\_ δυ\_ να\_ μις\_  βο\_ η\_ θος\_ εν\_ θλι\_ ψε\_ σι\_ ταις\_ ευ\_ ρου\_ σαις\_ η\_ μα\_ α\_ ας\_ σφο\_ ο\_ ο\_ δρα\_ α\_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

Δ ι\_ α\_ του\_ το\_ ου\_ φο\_ βη\_ θη\_ σο\_ με\_ θα\_ εν\_ τω\_ τα\_ ρατ\_ τε\_ σθαι\_ την\_ γην\_ και\_ με\_ τα\_ τι\_ θε\_ σθαι\_ ο\_ ρη\_ εν\_ καρ\_ δι\_ ι\_ αις\_ θα\_ α\_ λα\_ ασ\_ σω\_ ω\_ ων\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ο \_ Θε\_ ος\_  τις\_ ο\_ μοι\_ ω\_ θη\_ σε\_ ται\_ αι\_ σοι\_  μη\_ σι\_ γη\_ σης\_ μη\_ δε\_ κα\_ τα\_ πρα\_ υ\_ υ\_ νης\_ ο\_ ο\_ Θε\_ ε\_ ο\_ ο\_ ος\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ο \_ τι\_ ι\_ δου\_  οι\_ ε\_ χθροι\_ οι\_ η\_ χη\_ σαν\_ και\_ οι\_ μι\_ σουν\_ τες\_ σε\_ η\_ η\_ ραν\_ κε\_ ε\_ φα\_ α\_ λη\_ η\_ ην\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε  πι\_ τον\_ λα\_ ον\_ σου\_ κα\_ τε\_ πα\_ νουρ\_ γευ\_ σαν\_ το\_ γνω\_ ω\_ μην\_ και\_ ε\_ βου\_ λευ\_ σαν\_ το\_ κα\_ τα\_ τω\_ ων\_ α\_ γι\_ ι\_ ω\_ ων\_ σου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε  θεν\_ το\_ τα\_ θνη\_ σι\_ μαι\_ α\_ των\_ δου\_ λων\_ σου\_  βρω\_ μα\_ τα\_ τοις\_ πε\_ τει\_ νοις\_ του\_ ου\_ ου\_ ρα\_ νου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Τ  ας\_ σα\_ α\_ αρ\_ κας\_  των\_ ο\_ σι\_ ων\_ σου\_ τοις\_ θη\_ ρι\_ οις\_ της\_ γης\_ ε\_ ξε\_ χε\_ αν\_ το\_ αι\_ μα\_ αυ\_ των\_ ω\_ ω\_ σει\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_ δωρ\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο  τι\_ ε\_ νε\_ κα\_ α\_ α\_ σου\_  θα\_ να\_ του\_ με\_ θα\_ ο\_ λην\_ την\_ η\_ με\_ ε\_ ραν\_  ε\_ λο\_ γι\_ σθη\_ με\_ εν\_ ως\_ προ\_ βα\_ τα\_ σφα\_ γης\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε  γε\_ νη\_ θη\_ μεν\_ ο\_ νει\_ δος\_ τοις\_ γει\_ το\_ σιν\_ η\_ μων\_ και\_ οι\_ ε\_ χθροι\_ η\_ μων\_ ε\_ μυ\_ κτη\_ ρι\_ σαν\_ η\_ μας\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε \_ θου\_ η\_ μας\_ εις\_ πα\_ ρα\_ βο\_ λην\_ εν\_ τοις\_ ε\_ θνε\_ σι\_  κι\_ νη\_ σιν\_ κε\_ φα\_ λης\_ ε\_ εν\_ τοις\_ λα\_ οις\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε ν\_ τω\_ κα\_ τα\_ θλα\_ σθαι\_ τα\_ ο\_ στα\_ α\_ μου\_ ω\_ νει\_ δι\_ ζον\_ με\_ οι\_ οι\_ ε\_ χθροι\_ οι\_ οι\_ οι\_ μου\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ  αι\_ ε\_ γε\_ νο\_ ο\_ ο\_ μην\_ με\_ μα\_ στι\_ γω\_ με\_.ε\_ ε\_ ε\_ νος\_  ο\_ λην\_ την\_ η\_ με\_ ε\_ ραν\_  και\_ ε\_ πι\_ το\_ αλ\_ γος\_ των\_ τραυ\_ μα\_ των\_ μου\_ ου\_ προσ\_ ε\_ ε\_ θη\_ η\_ καν\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε  \_ πυ\_ υ\_ υ\_ ρω\_ σας\_ η\_ μας\_   ως\_ πυ\_ ρου\_ ται\_ το\_ αρ\_ γυ\_ ρι\_ ον\_ εισ\_ η\_ γα\_ γες\_ η\_ μας\_ εις\_ την\_ πα\_ γι\_ ι\_.ι\_ δαν\_  ε\_ θου\_ θλι\_ ι\_ ψεις\_ ε\_ πι\_ των\_ νω\_ ω\_ ω\_ τω\_ ων\_ η\_ η\_ μων\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Δ ι\_ η\_ ηλ\_ θο\_ μεν\_ δι\_ α\_ πυ\_ ρος\_ και\_ υ\_ υ\_ δα\_ τος\_  και\_ ε\_ ξη\_ γα\_ γες\_ η\_ μας\_ εις\_ α\_ να\_ ψυ\_ χην\_ ευ\_ φραν\_ θη\_ τε\_ ε\_ πι\_ Κυ\_ ρι\_ ον\_ και\_ α\_ γαλ\_ λι\_ α\_ α\_ σθε\_ δι\_ ι\_ και\_ αι\_ οι\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο τι\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ος\_ εν\_ γε\_ νε\_ α\_ δι\_ και\_ αι\_ ων\_ και\_ η\_ κλη\_ ρο\_ νο\_ μι\_ α\_ αυ\_ του\_ εις\_ αι\_ ω\_ ω\_ να\_ α\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_ σται\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε  κε\_ ε\_ κρα\_ ξαν\_ οι\_ δι\_ και\_ οι\_  και\_ ο\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ εισ\_ η\_ κου\_ σεν\_ αυ\_ των\_ και\_ εκ\_ πα\_ σων\_ των\_ θλι\_ ψε\_ ων\_ αυ\_ τω\_ ων\_ ε\_ ρυ\_ σα\_ το\_ αυ\_ τους\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο \_ φθαλ\_ μοι\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ου\_ ε\_ πι\_ δι\_ και\_ ους\_ και\_ ω\_ τα\_ αυ\_ του\_ εις\_ δε\_ ε\_ η\_ σι\_ ιν\_ α\_ αυ\_ των\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο τι\_ δι\_ και\_ ος\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ και\_ δι\_ και\_ ο\_ συ\_ νας\_ η\_ γα\_ πη\_ σε\_ πολ\_ λαι\_ αι\_ θλι\_ ψεις\_ των\_ δι\_ και\_ ων\_ και\_ εκ\_ πα\_ σων\_ αυ\_ των\_ ερ\_ ρυ\_ σα\_ το\_ αυ\_ του\_ ους\_ ο\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ος\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Τ α\_ εγ\_ κα\_ τα\_ λειμ\_ μα\_ τα\_ των\_ α\_ σε\_ βων\_ ε\_ ξο\_ λο\_ θρευ\_ θη\_ σον\_ ται\_ σω\_ τη\_ ρι\_ α\_ δε\_ των\_ δι\_ και\_ αι\_ ων\_ πα\_ ρα\_ α\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ι\_ ι\_ ου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Φ ω\_ ω\_ ως\_ α\_ νε\_ τει\_ λε\_ τω\_ δι\_ και\_ αι\_ ω\_ και\_ τοις\_ ευ\_ θε\_ σι\_ τη\_ καρ\_ δι\_ α\_ ε\_ ευ\_ φρο\_ συ\_ υ\_ υ\_ υ\_ νη\_ η\_ η\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε  υ\_ φρα\_ α\_ αν\_ θη\_ τε\_  δι\_ και\_ οι\_ εν\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_ ω\_ και\_ ε\_ ξο\_ μο\_ λο\_ γει\_ σθε\_ τη\_ μνη\_ μη\_ της\_ α\_ γι\_ ι\_ ω\_ συ\_ νης\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Α   γαλ\_ λι\_ α\_ σθε\_ δι\_ ι\_ και\_ οι\_ εν\_ Κυ\_ ρι\_ ω\_ τοις\_ ευ\_ θε\_ σι\_ πρε\_ ε\_ πει\_ αι\_ νε\_ ε\_ σι\_ ι\_ ις\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε ις\_ μνη\_ μο\_ ο\_ συ\_ νον\_ αι\_ ω\_ νι\_ ον\_ ε\_ σται\_ δι\_ και\_ ος\_  τοις\_ α\_ γι\_ ι\_ οις\_ τοις\_ εν\_ τη\_ γη\_ αυ\_ του\_ ε\_ θαυ\_ μα\_ στω\_ σε\_ εν\_ ο\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ι\_ ο\_ ο\_ ος\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Θ αυ\_ μα\_ στο\_ ο\_ ος\_ ο\_ Θε\_ ος\_ εν\_ τοις\_ α\_ γι\_ οις\_ αυ\_ του\_  παν\_ τα\_ τα\_ θε\_ λη\_ μα\_ τα\_ α\_ αυ\_ του\_ εν\_ αυ\_ τοι\_ οι\_ οις\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Δι\_ ι\_ και\_ ος\_ ως\_ φοι\_ νιξ\_ αν\_ θι\_ ι\_ σει\_ και\_ ω\_ σει\_ κε\_ δρος\_ η\_ εν\_ τω\_ Λι\_ βα\_ νω\_ πλη\_ η\_ θυν\_ θη\_ σε\_ ε\_ ται\_ αι\_ αι\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ευ\_ φραν\_ θη\_ σε\_ ται\_ δι\_ ι\_ και\_ ος\_ εν\_ Κυ\_ ρι\_ ω\_ και\_ ελ\_ πι\_ ει\_ ει\_ επ\_ αυ\_ τον\_ και\_ ε\_ παι\_ νε\_ θη\_ σον\_ ται\_ παν\_ τες\_ οι\_ ευ\_ θεις\_ τη\_ η\_ καρ\_ δι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

# Ἐκλογὴ εἰς ἱεράρχας

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |   | π. Γεωργίου Ρήγα  Μελωδήματα Σκιάθου  1958 σ. 33\* |

 nε\_ ε\_ zα\_ zω\_

Την\_ οι\_ οι\_.κου\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ νη\_ η\_ ην\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Α \_ κου\_ σα\_ τε\_ ταυ\_ τα\_ παν\_ τα\_ τα\_ ε\_ ε\_.θνη\_ ε\_ νω\_ τι\_ σα\_ σθε\_ παν\_ τες\_ οι\_ κα\_ τοι\_ κουν\_ τες\_ την\_ οι\_ οι\_.κου\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ νη\_ η\_ ην\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ο ι\_ τε\_ γη\_ γε\_ νεις\_ και\_ υι\_ οι\_ των\_.αν\_ θρω\_ ω\_.ω\_ πων\_ ε\_ πι\_ το\_ αυ\_ το\_ ο\_ πλου\_ σι\_ ο\_ ος\_.και\_ πε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ νη\_ η\_ ης\_α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Τ ο\_ στο\_ μα\_ μου\_ λα\_ λη\_ σει\_.σο\_ φι\_ ι\_.ι\_ αν\_ και\_ η\_ με\_ λε\_ τη\_ της\_ καρ\_ δι\_ α\_ ας\_.μου\_ συ\_ υ\_.νε\_ ε\_.ε\_ σι\_ ι\_ ιν\_α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Δ ευ\_ τε\_ τε\_ κνα\_ α\_ κου\_ σα\_ τε\_ ε\_.ε\_ μου\_ φο\_ βον\_ Κυ\_ ρι\_ ου\_ ου\_.δι\_ δα\_ α\_.ξω\_.ω\_ υ\_.υ\_ μα\_ α\_ ας\_α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ι \_ δου\_ τα\_ χει\_.λη\_ μου\_ ου\_ μη\_ κω\_ λυ\_ υ\_.υ\_ σω\_ Κυ\_ ρι\_ ε\_ ε\_.συ\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ γνω\_ ω\_ ως\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ευ\_ ηγ\_ γε\_ λι\_ σα\_ μην\_ δι\_ και\_ ο\_ συ\_ υ\_.νην\_ εν\_ Εκ\_ κλη\_ σι\_ α\_ α\_.με\_ γα\_ α\_ α\_ α\_.α\_ λη\_ η\_ η\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Την\_ δι\_ και\_ ο\_ συ\_ νην\_ σου\_ ουκ\_ ε\_ ε\_ κρυ\_.υ\_ ψα\_ εν\_ τη\_ η\_.καρ\_ δι\_ ι\_.α\_ α\_.α\_ μου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Την\_ α\_ λη\_ θει\_ α\_ αν\_.σου\_ και\_ το\_ σω\_ τη\_ ρι\_ ο\_ ον\_.σου\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_.ει\_ πα\_ α\_ α\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ουκ\_ ε\_ κρυ\_ ψα\_ το\_ ε\_ λε\_ ο\_ ος\_.σου\_ και\_ την\_ α\_ λη\_ θει\_ αν\_ σου\_ α\_ πο\_ συν\_ α\_ α\_.γω\_ γη\_ ης\_.πο\_ ο\_.ολ\_ λη\_ η\_ ης\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Πο\_ρευ\_ ο\_.με\_ νος\_ α\_ α\_ μω\_.ω\_ μος\_ και\_ ερ\_ γα\_ ζο\_ με\_ νος\_ δι\_ και\_ αι\_.ο\_ συ\_ υ\_ υ\_ υ\_.υ\_ νη\_ η\_ ην\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε\_ ξο\_ μο\_ λο\_ γη\_ σο\_ μαι\_ σοι\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_.ι\_ ε\_ εν\_ εκ\_ κλη\_ σι\_ α\_ πολ\_ λη\_ εν\_ λα\_ ω\_ βα\_.α\_ ρει\_ ει\_.αι\_ νε\_ ε\_.σω\_ ω\_.ω\_ σε\_ ε\_ ε\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Π λη\_ ρω\_ θη\_ τω\_ το\_ στο\_ μα\_ μου\_ αι\_ νε\_ ε\_ σε\_.ε\_ ως\_ ο\_ πως\_ υ\_ μνη\_ σω\_ ω\_.την\_ δο\_ ο\_.ξα\_ α\_.αν\_ σου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ο \_ λην\_ την\_ η\_ με\_ ε\_.ραν\_ την\_ με\_ γα\_ λο\_ πρε\_ ε\_.πει\_ α\_ α\_ α\_ α\_.αν\_ σου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Δ ι\_ η\_ γη\_ σο\_.ο\_ μαι\_ το\_ ο\_ νο\_ μα\_ σου\_ τοις\_ α\_ δελ\_ φοι\_ οι\_ οι\_.οις\_ μου\_ εν\_ με\_ σω\_.ω\_ εκ\_ κλη\_ σι\_ α\_ ας\_.υ\_ μνη\_ η\_.σω\_ ω\_.ω\_ σε\_ ε\_ ε\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ν ι\_ ψο\_ μαι\_ εν\_ α\_ θω\_ οις\_ τας\_ χει\_ ει\_ ρα\_.ας\_ μου\_ και\_ κυ\_ κλω\_ σω\_ το\_ θυ\_ σι\_ α\_ στη\_.ρι\_ ο\_ ον\_.σου\_ Κυ\_ υ\_.ρι\_ ι\_.ι\_ ε\_ ε\_ ε\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Τ ου\_ α\_ κου\_.σαι\_ με\_ φω\_ νης\_ αι\_ νε\_ σε\_ ω\_ ως\_.σου\_ και\_ δι\_ η\_ γη\_ σα\_ σθαι\_ παν\_ τα\_ τα\_ θαυ\_ μα\_ α\_.σι\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ σου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Κ υ\_ ρι\_ ε\_ η\_ γα\_ πη\_ σα\_ ευ\_ πρε\_ πει\_.αν\_ οι\_ οι\_ κου\_.ου\_ σου\_ και\_ το\_ πον\_ σκη\_ νω\_ μα\_ α\_.τος\_ δο\_ ο\_.ξη\_ η\_.ης\_ σου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ο υκ\_ ε\_ κα\_ θι\_ σα\_ με\_ τα\_ συν\_ ε\_ δρι\_ ου\_ μα\_ ται\_ ο\_ ο\_ τη\_.η\_ τος\_ και\_ με\_ τα\_ πα\_ ρα\_ νο\_ μουν\_ των\_ ου\_ μη\_ η\_.εισ\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ελ\_ θω\_ ω\_ ω\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε ι\_ πα\_ τοις\_ πα\_ ρα\_ νο\_ μου\_ σι\_ μη\_ πα\_ ρα\_ νο\_ μη\_ η\_ τε\_ και\_ τοις\_ α\_ μαρ\_ τα\_ νου\_.ου\_ σι\_ μη\_ υ\_ ψου\_ ου\_.τε\_ κε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ ρα\_ α\_ ας\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε \_ μι\_ ση\_ σα\_ Εκ\_ κλη\_ σι\_ αν\_ πο\_ νη\_ ρευ\_ ο\_ με\_ ε\_.νων\_ και\_ με\_ τα\_ α\_ σε\_ βων\_ ου\_ μη\_ η\_.κα\_ θη\_ η\_ η\_ η\_.η\_ σω\_ ω\_ ω\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Μ ι\_ αν\_ η\_ τη\_ σα\_ μην\_ πα\_ ρα\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_.ου\_ ταυ\_ τη\_ ην\_.ζη\_ τη\_ η\_ η\_ η\_.η\_ σω\_ ω\_ ω\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Τ ου\_ κα\_ τοι\_ κειν\_ με\_ εν\_ οι\_ κω\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_.ου\_ πα\_ σας\_ τας\_ η\_ με\_ ρας\_ τη\_ ης\_.ζω\_ η\_ η\_ η\_ η\_.ης\_ μου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Τ ου\_ θε\_ ω\_ ρει\_ ει\_.ειν\_ με\_ την\_ τερ\_ πνο\_ τη\_ τα\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_.του\_ και\_ ε\_ πι\_ σκε\_ πτε\_ σθαι\_ τον\_ να\_ ον\_ τον\_ α\_ α\_.γι\_ ο\_ ον\_.α α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε \_ γω\_ δε\_ ω\_ σει\_ ε\_ λαι\_ α\_ κα\_ τα\_ α\_ κα\_.αρ\_ πος\_ εν\_ τω\_ οι\_ οι\_.κω\_ του\_ ου\_.Θε\_ ε\_.ε\_ ου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ο \_ τι\_ ε\_ φυ\_ λα\_ ξα\_ τας\_ ο\_ δους\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_.ου\_ και\_ ουκ\_ η\_ σε\_ βη\_ σα\_ α\_ πο\_ του\_ ου\_.Θε\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_.ου\_ μου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Σ το\_ μα\_ δι\_ και\_ ου\_ με\_ λε\_ τη\_ σει\_.ει\_ σο\_ φι\_ ι\_.αν\_ και\_ η\_ γλωσ\_ σα\_ αυ\_ του\_ λα\_ λη\_ η\_.σει\_ κρι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ σι\_ ι\_ ιν\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ο \_ τι\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ να\_ ου\_ σα\_ α\_.λευ\_ θη\_ η\_.σε\_ ε\_.ε\_ ται\_ αι\_ αι\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε ις\_ μνη\_ μο\_ συ\_.υ\_ νον\_ αι\_ ω\_ ω\_ νι\_.ι\_ ον\_ ε\_ ε\_.σται\_ δι\_ ι\_.και\_ αι\_.αι\_ ο\_ ο\_ ος\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Α \_ πο\_ α\_ κο\_ ης\_ πο\_ νη\_ ρας\_ ου\_ φο\_ ο\_.βη\_ θη\_ η\_.σε\_ ε\_.ε\_ ται\_ αι\_ αι\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ο \_ λην\_ την\_ η\_ με\_ ε\_.ε\_ ραν\_ ε\_ λε\_ ει\_ και\_ δα\_ νει\_ ζει\_ ο\_ δι\_ ι\_ και\_.αι\_ ος\_ και\_ το\_ σπερ\_ μα\_ α\_.αυ\_ του\_ εις\_ ευ\_ λο\_ γι\_ ι\_.αν\_ ε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ σται\_ αι\_ αι\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε \_ σκορ\_.πι\_ σεν\_ ε\_ δω\_ κε\_ ε\_.τοις\_ πε\_ ε\_.νη\_ η\_.η\_ σι\_ ι\_ ιν\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Η \_ δι\_ και\_ ο\_ συ\_ νη\_ αυ\_ του\_ με\_ νει\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ να\_ του\_ ου\_.αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ νο\_ ο\_ ος\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Φ ως\_ α\_ νε\_ ε\_ τει\_ λε\_ τω\_ δι\_ και\_ αι\_.ω\_ και\_ τοις\_ ευ\_ θε\_ σι\_ τη\_ καρ\_ δι\_ α\_ ε\_ ευ\_.φρο\_ συ\_ υ\_ υ\_ υ\_.υ\_ νη\_ η\_ η\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Π ε\_ φυ\_ τευ\_ με\_ νος\_ εν\_ τω\_ οι\_ κω\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_.ου\_ εν\_ αυ\_ λαις\_ του\_ Θε\_ ου\_ η\_ μων\_ ε\_ εξ\_.αν\_ θη\_ η\_ η\_ η\_.η\_ σει\_ ει\_ ει\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ο ι\_ ι\_ ε\_ ρεις\_ σου\_ Κυ\_ ρι\_ ε\_ εν\_ δυ\_ σον\_ ται\_ δι\_ και\_ ο\_ συ\_ υ\_.νην\_ και\_ οι\_ ο\_ σι\_ οι\_ σου\_ α\_ γα\_ αλ\_.λι\_ α\_ α\_.σο\_ ο\_.ον\_ ται\_ αι\_ αι\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Μ α\_ κα\_ ρι\_ οι\_ οι\_ κα\_ τοι\_ κουν\_ τες\_ εν\_ τω\_ οι\_ οι\_ κω\_.ω\_ σου\_ εις\_ τους\_ αι\_ ω\_ νας\_ των\_ αι\_ ω\_ νων\_ αι\_ νε\_ ε\_.σου\_ σι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ σε\_ ε\_ ε\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

# Ἐκλογὴ εἰς ὁσίους

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |   | Αγγελικός Χορός Πολυέλεοι Ι. Μ. Σίμωνος Πέτρας Άγιον Όρος 2002 σ.286\* |

Τ ης\_ δε\_ η\_ η\_ σε\_ ω\_ ω\_ ως\_ μου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_ 

Υ \_ πο\_ με\_ νων\_ υ\_ πε\_ μει\_ να\_ τον\_ Κυ\_ ρι\_ ον\_ και\_ προσ\_ ε\_ σχε\_ μοι\_ και\_ ει\_ ση\_ κου\_ σε\_ της\_ δε\_ η\_ η\_ σε\_ ω\_ ω\_ ως\_ μου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε στη\_ σεν\_ ε\_ πι\_ πε\_ τραν\_ τους\_ πο\_ δας\_ μου\_ και\_ κα\_ τευ\_ θυ\_ νε\_ τα\_ δι\_ α\_ βη\_ η\_ μα\_ τα\_ α\_ α\_ μου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ι  \_ δου\_ ε\_ μα\_ κρυ\_ να\_ φυ\_ γα\_ δε\_.ευ\_ ων\_ και\_ ηυ\_ λι\_ σθην\_ εν\_ τη\_ ε\_ ρη\_ η\_ μω\_  ω\_ μοι\_ ω\_ θην\_ πε\_ λε\_ κα\_ νι\_ ε\_ ρη\_ μι\_ κω\_ ε\_ γε\_ νη\_ θην\_ ω\_ σει\_ νυ\_ κτι\_ κο\_ ραξ\_ εν\_ οι\_ οι\_ κο\_ πε\_ ε\_ ε\_ δω\_ ω\_ ω\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Η  γρυ\_ υ\_ πνη\_ σα\_ και\_ ε\_ γε\_ νο\_ μην\_ ως\_ στρου\_ θι\_ ον\_ μο\_ να\_ ζον\_ ε\_ ε\_ πι\_ δω\_ μα\_ α\_ το\_ ο\_ ος\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε γε\_ νη\_ η\_ η\_ θη\_ τα\_ δα\_ κρυ\_ α\_ μου\_ ε\_ μοι\_ α\_ αρ\_ τος\_ η\_ με\_ ρας\_ και\_ νυ\_ κτος\_ τα\_ γο\_ να\_ τα\_ μου\_ η\_ σθε\_ νη\_ σαν\_ α\_ πο\_ νη\_ στει\_ ας\_  και\_ η\_ σαρξ\_ μου\_ ηλ\_ λοι\_ ω\_ θη\_ η\_ δι\_ ε\_ λαι\_ αι\_ ο\_ ο\_ ον\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ο τι\_ σπο\_ δον\_ ω\_ σει\_ αρ\_ τον\_ ε\_ φα\_ γον\_  και\_ το\_ πο\_ μα\_ μου\_ με\_ τα\_ κλαυ\_ θμου\_ ου\_ ε\_ κι\_ ι\_ ιρ\_ νω\_ ω\_ ων\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε\_ κο\_ πι\_ ι\_ ι\_ α\_ σα\_ εν\_ τω\_ στε\_ να\_ γμω\_ ω\_ μου\_   λου\_ σω\_ καθ\_ ε\_ κα\_ στην\_ νυ\_ κτα\_ την\_ κλι\_ νην\_ μου\_ εν\_ δα\_ κρυ\_ σι\_ μου\_ την\_ στρω\_ μνη\_ ην\_ μου\_ βρε\_ ε\_ ε\_ ξω\_ ω\_ ω\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ο τι\_ ε\_ πε\_ λα\_ θο\_ μην\_ του\_ φα\_ γειν\_ τον\_ αρ\_ τον\_ μου\_ α\_ πο\_ φω\_ νης\_ του\_ στε\_ να\_ γμου\_ μου\_   ε\_ κολ\_ λη\_ θη\_ το\_ ο\_ στουν\_ μου\_ τη\_ η\_ σαρ\_ κι\_ ι\_ ι\_ μου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε θου\_ τα\_ δα\_ κρυ\_ α\_ μου\_ ε\_ νω\_ πι\_ ο\_ ον\_ σου\_  ως\_ και\_ εν\_ τη\_ ε\_ πα\_ αγ\_ γε\_ λι\_ α\_ α\_ σου\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Δ ι\_ α\_ τους\_ λο\_ γους\_ των\_ χει\_ λε\_ ων\_ σου\_ ε\_ γω\_ ε\_ φυ\_ λα\_ ξα\_ α\_ ο\_ δους\_ σκλη\_ η\_ ρας\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε  δι\_ ψη\_ σε\_.ε\_ σε\_ η\_ ψυ\_ χη\_ η\_ μου\_ πο\_ σα\_ πλως\_ σοι\_ η\_ σα\_ αρξ\_ μου\_ εν\_ γη\_ ε\_ ρη\_ μω\_ και\_ α\_ βα\_ τω\_ και\_ αι\_ α\_ νυ\_ υ\_ υ\_ δρω\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο τι\_ ε\_ κυ\_ κλω\_ σαν\_ με\_ κυ\_ νες\_ πολ\_ λοι\_ συν\_ α\_ γω\_ γη\_ πο\_ νη\_ ρευ\_ ο\_ με\_ νων\_ πε\_ ε\_ ρι\_ ε\_ σχο\_ ον\_ με\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Τ ο\_ α\_ γαλ\_ λι\_ α\_ μα\_ α\_ μου\_  λυ\_ τρω\_ σαι\_ αι\_ με\_ α\_ πο\_ των\_ κυ\_ υ\_ κλω\_ σαν\_ τω\_ ων\_ με\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Π λε\_ ο\_ να\_ κις\_ ε\_ πο\_ λε\_ μη\_ σαν\_ με\_ εκ\_ νε\_ ο\_ τη\_ το\_ ος\_ μου\_  ο\_ λην\_ την\_ η\_ με\_ ραν\_ πα\_ ρε\_ τασ\_ σον\_ το\_ ο\_ πο\_ λε\_ ε\_ ε\_ μους\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε   νε\_ ε\_ τει\_ ναν\_  το\_ ο\_ ο\_ ξον\_ αυ\_ των\_ πρα\_ α\_ γμα\_ πι\_ κρον\_ του\_ κα\_ τα\_ το\_ ξε\_ ευ\_ σαι\_ εν\_ α\_ πο\_ κρυ\_ φοις\_ α\_ μω\_ μον\_ \_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο υ\_ τε\_ η\_ α\_ νο\_ μι\_ α\_ μου\_ ου\_ τε\_ η\_ α\_ μαρ\_ τι\_ α\_ μου\_ Κυ\_ ρι\_ ε\_  α\_ νευ\_ α\_ νο\_ μι\_ ας\_ ε\_ δρα\_ μον\_ και\_ αι\_ κα\_ τευ\_ θυ\_ υ\_ να\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε   γω\_ ω\_ ω\_ δε\_ εν\_ τω\_ αυ\_ τους\_ πα\_ ρε\_ νο\_ χλει\_ ειν\_ μοι\_ ε\_ νε\_ δυ\_ ο\_ μην\_ σακ\_ κον\_ και\_ ε\_ τα\_ πει\_ νουν\_ εν\_ νη\_ στει\_ α\_ τη\_ ην\_ ψυ\_ χη\_ η\_ η\_ ην\_ μου\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε  κο\_ πι\_ ι\_ α\_ σα\_ κρα\_.α\_ ζων\_  ε\_ βραγ\_ χνι\_ α\_ σεν\_ ο\_ λα\_ ρυγξ\_ μου\_ ε\_ ξε\_ λι\_ πον\_ οι\_ ο\_ φθαλ\_ μοι\_ μου\_  α\_ πο\_ του\_ ελ\_ πι\_ ζειν\_ με\_ ε\_ πι\_ το\_ ον\_ Θε\_ ο\_ ο\_ ον\_ μου\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Π  ροσ\_ ε\_ δε\_ χο\_ ο\_ ο\_ μην\_  τον\_ Θε\_ ον\_ τον\_ σω\_ ζον\_ τα\_ α\_ με\_ α\_ πο\_ ο\_ λι\_ γο\_ ψυ\_ χι\_ ας\_ και\_ α\_ πο\_ κα\_ ται\_ γι\_ ι\_ ι\_ ι\_ δος\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Π ρο\_ ω\_ ρω\_ ω\_ ω\_ μην\_ τον\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_ ον\_ ε\_ νω\_ πι\_ ον\_ μου\_ δι\_ α\_ παν\_ τος\_  ο\_ τι\_ εκ\_ δε\_ ξι\_ ων\_ μου\_ ε\_ στιν\_ ι\_ να\_ μη\_ η\_ η\_ η\_ σα\_ λευ\_ θω\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Π αν\_ τα\_ τα\_ ε\_ ε\_ ε\_ θνη\_ ε\_ κυ\_ κλω\_ σα\_ α\_ αν\_ με\_ και\_ τω\_ ο\_ νο\_ μα\_ τι\_ Κυ\_ ρι\_ ου\_ η\_ μυ\_ να\_ α\_ α\_ μην\_ αυ\_ τους\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε   κυ\_ κλω\_ σα\_ α\_ αν\_ με\_ ω\_ σει\_ με\_ λισ\_ σαι\_ κη\_ ρι\_ ι\_ ον\_ και\_ ε\_ ξε\_ καυ\_ θη\_ σαν\_ ως\_ πυρ\_ εν\_ α\_ καν\_ θαις\_ και\_ τω\_ ο\_ νο\_ μα\_ τι\_ Κυ\_ ρι\_ ου\_ η\_ μυ\_ να\_ α\_ α\_ μην\_ αυ\_ τους\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ε  υ\_ λο\_ γη\_ το\_ ο\_ ος\_ ο\_ Θε\_ ος\_  ος\_ ουκ\_ ε\_ δω\_ κεν\_ η\_ μας\_ εις\_ θη\_ ραν\_ τοι\_ οις\_ ο\_ δου\_ σιν\_ αυ\_ τω\_ ω\_ ων\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Βε\_ λος\_ νη\_ πι\_ ων\_ ε\_ γε\_ νη\_ θη\_ σαν\_ αι\_ πλη\_ γαι\_ αυ\_ των\_ και\_ ε\_ ξη\_ σθε\_ νη\_ σαν\_ επ\_ αυ\_ του\_ ους\_ αι\_ γλωσ\_ σαι\_ αυ\_ τω\_ ω\_ ων\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε  ξο\_ μο\_ λο\_ γη\_ σα\_ σθω\_ σαν\_ σοι\_ Κυ\_ ρι\_ ε\_ παν\_ τα\_ τα\_ ερ\_ γα\_ σου\_  και\_ οι\_ ο\_ σι\_ οι\_ σου\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σα\_ α\_ τω\_ σα\_ α\_ α\_ αν\_ σε\_ ε\_ ε\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Α  πο\_ ο\_ ο\_ στη\_ τε\_ απ\_ ε\_ μου\_  παν\_ τες\_ οι\_ ερ\_ γα\_ ζο\_ με\_ νοι\_ την\_ α\_ νο\_ μι\_ ι\_ αν\_ και\_ γνω\_ τε\_ ο\_ τι\_ ε\_ θαυ\_ μα\_ στω\_ σε\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ τον\_ ο\_ ο\_ σι\_ ο\_ ον\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Κ αι\_ ε\_ κο\_ πι\_ α\_ σεν\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ ω\_ να\_ και\_ ζη\_ σε\_ ται\_ εις\_ τε\_ ε\_ λος\_  α\_ γα\_ πη\_ σα\_ τε\_ τον\_ Κυ\_ ρι\_ ον\_ παν\_ τε\_ ες\_ οι\_ ο\_ σι\_ οι\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ο τι\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ α\_ γα\_ πα\_ α\_ κρι\_ ι\_ σιν\_ και\_ ουκ\_ εγ\_ κα\_ τα\_ λει\_ ψει\_ του\_ ους\_ ο\_ σι\_ ους\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Φ  υ\_ λασ\_ σει\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ τας\_ ψυ\_ χας\_ των\_ ο\_ σι\_ ων\_ αυ\_ του\_ καυ\_ χη\_ σον\_ ται\_ ο\_ σι\_ οι\_ εν\_ δο\_ ο\_ ξη\_ και\_ α\_ γαλ\_ λι\_ α\_ σον\_ ται\_ ε\_ πι\_ τω\_ ων\_ κοι\_ τω\_ ων\_ α\_ αυ\_ τω\_ ω\_ ων\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Τ ι\_ μι\_ ος\_ ε\_ ναν\_ τι\_ ον\_ Κυ\_ ρι\_ ου\_ ο\_ θα\_ να\_ τος\_ των\_ ο\_ σι\_ ων\_ αυ\_ του\_  ψαλ\_ λα\_ τε\_ τω\_ Κυ\_ ρι\_ ω\_ οι\_ ο\_ σι\_ οι\_ αυ\_ του\_  και\_ ε\_ ξο\_ μο\_ λο\_ γει\_ σθε\_ τη\_ μνη\_ μη\_ της\_ α\_ γι\_ ω\_ συ\_ υ\_ υ\_ νη\_ ης\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

# Ἐκλογὴ εἰς τὸν Εὐαγγελισμὸν τῆς Θεοτόκου

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |   | Αγγελικός Χορός Πολυέλεοι Ι. Μ. Σίμωνος Πέτρας Άγιον Όρος 2002 σ.297\* |

Τ  ω\_ βα\_ α\_ σι\_ λει\_ ει\_ ει\_ δο\_ ο\_ ος\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α

Ο\_  Θε\_ ος\_ τω\_ κρι\_ μα\_ σου\_ τω\_ βα\_ σι\_ λει\_ δος\_ και\_ την\_ δι\_ και\_ ο\_ συ\_ νην\_ σου\_ τω\_ υι\_ ω\_ του\_ βα\_ α\_ σι\_ λε\_ ε\_ ε\_ ω\_ ω\_ ως\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Κ ρι\_ νειν\_ τον\_ λα\_ ον\_ σου\_ εν\_ δι\_ και\_ ο\_ συ\_ νη\_ και\_ τους\_ πτω\_ χους\_ σου\_ ου\_ εν\_ κρι\_ ι\_ ι\_ σει\_ ει\_ ει\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Α  \_ να\_ λα\_ βε\_ τω\_ τα\_ ο\_ ρη\_ ει\_ ρη\_ νην\_ τω\_ λα\_ ω\_  και\_ οι\_ βου\_ νοι\_ δι\_ και\_ αι\_ ο\_ συ\_ υ\_ υ\_ νη\_ η\_ ην\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Κ  ρι\_ νει\_ τους\_ πτω\_ χους\_ του\_ λα\_ ου\_ και\_ σω\_ σει\_ τους\_ υι\_ ους\_ τω\_ ων\_ πε\_ νη\_ η\_ η\_ τω\_ ω\_ ων\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε  υ\_ αγ\_ γε\_ λι\_ ι\_ ζε\_ σθε\_ η\_ με\_ ραν\_ εξ\_ η\_ με\_ ρας\_ τω\_ σω\_ τη\_ ρι\_ ον\_ του\_ Θε\_ ου\_ η\_ μων\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ δω\_ σει\_ ρη\_ μα\_ τοις\_ ευ\_ αγ\_ γε\_ λι\_ ζο\_ με\_ νοι\_ οις\_ δυ\_ να\_ μει\_ πολ\_ λη\_ η\_ η\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ω \_ μω\_ σε\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ τω\_ Δα\_ βιδ\_ α\_ λη\_ η\_ θει\_ αν\_ και\_ ου\_ μη\_ α\_ θε\_ τη\_ σει\_ αυ\_ την\_  εκ\_ καρ\_ που\_ της\_ κοι\_ λι\_ ας\_ σου\_ θη\_ σο\_ μαι\_ ε\_ πι\_ ι\_ του\_ θρο\_ ο\_ νου\_ ου\_ σου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Κ α\_ τα\_ βη\_ η\_ η\_ η\_ σε\_ ται\_ ως\_ υ\_ ε\_ τος\_ ε\_ πι\_ πο\_ ο\_ ο\_ κον\_ και\_ ω\_ σει\_ στα\_ γων\_ η\_ στα\_ ζου\_ σα\_ α\_ ε\_ πι\_ τη\_ ην\_ γην\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ  αι\_ ε\_ ε\_ κλι\_ νεν\_ ου\_ ρα\_ νους\_ και\_ κα\_ τε\_ ε\_ βη\_ και\_ γνο\_ φος\_ υ\_ πο\_ ο\_ τους\_ πο\_ δας\_ αυ\_ του\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο \_ τι\_ ε\_ ξε\_ λε\_ ξα\_ το\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ την\_ Σι\_ ων\_  η\_ ρε\_ τι\_ σα\_ το\_ αυ\_ την\_ εις\_ κα\_ τοι\_ κι\_ αν\_ ε\_ αυ\_ τω\_  και\_ ε\_ κλι\_ νεν\_ ου\_ ρα\_ νους\_ και\_ αι\_ κα\_ τε\_ ε\_ ε\_ ε\_ βη\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Η  \_ γι\_ ι\_ α\_ σε\_ το\_ σκη\_ νω\_ μα\_ αυ\_ του\_ ο\_ Υ\_ υ\_ ψι\_ στος\_ ο\_ Θε\_ ος\_ ε\_ θε\_ με\_ λι\_ ω\_ σεν\_ αυ\_ την\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ ω\_ να\_  ο\_ Θε\_ ος\_ εν\_ με\_ σω\_ αυ\_ της\_ και\_ ου\_ σα\_ λευ\_ θη\_ σε\_ ται\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο \_ Θε\_ ος\_ εμ\_ φα\_ νω\_ ως\_ η\_.η\_ ξει\_ ο\_ Θε\_ ος\_ η\_ μων\_ και\_ ου\_ πα\_ ρα\_ σι\_ ω\_ πη\_ σε\_ ται\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Φ ει\_ σε\_ ται\_ πτω\_ χου\_ και\_ πε\_ νη\_ τος\_ και\_ ψυ\_ χας\_ πε\_ νη\_ η\_ των\_ σω\_ ω\_ ω\_ σει\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ  αι\_ προσ\_ κυ\_ νη\_ η\_ σου\_ σιν\_ αυ\_ τω\_ παν\_ τες\_ οι\_ βα\_ σι\_ λεις\_ της\_ γης\_ πα\_ αν\_ τα\_ τα\_ ε\_ ε\_ θνη\_.δου\_ λευ\_ σου\_ σιν\_ αυ\_ τω\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο \_ τι\_ ερ\_ ρυ\_ υ\_ σα\_ το\_ πτω\_ χον\_ εκ\_ δυ\_ να\_ α\_ στου\_ και\_ πε\_ νη\_ τα\_ ω\_ ου\_ ουχ\_ υ\_ πηρ\_ χε\_ βο\_ η\_ θος\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ αι\_ προσ\_ ευ\_ ξον\_ ται\_ πε\_ ρι\_ αυ\_ του\_ δι\_ α\_ παν\_ τος\_  ο\_ λην\_ την\_ η\_ με\_ ραν\_ ευ\_ λο\_ γη\_ η\_ σου\_ σι\_ ιν\_ α\_ αυ\_ τω\_ ω\_ ω\_ ω\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε \_ σται\_ στη\_ η\_ η\_ ρι\_ γμα\_ εν\_ τη\_ γη\_ επ\_ α\_ κρων\_ των\_ ο\_ ρε\_ ε\_ ων\_ υ\_ περ\_ αρ\_ θη\_ σε\_ ται\_ υ\_ περ\_ τον\_ Λι\_ βα\_ νον\_ ο\_ καρ\_ πο\_ ο\_ ος\_ α\_ α\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Κ  αι\_ εξ\_ αν\_ θη\_ σου\_ σιν\_ εκ\_ πο\_ λε\_ ως\_ ω\_ σει\_ χορ\_ τος\_ της\_ γης\_  ε\_ σται\_ το\_ ο\_ νο\_ μα\_ αυ\_ του\_ ευ\_ λο\_ γη\_ με\_ ε\_ νον\_ εις\_ του\_ ους\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ να\_ α\_ α\_ ας\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Κ  αι\_ εν\_ ευ\_ λο\_ γη\_ θη\_ σον\_ ται\_ εν\_ αυ\_ τω\_ πα\_ σαι\_ αι\_ φυ\_ λαι\_ της\_ γης\_ ευ\_ λο\_ γη\_ το\_ ος\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ ο\_ Θε\_ ος\_ του\_ Ισ\_ ρα\_ ηλ\_ ο\_ ποι\_ ων\_ θαυ\_ μα\_ σι\_ ι\_ α\_ μο\_ ο\_ ο\_ ο\_ νο\_ ο\_ ο\_ ος\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Κ αι\_ ευ\_ λο\_ γη\_ με\_ ε\_ ε\_ νον\_ το\_ ο\_ νο\_ μα\_ της\_ δο\_ ξης\_ αυ\_ του\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ να\_ και\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ ω\_ να\_ του\_ ου\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ νο\_ ο\_ ο\_ ος\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Κ  αι\_ πλη\_ ρω\_ θη\_ σε\_ ται\_ της\_ δο\_ ξης\_ αυ\_ του\_ πα\_ σα\_ η\_ γη\_ γε\_ νοι\_ οι\_ το\_ γε\_ ε\_ νοι\_ οι\_ το\_ ο\_ ο\_ ο\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

# Ἐκλογὴ εἰς τὴν Χριστοῦ Γέννησιν

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |   | Αγγελικός Χορός Πολυέλεοι  Ι. Μ. Σίμωνος Πέτρας Άγιον Όρος 2002 σ.304\* |

Π α\_ σα\_ η\_ γη\_ η\_ η\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_  

Α λ\_ λα\_ λα\_ ξα\_ τε\_ τω\_ Κυ\_ ρι\_ ω\_ πα\_ σα\_ η\_ γη\_ ψαλ\_ λα\_ τε\_ δη\_ τω\_ ο\_ νο\_ ο\_ μα\_ τι\_ ι\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Δ ο\_ τε\_ δο\_ ξαν\_ εν\_ αι\_ νε\_ σει\_ αυ\_ του\_ δι\_ η\_ γη\_ σα\_ σθε\_ παν\_ τα\_ τα\_ θαυ\_ μα\_ α\_ σι\_ α\_ α\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε ι\_ πα\_ τε\_ τω\_ Θε\_ ω\_ ως\_ φο\_ βε\_ ρα\_ τα\_ ερ\_ γα\_ σου\_ ευ\_ φραι\_ νε\_ σθω\_ σαν\_ οι\_ ου\_ ρα\_ νοι\_ και\_ α\_ γαλ\_ λι\_ α\_ α\_ α\_ σθω\_ ω\_ η\_ η\_ γη\_ η\_ η\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Α \_ σα\_ τε\_ τω\_ Θε\_ ω\_ ψαλ\_ λα\_ τε\_ τω\_ ο\_ νο\_ μα\_ τι\_ αυ\_ του\_ ο\_ δο\_ ποι\_ η\_ σα\_ τε\_ τω\_ ε\_ πι\_ βε\_ βη\_ κο\_ ο\_ τι\_ ε\_ πι\_ ι\_ δυ\_ υ\_ σμω\_ ω\_ ων\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Κ υ\_ υ\_ υ\_ ρι\_ ος\_ ο\_ ο\_ νο\_ μα\_ αυ\_ τω\_ ω\_ ω\_   και\_ α\_ γαλ\_ λι\_ α\_ σθε\_ ε\_ νω\_ ω\_ πι\_ ο\_ ον\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε   ξο\_ μο\_ λο\_ ο\_ γη\_ σις\_ και\_ με\_ γα\_ λο\_ πρε\_ πει\_ α\_ το\_ ερ\_ γον\_ αυ\_ του\_ και\_  η\_ δι\_ και\_ ο\_ συ\_ νη\_ αυ\_ του\_ με\_ ε\_ νει\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ να\_ του\_ ου\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ νο\_ ο\_ ος\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Λ υ\_ υ\_ υ\_ τρω\_ σιν\_ α\_ πε\_ στει\_ λε\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ τω\_ λα\_ ω\_ αυ\_ του\_   α\_ γι\_ ον\_ και\_ φο\_ βε\_ ρον\_ το\_ ο\_ ο\_ νο\_ μα\_ α\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Δ ε\_ ξι\_ α\_ Κυ\_ ρι\_ ου\_ ε\_ ποι\_ η\_ σε\_ δυ\_ να\_ μιν\_   δε\_ ξι\_ α\_ Κυ\_ ρι\_ ου\_ υ\_ ψω\_ ω\_ σε\_ ε\_ ε\_ ε\_ με\_ ε\_ ε\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Μ η\_ η\_ τηρ\_ Σι\_ ων\_ ε\_ ρει\_ ει\_ αν\_ θρω\_ πος\_ και\_ αν\_ θρω\_ πος\_ ε\_ γεν\_ νη\_ θη\_ εν\_ αυ\_ τη\_ ω\_ ραι\_ ος\_ κα\_ α\_.αλ\_ λει\_   πα\_ ρα\_ τους\_ υι\_ ου\_ ου\_ ους\_ τω\_ ων\_ αν\_ θρω\_ ω\_ ω\_ ω\_ πω\_ ω\_ ων\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Κ αι\_ αυ\_ τος\_ ε\_ θε\_ με\_ λι\_ ω\_ σεν\_ αυ\_ την\_ ο\_ υ\_ ψι\_ στος\_   εκ\_ σι\_ ων\_ η\_ ευ\_ πρε\_ πει\_ α\_ της\_ ω\_ ραι\_ ο\_ τη\_ η\_ το\_ ος\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ο  Θε\_ ο\_ ος\_ η\_ μων\_ εν\_ τω\_ ου\_ ρα\_ νω\_ και\_ εν\_ τη\_ γη\_   παν\_ τα\_ ο\_ σα\_ η\_ θε\_ λη\_ σε\_ εν\_ ε\_ ποι\_ η\_ η\_ σεν\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Τ α\_ ε\_ λε\_ η\_ σου\_ Κυ\_ ρι\_ ε\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ να\_ α\_ σο\_ μαι\_ εις\_ γε\_ νε\_ αν\_ και\_ γε\_ νε\_ αν\_ α\_ παγ\_ γε\_ λω\_ την\_ α\_ λη\_ θει\_ αν\_ σου\_ εν\_ τω\_ στο\_ ο\_ μα\_ τι\_ ι\_ ι\_ μου\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Ο  τι\_ ει\_ πας\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ να\_ ε\_ λε\_ ος\_ οι\_ κο\_ δο\_ μη\_ θη\_ σε\_ ται\_   εν\_ τοις\_ ου\_ ρα\_ νοις\_ ε\_ τοι\_ μα\_ σθη\_ σε\_ ται\_ η\_ α\_ λη\_ η\_ θει\_ α\_ α\_ α\_ σου\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Τ  ο\_ σπε\_ ε\_ ερ\_ μα\_ αυ\_ του\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ να\_ με\_ ε\_ ε\_ νει\_   και\_ ο\_ θρο\_ νος\_ αυ\_ του\_ ως\_ ο\_ η\_ λι\_ ος\_ ε\_ ναν\_ τι\_ ον\_ μου\_   και\_ ως\_ η\_ σε\_ λη\_ νη\_ κα\_ τηρ\_ τι\_ σμε\_ νη\_ εις\_ το\_ ον\_ αι\_ ω\_ ω\_ να\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ  αι\_ θη\_ σο\_ μαι\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ να\_ το\_ σπερ\_ μα\_ αυ\_ του\_   και\_ τον\_ θρο\_ νον\_ αυ\_ του\_ ως\_ τας\_ η\_ με\_ ε\_ ρας\_ του\_ ου\_ ου\_ ρα\_ α\_ νου\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

Κ  αι\_ κα\_ τα\_ κυ\_ ρι\_ ε\_ ε\_ ευ\_ σει\_ α\_ πο\_ θα\_ λασ\_ σης\_ ε\_ ως\_ θα\_ λα\_ ασ\_ σης\_   και\_ α\_ πο\_ πε\_ ρα\_ των\_ ε\_ ως\_ πε\_ ρα\_ των\_ της\_ οι\_ οι\_ κου\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_ νη\_ η\_ η\_ ης\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Α  υ\_ το\_ ο\_ ος\_ ε\_ πι\_ κα\_ λε\_ σε\_ ται\_ με\_ πα\_ τηρ\_ μου\_ ει\_ συ\_ υ\_ υ\_ Θε\_ ος\_ μου\_ και\_ αν\_ τι\_ λη\_ πτωρ\_ της\_ σω\_ ω\_ τη\_ ρι\_ ι\_ α\_ ας\_ μου\_ ου\_ ου\_ ου\_ \_α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Κ  α\_ γω\_ πρω\_ το\_ το\_ κον\_ θη\_ σο\_ μαι\_ αυ\_ τον\_ υ\_ ψη\_ λον\_ πα\_ ρα\_ τοις\_ βα\_ σι\_ λευ\_ σι\_ της\_ γης\_ και\_ προσ\_ κυ\_ νη\_ σου\_ σιν\_ αυ\_ τω\_ παν\_ τες\_ οι\_ βα\_ α\_ σι\_ λει\_ εις\_ τη\_ ης\_ γη\_ η\_ η\_ ης\_  α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Τ ις\_ Θε\_ ος\_ με\_.ε\_ γας\_ ως\_ ο\_ Θε\_ ος\_ η\_ μων\_ συ\_ ει\_ ο\_ Θε\_ ος\_ ο\_ ποι\_ ων\_ θαυ\_ μα\_ σι\_ ι\_ α\_ μο\_ ο\_ ο\_ ο\_ νο\_ ο\_ ο\_ ος\_ \_α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε  ν\_ τω\_ βρα\_ χι\_ ο\_ νι\_ της\_ δυ\_ να\_ με\_ ως\_ σου\_ δι\_ ε\_ σκορ\_ πι\_ σας\_ του\_ ους\_ ε\_ χθρου\_ ου\_ ου\_ ους\_ σου\_ ου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Π οι\_ μα\_ νει\_ εις\_ αυ\_ τους\_ εν\_ ρα\_ βδω\_ σι\_ δη\_ ρα\_ ως\_ σκευ\_ η\_ κε\_ ρα\_ με\_ ω\_ ως\_ συν\_ τρι\_ ψεις\_ αυ\_ του\_ ου\_ ους\_ \_α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Π  ε\_ ρι\_ ι\_ ζω\_ σαι\_ την\_ ρομ\_ φαι\_ αι\_ αν\_ σου\_ ε\_ πι\_ των\_ μη\_ ρων\_ σου\_ δυ\_ να\_ τε\_ τη\_ ω\_ ραι\_ ο\_ τη\_ τι\_ σου\_ και\_ αι\_ τω\_ καλ\_ λει\_ ει\_ σου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Τ  α\_ βε\_ ε\_ ε\_ λη\_ σου\_ η\_ κο\_ νη\_ με\_ να\_ δυ\_ να\_ τε\_ λα\_ οι\_ υ\_ πο\_ κα\_ τω\_ σου\_ πε\_ σου\_ ου\_.ουν\_ ται\_ εν\_ καρ\_ δι\_ α\_ των\_ ε\_ χθρων\_ του\_ βα\_ α\_ σι\_ λε\_ ε\_ ε\_ ω\_ ω\_ ως\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε κ\_ γα\_ στρο\_ ο\_ ος\_ προ\_ ε\_ ωσ\_ φο\_ ρου\_ ε\_ γεν\_ νη\_ σα\_.α\_ σε\_ ω\_ μο\_ σε\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ και\_ ου\_ με\_ τα\_ με\_ λη\_ θη\_ σε\_ ται\_ συ\_ ι\_ ε\_ ρευς\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ ω\_ να\_ κα\_ τα\_ την\_ τα\_ ξιν\_ Μελ\_ χι\_ σε\_ δε\_ ε\_ εκ\_ \_α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Κ υ\_ ρι\_ ος\_ ει\_ πε\_ προ\_.ος\_ με\_ υι\_ ο\_ ος\_ μου\_ ει\_ συ\_ υ\_ υ\_   ε\_ γω\_ ση\_ με\_ ρον\_ γε\_ γε\_ εν\_ νη\_ κα\_ α\_ α\_ σε\_ ε\_ ε\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Α ι\_ τη\_ σαι\_ παρ\_ ε\_ μου\_ και\_ δω\_ σω\_ σοι\_ ε\_ ε\_ ε\_ θνη\_ την\_ κλη\_ ρο\_ νο\_ μι\_ αν\_ σου\_ και\_ την\_ κα\_ τα\_ σχε\_ σι\_ ιν\_ σου\_ τα\_ πε\_ ρα\_ τα\_ της\_ γη\_ η\_ ης\_ \_α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε  ν\_ κε\_ φα\_ λι\_ δι\_ βι\_ βλι\_ ου\_ γε\_ γρα\_ πται\_ πε\_ ρι\_ ε\_ μου\_ ο\_ θρο\_ νος\_ σου\_ ο\_ Θε\_ ος\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ να\_ του\_ ου\_ αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ νο\_ ο\_ ος\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ρ α\_ βδος\_ ευ\_ θυ\_ τη\_ τος\_ η\_ ρα\_ βδος\_ της\_ βα\_ σι\_ λει\_ ας\_ σου\_ η\_ γα\_ πη\_ σας\_ δι\_ και\_ ο\_ συ\_ νην\_ και\_ ε\_ μι\_ ση\_ σας\_ α\_ α\_ νο\_ μι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_ αν\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Δ ι\_ α\_ του\_ το\_ ε\_ χρι\_ σε\_ σε\_ ο\_ Θε\_ ος\_ ο\_ Θε\_ ο\_ ος\_ σου\_   ε\_ λαι\_ ον\_ α\_ γαλ\_ λι\_ α\_ σε\_ ως\_ πα\_ ρα\_ του\_ ους\_ με\_ το\_ χου\_ ους\_ σου\_ ου\_ ου\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ο \_ τι\_ συ\_ κα\_ τα\_ κλη\_ ρο\_ νο\_ μη\_ σης\_ εν\_ πα\_ σι\_ τοις\_ ε\_ θνε\_ σι\_ ευ\_ λο\_ γη\_ το\_ ος\_ Κυ\_ ρι\_ ος\_ εις\_ τον\_ αι\_ ω\_ να\_ γε\_ νοι\_ το\_ γε\_ νοι\_ το\_ ο\_ ο\_ α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ α\_

# Ἐκλογὴ εἰς τὰ ἅγια Θεοφάνεια

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  | . | Δ.Μ.Λέκκα |

και\_ ε\_ λε\_ ε\_.η\_ σαι\_.αι\_.αι\_ η\_ μα\_ ας\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

ο\_ Θε\_ ε\_ ος\_ οι\_ κτει\_ ρη\_ η\_ η\_ σαι\_ η\_ η\_ μας\_ και\_ ευ\_ λο\_.ο\_.ο\_ γη\_ η\_ η\_ η\_.η\_ σαι\_ η\_ η\_ μας\_ ε\_ πι\_ φα\_ ναι\_ το\_ προ\_ σω\_ ω\_ πον\_ α\_ αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ εφ\_ η\_ η\_ μα\_ α\_.α\_ ας\_ και\_ ε\_ λε\_ η\_ η\_ η\_ σαι\_ η\_ η\_ μα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ ας\_ Αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ου\_ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

προ\_ οσ\_ ε\_ ελ\_ θε\_ τε\_ ε\_ προς\_ α\_ αυ\_ τον\_ και\_ φω\_ τι\_ σθη\_ η\_ τε\_ και\_ τα\_ προ\_ σω\_ πα\_ α\_ υ\_ υ\_ μων\_ ου\_ μη\_ κα\_ ται\_ αι\_ σχυ\_ υν\_ θη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_ η\_ Αλ\_ λη\_ η\_ λου\_ ου\_ ου\_ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

τ ου\_ πο\_ τα\_ α\_ μου\_ τα\_ ορ\_ μη\_ μα\_ α\_ τα\_ ευ\_ φραι\_ αι\_ νου\_ ου\_ σι\_ τη\_ ην\_ πο\_ λι\_ ιν\_ του\_ Θε\_ ε\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ η\_ λου\_ ου\_ ου\_ ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

φ ω\_ νη\_ Κυ\_ ρι\_.ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ου\_ ε\_ πι\_ των\_ υ\_ υ\_ δα\_ α\_ α\_ α\_ των\_ ο\_ Θε\_ ος\_ τη\_ ης\_ δο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ξη\_ ης\_ ε\_ ε\_ βρο\_ ο\_.ο\_ ον\_τη\_ η\_ η\_ η\_ σεν\_ ε\_ πι\_.υ\_ δα\_ α\_ των\_.πο\_ ο\_ ολ\_ λω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ Α\_ αλ\_ λη\_ η\_ λου\_ ου\_ ου\_ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

ο  πο\_ τα\_ α\_ μο\_.ο\_ ο\_ ο\_.ος\_ του\_ Θε\_ ε\_ ου\_ ε\_ πλη\_ ρω\_ ω\_ θη\_.η\_ η\_ υ\_ υ\_ υ\_ υ\_δα\_ α\_ α\_ α\_ τω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ Αλ\_ λη\_ λου\_.ου\_.ου\_ ου\_ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

ε πη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_.η\_.η\_ η\_ η\_ ραν\_ οι\_ πο\_ ο\_ τα\_ α\_ μοι\_ οι\_ Κυ\_.ρι\_ ι\_ ι\_ ε\_ ε\_ ε\_ πη\_ η\_ η\_ ραν\_ οι\_ πο\_ τα\_ μοι\_ φω\_ να\_ α\_ α\_ ας\_α\_ α\_ α\_αυ\_ τω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ χω\_ ω\_.ω\_ ων\_ Α\_ αλ\_ λη\_ η\_ λου\_ ου\_ ου\_ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

α ρου\_ σιν\_ οι\_ πο\_ τα\_ α\_ μοι\_ ε\_ πι\_ τρι\_ ι\_ ι\_ ψεις\_.α\_ α\_ αυ\_ των\_ α\_ πο\_ φω\_ ω\_ νω\_ ω\_ ων\_.υ\_ δα\_ α\_.α\_ των\_ πο\_ ολ\_ λω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ χω\_.ω\_ Α\_ αλ\_ λη\_ η\_ λου\_ ου\_ ου\_ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

δ ι\_ α\_ του\_ ου\_ ου\_.ου\_ το\_ μνη\_ η\_ σθη\_ σο\_ ο\_μαι\_ αι\_ αι\_ αι\_ σου\_.εκ\_ γη\_ ης\_ Ι\_.ο\_ ορ\_ δα\_.α\_ α\_ α\_.α\_ νου\_ και\_ Ερ\_ μο\_ ο\_ νι\_ ι\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ει\_ ειμ\_ Α\_ αλ\_ λη\_ η\_ λου\_ ου\_ ου\_ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

α βυ\_ υσ\_ σος\_ α\_ βυ\_ υσ\_ σον\_ ε\_ ε\_ πι\_ κα\_ λει\_ ει\_ ει\_.ει\_ ται\_ ει\_ εις\_ φω\_ ω\_ ω\_ νη\_ η\_ ην\_ των\_ κα\_ ταρ\_ ρα\_ κτω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ων\_ σου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ η\_ λου\_ ου\_ ου\_ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

ο τι\_ ι\_ πα\_ α\_ ρα\_ α\_ σοι\_ πη\_ η\_ γη\_ ζω\_ ω\_ η\_ ης\_ εν\_ τω\_ φω\_ ω\_ τι\_ ι\_.ι\_ ι\_ ι\_ σου\_ ο\_ ψο\_ ο\_ με\_ ε\_.ε\_ θα\_ α\_ φω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ως\_ Α\_ αλ\_ λη\_ η\_ λου\_ ου\_ ου\_ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

η θα\_ α\_ λασ\_ σα\_ ει\_ ει\_ δε\_ και\_ αι\_ ε\_ φυ\_ υ\_.υ\_ γεν\_.ο\_ Ι\_ ορ\_ δα\_ νης\_ ε\_ ε\_ στρα\_ α\_ α\_.α\_ φη\_ εις\_ τα\_ ο\_ ο\_ πι\_ ι\_ ι\_ σω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ Α\_ αλ\_ λη\_ η\_ λου\_ ου\_ ου\_ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

τα\_ ο\_ ο\_.ο\_ ρη\_ ε\_ σκι\_.ι\_ ιρ\_ τη\_ η\_.η\_ σαν\_ ω\_ ω\_ σι\_ κρι\_ ι\_ οι\_ και\_ οι\_ βου\_ νοι\_ οι\_ οι\_ ω\_ ως\_ α\_ αρ\_ νι\_ ι\_ ι\_ α\_ α\_.προ\_ ο\_ βα\_ α\_ α\_ α\_ τω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ Α\_ αλ\_ λη\_ η\_ λου\_ ου\_ ου\_ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

α πο\_ προ\_ ο\_ σω\_ ω\_ ω\_ που\_ Κυ\_ υ\_ ρι\_.ι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ου\_ ε\_ σα\_ λε\_ ε\_ ε\_ ε\_.ευ\_ θη\_ η\_ γη\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ η\_ Α\_ αλ\_ λη\_ η\_ λου\_ ου\_ ου\_ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

του\_ ου\_ στε\_.ε\_ ψαν\_.τος\_ την\_ πε\_ ε\_ ε\_.ε\_ τραν\_ εις\_ λι\_ ι\_.ι\_ μνα\_ ας\_ υ\_ δα\_.α\_ α\_ α\_.α\_ των\_ και\_ τη\_ ην\_ α\_ α\_ κρο\_ το\_ μον\_ εις\_ πη\_ γα\_ ας\_ υ\_δα\_ α\_ α\_ α\_ τω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ zω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_ ων\_ Α\_ αλ\_ λη\_ η\_ λου\_ ου\_ ου\_ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

ε  πι\_ ι\_ φα\_ α\_ νον\_ το\_ προ\_ σω\_ ω\_ πο\_ ο\_ ον\_ σου\_ και\_ σω\_ θη\_ η\_ σω\_ ω\_ ω\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ θα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_.α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ Α\_ αλ\_ λη\_ η\_ λου\_ ου\_ ου\_ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

συ\_.ε\_ κρα\_ ται\_ ω\_ ω\_ σας\_ εν\_ τη\_ δυ\_ να\_ μει\_ σου\_ την\_ θα\_ λα\_ ασ\_ σα\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ α\_ αν\_ Α\_ αλ\_ λη\_ η\_ λου\_ ου\_ ου\_ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

συ\_ συν\_ ε\_ ε\_ ε\_.τρι\_.ψας\_ τας\_ κε\_ φα\_ λας\_ των\_ δρα\_ κο\_ ο\_ ον\_ των\_ ε\_ πι\_ ι\_ ι\_ υ\_.δα\_ α\_ α\_ το\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_ ος\_ Α\_ αλ\_ λη\_ η\_ λου\_ ου\_ ου\_ι\_ ι\_ ι\_ ι\_ α\_

# Ἐκλογὴ εἰς τὴν Μεταμόρφωσιν τοῦ Σωτῆρος

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |   | π. Γεωργίου Ρήγα Μελωδήματα Σκιάθου 1958 σ.41\* |

ἐν ὄρη ἁγίῳ αὐτοῦ. Ἀλληλούϊα. 47:2

Εν\_ ο\_ ρει\_ ει\_.α\_ γι\_ ι\_.ω\_ α\_.αυ\_ του\_ ου\_ ου\_Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Μέγας Κύριος καὶ αἰνετὸς σφόδρα. 47:2

Μ ε\_ γας\_ Κυ\_ ρι\_ ι\_.ι\_ ος\_ και\_ αι\_ νε\_ το\_ ος\_ σφο\_ ο\_ δρα\_ εν\_ πο\_ λει\_ του\_ Θε\_ ου\_ η\_ μων\_ εν\_ ο\_ ρει\_ ει\_.α\_ γι\_ ι\_.ω\_ α\_.αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

Ἑτοιμάζων ὄρη ἐν τῇ ἰσχύϊ αὐτοῦ. 64:7

Ε  τοι\_ μα\_ ζων\_ ο\_ ρη\_ εν\_ τη\_ η\_.ι\_ σχυ\_ υ\_.ι\_ α\_.αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

Ἀναβαλλόμενος φῶς ὡς ἱμάτιον. 103:2

Α  να\_ βαλ\_ λο\_ με\_ νος\_ φως\_ ω\_ ως\_.ι\_ μα\_ α\_.τι\_ ι\_.ι\_ ο\_ ο\_ ον\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

ἐξομολόγησις καὶ ὡραιότης ἐνώπιον αὐτοῦ. 95:6

Ε \_ ξο\_ μο\_ λο\_ γη\_.η\_ σις\_ και\_ ω\_ ραι\_ ο\_ ο\_.ο\_ της\_ ε\_ νω\_ ω\_.πι\_ ο\_ ον\_.α\_ α\_.αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

πιανθήσεται τὰ ὄρη τῆς ἐρήμου. 64:13

Π ι\_ αν\_ θη\_ σε\_ ται\_ τα\_ ω\_ ραι\_ α\_ τη\_ ης\_.ε\_ ρη\_ η\_ η\_ η\_.η\_ μου\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

καὶ ἀγαλλίασιν οἱ βουνοὶ περιζώσονται. 64:13

Κ αι\_ α\_ γαλ\_ λι\_ ι\_ α\_.α\_ σιν\_ οι\_ βου\_ νοι\_ πε\_ ε\_.ρι\_ ζω\_ ω\_.σο\_ ο\_.ον\_ ται\_ αι\_ αι\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

Ὄρος τοῦ Θεοῦ, ὄρος πῖον, ὄρος τετυρωμένον. 67:16

Ο \_ ρος\_ του\_ Θε\_ ου\_ ο\_ ρος\_ πι\_ ι\_.ι\_ ον\_ ο\_ ρος\_ τε\_ τυ\_ υ\_.ρω\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_ νο\_ ο\_ ον\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

καὶ τίς στήσεται ἐν τόπῳ ἁγίῳ αὐτοῦ; 23:3

Κ αι\_ τις\_ στη\_ σε\_ ται\_ εν\_ το\_ πω\_ ω\_.α\_ γι\_ ι\_.ω\_ α\_.αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

Κύριε τίς παροικήσει έν τῷ σκηνώματί σου. 14:1

Κ υ\_ υ\_ ρι\_.ι\_ ε\_ τις\_ πα\_ ροι\_ κη\_ σει\_ εν\_ τω\_ σκη\_ νω\_ ω\_.μα\_ τι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ σου\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

ἢ τίς κατασκηνώσει ἐν ὄρει ἁγίῳ σου; 14:1

Η \_ τις\_ κα\_ τα\_ σκη\_ νω\_ ω\_.σει\_ εν\_ ο\_ ρει\_ ει\_.α\_ γι\_ ι\_.ω\_ ω\_.ω\_ σου\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

Ἐξαπόστειλον τὸ φῶς σου, καὶ τὴν ἀλήθειάν σου. 42:3

Ε ξ\_ α\_ πο\_ στει\_ λον\_ το\_ φω\_ ως\_.σου\_ και\_ την\_ α\_ λη\_ η\_.θει\_ α\_ α\_ α\_ α\_.αν\_ σου\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

Αὐτά με ὡδήγησαν, καὶ ἤγαγόν με εἰς ὄρος ἅγιόν σου. 42:3

Α υ\_ τα\_ με\_ ω\_ δη\_ γη\_ η\_.η\_ σαν\_ και\_ η\_ γα\_ γο\_ ο\_.ον\_ με\_ εις\_ ο\_ ρος\_ α\_ α\_.γι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ον\_ σου\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

Φωτίζεις σὺ θαυμαστῶς ἀπὸ ὀρέων αἰωνίων. 75:5

Φ ω\_ τι\_ ι\_ ζεις\_ συ\_.θαυ\_ μα\_ στως\_ α\_ πο\_ ο\_ ρε\_ ων\_ αι\_ αι\_.ω\_ νι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ ω\_ ω\_ ων\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

Σὴ ἐστὶν ἡ ἡμέρα, καὶ σὺ ἐστὶν ἡ νύξ. 73:16

Ση\_ ε\_ στιν\_ η\_ η\_ με\_ ε\_.ε\_ ρα\_ και\_ ση\_ η\_.ε\_ στι\_ ιν\_.η\_ η\_.η\_ νυ\_ υ\_ υξ\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

σὺ κατηρτίσω φαῦσιν καὶ ἥλιον. 73:16

Σ υ\_ κα\_ τηρ\_ τι\_ σω\_ φαυ\_ σι\_ ιν\_.και\_ η\_ η\_.λι\_ ι\_.ι\_ ο\_ ο\_ ον\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

Σὺ ἐποίησας πάντα τὰ ὡραῖα τῆς γῆς. 73:17

Σ υ\_ ε\_ ποι\_ οι\_ η\_ σας\_ πα\_ αν\_.τα\_ τα\_ α\_.ω\_ ραι\_ αι\_.α\_ τη\_ ης\_ γη\_ η\_ ης\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

σοί εἰσιν οἱ οὐρανοί, καὶ σή ἐστιν ἡ γῆ·. 88:12

Σ οι\_ ει\_ σιν\_ οι\_ ου\_ ρα\_ νοι\_ και\_ ση\_ η\_.ε\_ στι\_ ιν\_.η\_ η\_.η\_ γη\_ η\_ η\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

Τὴν οἰκουμένην, καὶ τὸ πλήρωμα αὐτῆς σὺ ἐθεμελίωσας. 88:12

Τ ην\_ οι\_ κου\_ με\_ ε\_..ε\_ νην\_ και\_ το\_ πλη\_ ρω\_ μα\_ αυ\_ της\_ συ\_ ε\_ θε\_ ε\_.με\_ λι\_ ι\_.ω\_ ω\_.ω\_ σα\_ α\_ ας\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

Τὸν βοῤῥᾶν, καὶ τὴν θάλασσαν σὺ ἔκτισας. 88:13

Τ ον\_ βορ\_ ραν\_ και\_ την\_ θα\_ λασ\_ σα\_ αν\_.συ\_ ε\_ ε\_.κτι\_ ι\_.ι\_ σα\_ α\_ ας\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

Θαβὼρ, καὶ Ἐρμὼν ἐν τῷ ὀνόματί σου ἀγαλλιάσονται. 88:13

Θ α\_ βωρ\_ και\_ Ερ\_ μων\_ εν\_ τω\_ ο\_ νο\_ μα\_ τι\_ σου\_ α\_ γα\_ αλ\_.λι\_ α\_ α\_.σο\_ ο\_.ον\_ ται\_ αι\_ αι\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

ὄρος τοῦτο, ὃ ἐκτήσατο ἡ δεξιὰ αὐτοῦ. 77:54

Ο  ρος\_ του\_ ου\_.ου\_ το\_ ο\_ ε\_ κτη\_ σα\_ το\_ η\_ δε\_ ε\_.ξι\_ α\_ α\_.α\_ α\_.αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

καὶ ἐξοίσει ὡς φῶς τὴν δικαιοσύνην σου καὶ τὸ κρῖμά σου ὡς μεσημβρίαν. 36:6

Κ αι\_ εξ\_ οι\_ σει\_ ως\_ φως\_ την\_ δι\_ και\_ ο\_ συ\_ υ\_ νη\_.ην\_ σου\_ και\_ το\_ κρι\_ μα\_ σου\_ ως\_ με\_ ε\_.σημ\_ βρι\_ ι\_ ι\_ ι\_.ι\_ α\_ α\_ αν\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

ἀλλ᾿ ἡ δεξιά σου καὶ ὁ βραχίων σου καὶ ὁ φωτισμὸς τοῦ προσώπου σου. 43:4

Α λλ\_ η\_ δε\_ ξι\_ α\_ σου\_ και\_ ο\_ βρα\_ χι\_ ι\_ ω\_.ων\_ σου\_ και\_ ο\_ φω\_ τι\_ σμος\_ του\_ ου\_.προσ\_ ω\_ ω\_.που\_ ου\_.ου\_ σου\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

Κύριε, ἐν τῷ φωτὶ τοῦ προσώπου σου πορεύσονται. 88:16

Κ υ\_ υ\_ ρι\_.ι\_ ε\_ \_ εν\_ τω\_ φω\_ τι\_ του\_ προσ\_ ω\_ που\_ σου\_ ου\_.πο\_ ρε\_ ευ\_.σο\_ ο\_.ον\_ ται\_ αι\_ αι\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

καὶ ἐν τῷ ὀνόματί σου ἀγαλλιάσονται ὅλην τὴν ἡμέραν. 88:17

Κ αι\_ εν\_ τω\_ ο\_ νο\_ μα\_ τι\_ ι\_.ι\_ σου\_ α\_ γαλ\_ λι\_ α\_ σο\_ ο\_.ον\_ ται\_ ο\_ λην\_ τη\_ ην\_.η\_ με\_ ε\_ ε\_ ε\_.ε\_  ρα\_ α\_ αν\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

καὶ ἐν τῇ δικαιοσύνῃ σου ὑψωθήσονται. 88:17

Κ αι\_ εν\_ τη\_ δι\_ και\_ ο\_ συ\_ νη\_ σου\_ υ\_ υ\_.ψω\_ θη\_ η\_.σο\_ ο\_.ον\_ ται\_ αι\_ αι\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

καὶ ἔστω ἡ λαμπρότης Κυρίου τοῦ Θεοῦ ἡμῶν ἐφ᾿ ἡμᾶς. 89:17

Κ αι\_ ε\_ στω\_ η\_ λαμ\_ προ\_ ο\_.ο\_ της\_ Κυ\_ ρι\_ ου\_ του\_ Θε\_ ου\_ η\_ μων\_ εφ\_ η\_.η\_ μας\_ α\_ πο\_ του\_ νυν\_ και\_ ε\_ ως\_ του\_ ου\_.αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ νο\_ ο\_ ος\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α

# Ἐκλογὴ εἰς τὴν ὕψωσιν τοῦ τιμίου Σταυροῦ

Κατὰ τὴν παράδοσιν τῶν Κολλυβάδων τῆς Σκιάθου

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |   | π. Γεωργίου Ρήγα Μελωδήματα Σκιάθου 1958 σ. 29# |

 nε\_ ε\_ zα\_ zω\_

Τ ους\_ πο\_ ο\_.λε\_ μου\_ ουν\_.τα\_ α\_.ας\_ με\_ ε\_ ε\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Δ ι\_ κα\_ σον\_ Κυ\_ ρι\_ ε\_ τους\_ α\_ δι\_ κου\_ ουν\_ τα\_.ας\_ με\_ πο\_ λε\_ μη\_ σον\_ τους\_ πο\_ ο\_.λε\_ μου\_ ουν\_.τα\_ α\_.ας\_ με\_ ε\_ ε\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε  πι\_ λα\_ βου\_ ο\_ ο\_.ο\_ πλου\_ και\_ θυ\_ ρε\_ ου\_ και\_ α\_ να\_ στη\_ θι\_ εις\_ την\_ βο\_ η\_ η\_.θει\_ α\_ α\_ α\_.αν\_ μου\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε κ\_ χε\_ ον\_ ρομ\_ φαι\_ αν\_ και\_ συ\_ υγ\_ κλει\_.ει\_ σον\_ εξ\_ εν\_ αν\_ τι\_ ας\_ των\_ κα\_ τα\_ δι\_ ι\_.ω\_ κο\_ ον\_.τω\_ ω\_.ων\_ με\_ ε\_ ε\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε  ση\_ μει\_ ω\_ θη\_ εφ\_ η\_ μας\_ το\_ φως\_ του\_ προσ\_ ω\_ που\_ ου\_.σου\_ Κυ\_ υ\_.ρι\_ ι\_.ι\_ ε\_ ε\_ ε\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ω ς\_ ο\_ πλω\_ ευ\_ δο\_ κι\_ ι\_.ας\_ ε\_ στε\_ φα\_ α\_.νω\_ σα\_ ας\_.η\_ η\_.η\_ μα\_ α\_ ας\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε  δω\_ κας\_ τοις\_ φο\_ βου\_ με\_ νοις\_ σε\_ ση\_ μει\_ ει\_ ω\_.ω\_ σιν\_ του\_ φυ\_ γειν\_ α\_ πο\_ προσ\_ ω\_ ω\_.που\_ το\_ ο\_ ο\_.ο\_ ξου\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Α \_ νε\_ ε\_ βης\_ εις\_ υ\_ υ\_.ψος\_ η\_ χμα\_ λω\_ τευ\_ σας\_ αι\_ χμα\_ α\_.λω\_ σι\_ ι\_ ι\_.ι\_ α\_ α\_ αν\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε  δω\_ κας\_ κλη\_ ρο\_ νο\_ μι\_ ι\_.ι\_ αν\_ τοις\_ φο\_ βου\_ με\_ ε\_ ε\_.ε\_ νοις\_ το\_ ο\_ νο\_ μα\_ α\_.σου\_ Κυ\_ υ\_.ρι\_ ι\_.ι\_ ε\_ ε\_ ε\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Τ ου\_ γνω\_ ναι\_ εν\_ τη\_ γη\_ την\_ ο\_ δο\_ ον\_.σου\_ εν\_ πα\_ σι\_ ε\_ θνε\_ σι\_ το\_ σω\_ τη\_ η\_.ρι\_ ο\_ ο\_ ο\_ ο\_.ον\_ σου\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ε ι\_ δο\_ σαν\_ πα\_ α\_.αν\_ τα\_ τα\_ πε\_ ρα\_ τα\_ τη\_.ης\_ γης\_ το\_ σω\_ τη\_ ρι\_ ον\_ του\_ ου\_.Θε\_ ου\_ ου\_.η\_ η\_.η\_ μω\_ ω\_ ων\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Π ροσ\_ κυ\_ νη\_ σω\_ μεν\_ εις\_ τον\_ το\_ ο\_.ο\_ πον\_ ου\_ ε\_ στη\_ σα\_ αν\_.οι\_ πο\_ ο\_.δε\_.ες\_ α\_.αυ\_ του\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Τ ο\_ τε\_ α\_ γαλ\_ λι\_ α\_ α\_ σο\_.ον\_ ται\_ παν\_ τα\_ τα\_ ξυ\_ υ\_.λα\_ του\_ ου\_.δρυ\_ υ\_.υ\_ μου\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Ο  δε\_ Θε\_ ος\_ βα\_ σι\_ λευς\_ η\_ μων\_ προ\_ αι\_ ω\_ ω\_.νων\_ ειρ\_ γα\_ σα\_.α\_ το\_ σω\_ τη\_ ρι\_ α\_ αν\_.εν\_ με\_ ε\_.σω\_.ω\_ τη\_.ης\_ γη\_ η\_ ης\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Σ χο\_ λα\_ σα\_ τε\_ και\_ γνω\_ ω\_.ω\_ τε\_ ο\_ τι\_ ε\_ γω\_ ω\_.ει\_ μι\_ ι\_.ο\_ Θε\_.ε\_ ο\_ ο\_ ος\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Υ  ψω\_ θη\_ σο\_ μαι\_ εν\_ τοις\_ ε\_ ε\_ θνε\_.ε\_ σιν\_ υ\_ ψω\_ θη\_ σο\_ ο\_.μαι\_ ε\_ εν\_.τη\_ η\_.η\_ γη\_ η\_ η\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Υ  ψου\_ τε\_ Κυ\_ ρι\_ ον\_ τον\_ Θε\_ ον\_ η\_ η\_.η\_ μων\_ και\_ προσ\_ κυ\_ νει\_ τε\_ τω\_ υ\_ πο\_ πο\_ δι\_ ω\_ των\_ πο\_ δω\_ ων\_ α\_.αυ\_ του\_ ο\_ τι\_ α\_ α\_.γι\_ ο\_ ος\_.ε\_ ε\_.ε\_ στι\_ ι\_ ιν\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Σ ω\_ σον\_ ο\_ Θε\_ ος\_ τον\_ λα\_ ο\_ ον\_.σου\_ και\_ ευ\_ λο\_ γη\_ σον\_ την\_ κλη\_ ρο\_ ο\_.νο\_ μι\_ ι\_.α\_ α\_.αν\_ σου\_ ου\_ ου\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

Κ αι\_ ποι\_ μα\_ νον\_ αυ\_ τους\_ και\_ ε\_ πα\_ ρον\_ α\_.αυ\_ τους\_ ε\_ ως\_ του\_ ου\_.αι\_ ω\_ ω\_ ω\_ ω\_.ω\_ νο\_ ο\_ ος\_ Α\_ αλ\_ λη\_ λου\_ ου\_ ι\_ α\_

# Δόξα... Καὶ νῦν... Πολυελέου

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |  | πρωτ.Κων.Παπαγιάννη Μουσική Παρακλητική 2004 σ.101/112\* |

Δ ο\_ ξα\_ Πα\_ τρι\_ και\_ Υι\_ ω\_ ω\_ και\_ α\_ γι\_ ω\_ Πνε\_ ε\_.ευ\_ μα\_ α\_ α\_ α\_ τι\_

τ ον\_ Πα\_ τε\_ ε\_ ρα\_ α\_ προσ\_ κυ\_ νη\_ σω\_ μεν\_ και\_ τον\_ Υι\_ ον\_ δο\_ ξο\_ λο\_ γη\_ η\_ σω\_ ω\_ μεν\_ και\_ το\_ παν\_ α\_ γι\_ ον\_ ο\_ μου\_ παν\_ τες\_ Πνευ\_.μα\_ α\_ νυ\_ μνη\_ σω\_.μεν\_ κρα\_ ζον\_ τες\_ και\_ λε\_ γον\_ τες\_ παν\_ α\_ γι\_ α\_ Τρι\_ ας\_ σω\_.σον\_ πα\_ αν\_ τας\_ η\_ μα\_ ας\_

Κ αι\_ νυν\_ και\_ α\_ ει\_ ει\_ και\_ εις\_ τους\_ αι\_ ω\_ νας\_ των\_ αι\_ ω\_ ω\_ νω\_ ων\_.α\_ α\_ α\_ μην\_

τ ην\_ Μη\_ τε\_ ε\_ ρα\_ α\_ σου\_ προσ\_ α\_ γει\_ σοι\_ εις\_ ι\_ κε\_ σι\_ αν\_ ο\_ λα\_ ο\_ ος\_ σου\_ Χρι\_ στε\_ ταις\_ πα\_ ρα\_ κλη\_ σε\_ σιν\_ αυ\_ της\_ τους\_ οι\_ κτιρ\_ μους\_ σου\_ δος\_ η\_ μι\_ ιν\_ α\_ γα\_ θε\_ ι\_ να\_ σε\_ δο\_ ξα\_ ζω\_ μεν\_ τον\_ εκ\_ τα\_ φου\_ η\_ μιν\_ α\_ να\_ τει\_ λαν\_  τα\_ α\_ α\_

συναπτὴ

|  |  |
| --- | --- |
| Ἔτι καὶ ἔτι... | Κύριε, ἐλέησον. |
| Ἀντιλαβοῦ, σῶσον... | Κύριε, ἐλέησον. |
| Τῆς παναγίας, ἀχράντου... | Σοί, Κύριε. |
| Ὅτι ηὐλόγηταί σου τὸ ὄνομα... | Ἀμήν. |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Γεράσιμος Μοναχὸς Ἁγιορείτης | Κάθισμα | Λουκᾶς Λουκᾶ |

# ΕΚΛΟΓΑΡΙΟΝ

τοῦ σοφωτάτου Νικηφόρου τοῦ Βλεμμίδους

## Εἰς τὸ Γενέσιον τῆς Θεοτόκου. 8/9

Τῆς πρᾳότητος αὐτοῦ. Ἀλληλούϊα

Μνήσθητι Κύριε τοῦ Δαβὶδ, καὶ πάσης τῆς πρᾳότητος αὐτοῦ. Ἀλληλούϊα

Ὡς ὅμωσε τῷ Κυρίῳ, ηὔξατο τῷ Θεῷ ᾿Ιακώβ. Ἀλληλούϊα.

Εἰ εἰσελεύσομαι εἰς σκήνωμα οἴκου μου, εἰ καταβήσομαι ἐπὶ κλίνης στρωμνῆς μου.

Εἰ δόσω ὕπνον τοῖς ὀφθαλμοῖς μου, καὶ τοῖς βλεφάροις μου νυσταγμὸν καὶ ἀνάπαυσιν.

Ἕως οὗ εὗρον τόπον τῷ Κυρίῳ Θεῷ Ἰακώβ.

Ἰδοὺ ἠκούσαμεν αὐτὴν ἐν Εὐφραθᾷ.

Εὕρομεν αὐτὴν ἐν τοῖς πεδίοις τοῦ δρυμοῦ.

Αὕτη ἡ πύλη τοῦ Κυρίου δίκαιοι εἰσελεύσονται ἐν αὐτῇ.

Δεδοξασμένα ἐλαλήθη περὶ σοῦ ἡ πόλις τοῦ Θεοῦ.

Ὁ Θεὸς ἐν μέσῳ αὐτῆς καὶ οὐ σαλευθήσεται.

Ὤμοσε Κύριος τῷ Δαβὶδ ἀλήθειαν, καὶ οὐ μὴ ἀθετήσει αὐτήν.

Ἐκ καρποῦ τῆς κοιλίας σου θήσομαι ἐπὶ τοῦ θρόνου σου.

Ὅτι ἐξελέξατο Κύριος τὴν Σιών, ἠρετίσατο αὐτὴν εἰς κατοικίαν ἑαυτῷ.

Ὧδε κατοικήσω, ὅτι ἠρετισάμην αὐτήν.

Ἡγίασε τὸ σκήνωμα αὐτοῦ ὁ ὕψιστος.

Ἁγιωσύνη, καὶ μεγαλοπρέπεια ἐν τῷ ἁγιάσματι αὐτοῦ.

Ἅγιος ὁ ναός σου θαυμαστὸς ἐν δικαιοσύνῃ.

Τῷ οἴκῳ σου πρέπει ἁγίασμα Κύριε εἰς μακρότητα ἡμερῶν.

Μνησθήσομαι τοῦ ὀνόματός σου ἐν πάσῃ γενεᾷ καὶ γενεᾷ.

Διὰ τοῦτο λαοὶ ἐξομολογήσονταί σοι εἰς τὸν αἰῶνα, καὶ εἰς τὸν αἰῶνα τοῦ αἰῶνος.

Ἀλληλούϊα

## Εἰς τὴν σύναξιν τῶν ἀρχαγγέλων Μιχαὴλ καὶ Γαβριὴλ καὶ τῶν λοιπῶν Ἀσωμάτων δυνάμεων.

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |   |  |

Ψαλλῶ σοι. Ἀλληλούϊα

Ἐξομολογήσομαί σοι Κύριε ἐν ὅλῃ καρδίᾳ μου καὶ ἐναντίον ἀγγέλων ψαλλῶ σοι.

Ὁ ποιῶν τοὺς ἀγγέλους αὐτοῦ Πνεύματα, καὶ τοὺς λειτουργοὺς αὐτοῦ πυρὸς φλόγα.

Ὁ καθήμενος ἐπὶ τῶν Χερουβὶμ ἐμφάνηθι ἐναντίον Ἐφραὶμ καὶ Βενιαμὶν καὶ Μανασσῆ.

Καὶ ἐπέβη ἐπὶ Χερουβὶμ, καὶ ἐπετάσθη, ἐπετάσθη ἐπὶ πτερύγων ἀνέμων. Ἀλληλούϊα

Μὴ δῴης εἰς σάλον τὸν πόδα σου, μηδὲ νυστάξῃ ὁ φυλάσσων σε. Ἀλληλούϊα

Ἰδοὺ οὐ νυστάξει, οὐδὲ ὑπνώσει ὁ φυλάσσων τὸν Ἰσραήλ. Ἀλληλούϊα

Ὅτι τοὺς ἀγγέλους αὐτοῦ ἐντελεῖται περὶ σοῦ τοῦ διαφυλάξαι σε ἐν πάσαις τοῖς ὁδοῖς σου.

Ἐπὶ χειρῶν ἀροῦσί σε, μήποτε προσκόψῃς πρὸς λίθον τὸν πόδα σου. Ἀλληλούϊα

Παρεμβαλεῖ ἄγγελος Κυρίου κύκλω τῶν φοβουμένων αὐτὸν, καὶ ῥύσεται αὐτούς.

Ἐξαπέστειλε Κύριος τὸν ἄγγελον αὐτοῦ, καὶ ἦρε με ἐκ τῶν προβάτων τοῦ πατρός μου.

Ἠλάττωσας αὐτὸν βραχύ τι παρ᾿ ἀγγέλους, δόξῃ καὶ τιμῇ ἐστεφάνωσας αὐτόν.

Εὐλογεῖτε τὸν Κύριον πᾶσαι αἱ δυνάμεις αὐτοῦ, λειτουργοὶ αὐτοῦ, οἱ ποιοῦντες τὸ θέλημα αὐτοῦ. Ἀλληλούϊα

Προσκυνήσατε αὐτῷ πάντες οἱ ἄγγελοι αὐτοῦ. Ἀλληλούϊα

Αἰνεῖτε τὸν Κύριον ἐκ τῶν οὐρανῶν, αἰνεῖτε αὐτὸν ἐν τοῖς ὑψίστοις. Ἀλληλούϊα

Αἰνεῖτε αὐτὸν πάντες οἱ ἄγγελοι αὐτοῦ. Ἀλληλούϊα

Αἰνεῖτε αὐτὸν πᾶσαι αἱ δυνάμεις αὐτοῦ, σοὶ πρέπει ὕμνος τῷ Θεῷ. Ἀλληλούϊα

## Εἰς τὴν εἴσοδον τῆς Ὑπεραγίας Θεοτόκου Νοεμβρίου κα´

Ἐν ὄρει Ἁγίῳ αὐτοῦ. Ἀλληλούϊα

Μέγας Κύριος καὶ αἰνετὸς σφόδρα ἐν πόλει τοῦ Θεοῦ ἡμῶν, ἐν ὄρει ἁγίῳ αὐτοῦ.

Δεδοξασμένα ἐλαλήθη περὶ σοῦ ἡ πόλις τοῦ Θεοῦ.

Ἡ πόλις τοῦ βασιλέως τοῦ μεγάλου.

Ἐν πόλει Κυρίου τῶν δυνάμεων, ἐν πόλει τοῦ Θεοῦ ἡμῶν.

Ὁ Θεὸς ἐν τοῖς βάρεσιν αὐτῆς γινώσκεται, ὅταν ἀντιλαμβάνηται αὐτῆς.

Ὁ Θεὸς ἐθεμελίωσεν αὐτὴν εἰς τὸν αἰῶνα.

Ἡγίασε τὸ σκήνωμα αὐτοῦ ὁ ὕψιστος.

Ἁγιωσύνη καὶ μεγαλοπρέπεια ἐν τῷ ἁγιάσματι αὐτοῦ.

Ἅγιος ὁ ναός σου θαυμαστὸς ἐν δικαιοσύνῃ

Τῷ οἴκῳ σου πρέπει ἁγίασμα Κύριε εἰς μακρότητα ἡμερῶν.

Θυγατέρες βασιλέων ἐν τῇ τιμῇ σου.

Παρέστη ἡ βασίλισσα ἐκ δεξιῶν σου, ἐν ἱματισμῷ διαχρύσῳ περιβεβλημένη πεποικιλμένη.

Ἄκουσον θύγατερ, καὶ ἴδε, καὶ κλῖνον τὸ οὖς σου, καὶ ἐπιλάθου τοῦ λαοῦ σου, καὶ τοῦ οἴκου τοῦ πατρός σου καὶ ἐπιθυμήσει ὁ βασιλεὺς τοῦ κάλλους σου.

Τὸ πρόσωπόν σου λιτανεύσουσιν οἱ πλούσιοι τοῦ λαοῦ.

Πᾶσα ἡ δόξα τῆς θυγατρὸς τοῦ βασιλέως ἔσωθεν.

Ἐν κροσσωτοῖς χρυσοῖς περιβεβλημένη πεποικιλμένη.

Ἀπενεχθήσονται τῷ βασιλεῖ παρθένοι ὀπίσω αὐτῆς καὶ αἱ πλησίον αὐτῆς ἀπενεχθήσονταί σοι.

Ἀπενεχθήσονται ἐν εὐφροσύνῃ καὶ ἀγαλλιάσει ἀχθήσονται εἰς ναὸν βασιλέως.

Μνησθήσομαι τοῦ ὀνόματός σου ἐν πάσῃ γενεᾷ καὶ γενεᾷ.

Διὰ τοῦτο λαοὶ ἐξομολογήσονταί σοι εἰς τὸν αἰῶνα καὶ εἰς τὸν αἰῶνα τοῦ αἰῶνος.

Ἀλληλούϊα

## Εἰς τὴν Ὑπαπαντὴν τοῦ Σωτῆρος

Λόγον ἀγαθὸν. Ἀλληλούϊα

Ἐξηρεύξατο ἡ καρδία μου λόγον ἀγαθὸν. Ἀλληλούϊα

Λέγω ἐγὼ τὰ ἔργα μου τῷ βασιλεῖ.

Ἡ γλῶσσά μου κάλαμος γραμματέως ὀξυγράφου.

Ὡραῖος κάλλει παρὰ τοὺς υἱοὺς τῶν ἀνθρώπων.

Ἐξεχύθη χάρις ἐν χείλεσί σου.

Περίζωσαι τὴν ῥομφαίαν σου ἐπὶ τῶν μηρῶν σου δυνατέ.

Τῇ ὡραιότητί σου, καὶ τῷ κάλλει σου.

Καὶ ἔντεινε, καὶ κατευοδοῦ, καὶ βασίλευε.

Καὶ ὁδηγήσει σε θαυμαστὸς ἡ δεξιά σου.

Ὁ θρόνος σου ὁ Θεὸς εἰς τὸν αἰῶνα τοῦ αἰῶνος.

Ῥάβδος εὐθύτητος, ἡ ῥάβδος τῆς βασιλείας σου.

Ἠγάπησας δικαιοσύνην, καὶ ἐμίσησας ἀνομίαν.

Διὰ τοῦτο ἔχρισέ σε ὁ Θεὸς ὁ Θεός σου, ἔλαιον ἀγαλλιάσεως παρὰ τοὺς μετόχους σου.

Σμύρνα καὶ στακτὴ καὶ κασσία ἀπὸ τῶν ἱματίων σου, ἀπὸ βάρεων ἐλεφαντίνων.

Παρέστη ἡ βασίλισσα ἐκ δεξιῶν σου, ἐν ἱματισμῷ διαχρύσῳ, περιβεβλημένη πεποικιλμένη, ἐν κροσσωτοῖς χρυσοῖς περιβεβλημένη πεποικιλμένη.

Ἄκουσον θύγατερ καὶ ἴδε, καὶ κλῖνον τὸ οὖς σου, καὶ ἐπιλάθου τοῦ λαοῦ σου, καὶ τοῦ οἴκου τοῦ πατρός σου.

Καὶ ἐπιθυμήσει ὁ βασιλεὺς τοῦ κάλλους σου.

Τὸ πρόσωπόν σου λιτανεύσουσιν οἱ πλούσιοι τοῦ λαοῦ.

Ἡγίασε τὸ σκήνωμα αὐτοῦ ὁ ὕψιστος.

Ἅγιος ὁ ναός σου θαυμαστὸς ἐν δικαιοσύνει.

Τῷ οἴκῳ σου πρέπει ἁγίασμα Κύριε εἰς μακρότητα ἡμερῶν.

Μνησθήσομαι τοῦ ὀνόματός σου ἐν πάσῃ γενεᾷ καὶ γενεᾷ. Ἀλληλούϊα

## Τῇ Κυριακῇ τῶν Βαΐων

Ἐν πάσῃ τῇ γῇ. Ἀλληλούϊα

Κύριε ὁ Κύριος ἡμῶν ὡς θαυμαστὸν τὸ ὄνομά σου ἐν πάσῃ τῇ γῇ. Ἀλληλούϊα

Ὅτι ἐπήρθη ἡ μεγαλοπρέπειά σου ὑπεράνω τῶν οὐρανῶν.

Ἐκ στόματος νηπίων καὶ θηλαζόντων κατηρτίσω αἶνον.

Ἕνεκα τῶν ἐχθρῶν σου τοῦ καταλύσαι ἐχθρὸν καὶ ἐκδικητήν.

Ἐπετίμησας ἔθνεσι καὶ ἀπώλετο ὁ ἀσεβής.

Λίθον ὃν ἀπεδοκίμασαν οἱ οἰκοδομοῦντες, οὗτος ἐγεννήθη εἰς κεφαλὴν γωνίας.

Παρὰ Κυρίου ἐγένετο αὕτη, καὶ ἔστι θαυμαστὴ ἐν ὀφθαλμοῖς ἡμῶν.

Κύριος ἐν Σιὼν μέγας καὶ ὑψηλὸς ἐστὶν ἐπὶ πάντας τοὺς λαούς.

Ἤκουσε, καὶ εὐφράνθη ἡ Σιὼν, καὶ ἠγαλλιάσαντο αἱ θυγατέρες τῆς Ἰουδαίας.

Ἐπαίνει Ἱερουσαλὴμ τὸν Κύριον, αἴνει τὸν Θεόν σου Σιών.

Τοῦ ἀναγγεῖλαι ἐν Σιὼν τὸ ὄνομα Κυρίου, καὶ τὴν αἴνεσιν αὐτοῦ ἐν Ἱερουσαλήμ.

Εὐλογημένος ὁ ἐρχόμενος ἐν ὀνόματι Κυρίου, Θεὸς Κύριος καὶ ἐπέφανεν ἡμῖν.

Συστήσατε ἑορτὴν, ἐν τοῖς πυκάζουσιν ἕως τῶν κεράτων τοῦ θυσιαστηρίου.

Θεός μου εἶ σὺ, καὶ ἐξομολογήσομαί σοι, Θεός μου εἶ σὺ καὶ ὑψώσω σε.

Ψάλατε τῷ Κυρίῳ, τῷ κατοικοῦντι ἐν Σιών.

Ὅπως ἂν ἐξαγγείλω πάσας τὰς αἰνέσεις σου ἐν ταῖς πύλαις τῆς θυγατρὸς Σιών.

Τίς δώσει ἐκ Σιὼν τὸ σωτήριον τοῦ Ἰσραήλ.

Ἐν αὐλαῖς οἴκου Κυρίου ἐν μέσῳ σου Ἱερουσαλήμ.

Βασιλεύσει Κύριος εἰς τὸν αἰῶνα ὁ Θεός σου Σιὼν εἰς γενεὰν καὶ γενεάν.

Ἡ αἴνεσις αὐτοῦ μένει εἰς τὸν αἰῶνα τοῦ αἰῶνος. Ἀλληλούϊα

## Τῇ Κυριακῇ τοῦ Θωμᾷ

Ἐνεδύσατο. Ἀλληλούϊα

Ὁ Κύριος ἐβασίλευσεν εὐπρέπειαν ἐνεδύσατο. Ἀλληλούϊα

Ἐνεδύσατο Κύριος δύναμιν, καὶ περιεζώσατο.

Καὶ γὰρ ἐστερέωσε τὴν οἰκουμένην ἥτις οὐ σαλευθήσεται.

Τίς λαλήσει τὰς δυναστείας τοῦ Κυρίου, ἀκουστὰς ποιήσει πάσας τὰς αἰνέσεις αὐτοῦ.

Ἐξομολογησάσθωσαν τῷ Κυρίῳ τὰ ἐλέη αὐτοῦ, καὶ τὰ θαυμάσια αὐτοῦ τοῖς υἱοῖς τῶν ἀνθρώπων.

Ὅτι ἐχόρτασε ψυχὴν κενὴν, καὶ ψυχὴν πεινῶσαν ἐνέπλησεν ἀγαθῶν.

Καθημένους ἐν σκότει, καὶ σκιᾷ θανάτου.

Πεπεδημένους ἐν πτωχείᾳ καὶ σιδήρῳ.

Εἰπάτωσαν οἱ λελυτρωμένοι ὑπὸ Κυρίου, οὓς ἐλυτρώσατο ἐκ χειρὸς ἐχθρῶν.

Ἡ ψυχὴ αὐτῶν ἐν αὐτοῖς ἐξέλιπεν.

Ἠσθένησαν, καὶ οὐκ ἦν ὁ βοηθῶν.

Καὶ ἐκέκραξαν πρὸς Κύριον ἐν τῷ θλίβεσθαι αὐτούς,.

Καὶ ἐξάγαγεν αὐτοὺς ἐκ σκότους, καὶ σκιᾶς θανάτου.

Ὅτι συνέτριψε πύλας χαλκὰς, καὶ μοχλοὺς σιδηροὺς συνέθλασεν.

Καὶ θυσάτωσαν αὐτῷ θυσίαν αἰνέσεως.

Καὶ ἐξαγγειλάτωσαν τὰ ἔργα αὐτοῦ ἐν ἀγαλλιάσει.

Ὑψωσάτωσαν αὐτὸν ἐν ἐκκλησίᾳ λαοῦ, καὶ ἐν καθέδρᾳ πρεσβυτέρων αἰνεσάτωσαν αὐτόν.

Ἐξηγέρθη ὡς ὁ ὑπνῶν Κύριος, καὶ ἐπάταξε τοὺς ἐχθροὺς αὐτοῦ.

Ἀναστήτω ὁ Θεὸς καὶ διασκορπισθήτωσαν οἱ ἐχθροὶ αὐτοῦ.

Καὶ φυγέτωσαν ἀπὸ προσώπου αὐτοῦ οἱ μισοῦντες αὐτόν.

Αὕτη ἡ ἡμέρα ἣν ἐποίησεν ὁ Κύριος ἀγαλλιασώμεθα καὶ εὐφρανθῶμεν ἐν αὐτῇ.

Ἀνάστηθι Κύριος ὁ Θεός μου, ὑψωθήτω ἡ χείρ σου μὴ ἐπιλάθῃ τῶν πενήτών σου εἰς τέλος.

Ἀλληλούϊα

## Τῇ Πέμπτῃ τῆς Ἀναλήψεως

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |   |  |

Ἀγαλλιάσεως. Ἀλληλούϊα.

Πάντα τὰ ἔθνη κροτήσατε χεῖρας, ἀλαλάξατε τῷ Θεῷ, ἐν φωνῇ ἀγαλλιάσεως.

Ὅτι Κύριος ὕψιστος, φοβερὸς· Βασιλεὺς μέγας, ἐπὶ πᾶσαν τὴν γῆν. Ἀλληλούϊα.

Υπέταξε λαοὺς ἡμῖν, καὶ ἔθνη ὑπὸ τοὺς πόδας ἡμῶν.

Ἐξελέξατο ἡμῖν τὴν κληρονομίαν ἑαυτῷ. Ἀλληλούϊα

Ἀνέβει ὁ Θεὸς ἐν ἀλαλαγμῷ, Κύριος ἐν φωνῇ σάλπιγγος.

Καὶ ἀπέβη ἐπὶ Χερουβὶμ, καὶ ἐπετάσθη, ἐπετάσθη ἐπὶ πτερύγων ἀνέμων. Ἀλληλούϊα.

Ἄρατε πύλας οἱ ἄρχοντες ἡμῶν, καὶ ἐπάρθητε πύλαι αἰώνιοι, καὶ εἰσελεύσεται ὁ βασιλεὺς τῆς δόξης. Ἀλληλούϊα.

Ὁ τιθεὶς νέφη τὴν ἐπίβασιν αὐτοῦ, ὁ περιπατῶν ἐπὶ πτερύγων ἀνέμων. Ἀλληλούϊα.

Τίς ἐστιν οὗτος ὁ βασιλεὺς τῆς δόξης;

Κύριος κραταιὸς, καὶ δυνατὸς, Κύριος δυνατὸς ἐν πολέμῳ.

Κύριος ἐν τῷ οὐρανῷ ἡτοίμασε τὸν θρόνον αὐτοῦ. Ἀλληλούϊα.

Εἶπεν ὁ Κύριος τῷ Κυρίῳ μου, κάθου ἐκ δεξιῶν μου, ἕως ἂν θῶ τοὺς ἐχθρούς σου, ὑποπόδιον τῶν ποδῶν μου. Ἀλληλούϊα.

Κύριος ἐν οὐρανῷ ὁ θρόνος αὐτοῦ καὶ ἐπὶ τοὺς οὐρανοὺς ἡ δόξα αὐτοῦ.

Προσκυνήσατε αὐτῷ πάντες οἱ ἄγγελοι αὐτοῦ. Ἀλληλούϊα.

Ὁ Θεὸς κάθηται ἐπὶ θρόνου ἁγίου αὐτοῦ.

Ὁ θρόνος σου, ὁ Θεὸς, εἰς τὸν αἰῶνα τοῦ αἰῶνος. Ἀλληλούϊα.

Ἀνέβης εἰς ὕψος, ἠχμαλώτευσας αἰχμαλωσίαν.

Ἐκάθησας ἐπὶ θρόνου, ὁ κρίνων δικαιοσύνην. Ἀλληλούϊα.

Ὅτι ἐπήρθη ἡ μεγαλοπρέπειά σου, ὑπεράνω τῶν οὐρανῶν.

Ὑψώθητι ἐπὶ τοὺς οὐρανοὺς ὁ Θεὸς, καὶ ἐπὶ πᾶσαν τὴν γῆν ἡ δόξα σου.

Ὑψώθητι ὁ κρίνων τὴν γῆν. Ἀλληλούϊα.

Ὑψώθητι Κύριε ἐν τῇ δυνάμει σου, ἄσωμεν καὶ ψαλοῦμεν τὰς δυναστείας σου.

Ἀλληλούϊα.

Τίς ὡς Κύριος ὁ Θεὸς ἡμῶν, ὁ ἐν ὑψηλοῖς κατοικῶν καὶ τὰ ταπεινὰ ἐφορῶν. Ἀλληλούϊα.

Ψάλλατε τῷ Θεῷ ἡμῶν ψάλλατε. Ψάλλατε τῷ βασιλεῖ ἡμῶν ψάλλατε. Ἀλληλούϊα.

Ὑψοῦτε Κύριον τὸν Θεὸν ἡμῶν, καὶ προσκυνεῖτε εἰς ὄρος ἅγιον αὐτοῦ, ὅτι ἅγιος Κύριος ὁ Θεὸς ἡμῶν. Ἀλληλλούϊα

## Τῇ Κυριακῇ τῆς Πεντηκοστῆς

Τὸ στερέωμα. Ἀλληλούϊα.

Οἱ οὐρανοὶ διηγοῦνται δόξαν Θεοῦ, ποίησιν δὲ χειρῶν αὐτοῦ ἀναγγελλεῖ τὸ στερέωμα.

Ἀλληλούϊα.

Τῷ λόγῳ Κυρίου οἱ οὐρανοὶ ἐστερεώθησαν, καὶ τῷ πνεύματι τοῦ στόματος αὐτοῦ πᾶσα ἡ δύναμις αὐτοῦ.

Κύριος ἐκ τοῦ οὐρανοῦ διέκυψεν ἐπὶ τοὺς υἱοὺς τῶν ἀνθρώπων.

Πῦρ ἐνώπιον αὐτοῦ προπορεύσεται, καὶ κύκλῳ αὐτοῦ καταιγὶς σφοδρά.

Ἄνθρακες ἀνήφθησαν ἀπ᾿ αὐτοῦ, καὶ ἔκλινεν οὐρανοὺς καὶ κατέβη.

Καὶ ἐσαλεύθη, καὶ ἔντρομος ἐγεννήθη ἡ γῆ.

Ἀπὸ τῆς τηλαυγήσεως αὐτοῦ αἱ νεφέλαι διῆλθον.

Πτέρυγες περιστερᾶς περιηργυρωμέναι, καὶ τὰ μετάφρενα αὐτῆς ἐν χλορότητι χρυσίου.

Ἡ μαρτυρία Κυρίου πιστὴ σοφίζουσα νήπια.

Ἡ ἐντολὴ Κυρίου τηλαυγὴς φωτίζουσα ὀφθαλμούς.

Φωνὴ Κυρίου συσσείοντος ἔρημον, καὶ συσσείσει Κύριος τὴν ἔρημον Κάδδης.

Γῆ ἐσείσθη, καὶ γὰρ οἱ οὐρανοὶ ἔσταξαν ἀπὸ προσώπου τοῦ Θεοῦ Ἰσραήλ.

Βροχὴν ἑκούσιον ἀφοριεῖς ὁ Θεὸς τῇ κληρονομίᾳ σου.

Ἀντὶ τῶν πτερύγων σου ἐγενήθησαν οἱ υἱοί σου.

Καταστήσεις αὐτοὺς ἄρχοντας ἐπὶ πᾶσαν τὴν γῆν.

Εἰς πᾶσαν τὴν γῆν ἐξῆλθεν ὁ φθόγγος αὐτῶν, καὶ εἰς τὰ πέρατα τῆς οἰκουμένης τὰ ῥήματα αὐτοῦ.

Ἐξαποστελεῖς τὸ πνεῦμά σου, καὶ κτισθήσονται, καὶ ἀνακαινιεῖς τὸ πρόσωπον τῆς γῆς.

Ποῦ πορευθῶ ἀπὸ τοῦ πνεύματός σου, καὶ ἀπὸ τοῦ προσώπου σου ποῦ φύγω.

Τὸ πνεῦμά σου τὸ ἀγαθὸν ὁδηγήσει με ἐν γῇ εὐθείᾳ.

Καρδίαν καθαρὰν κτίσον ἐν ἐμοὶ ὁ Θεὸς, καὶ πνεῦμα εὐθὲς ἐγκαίνισον ἐν τοῖς ἐγκάτοις μου.

Μὴ ἀποῤῥίψῃς με ἀπὸ τοῦ προσώπου σου, καὶ τὸ πνεῦμά σου τὸ ἅγιον μὴ ἀντανέλῃς ἀπ᾿ ἐμοῦ.

Ἀπόδος μοι τὴν ἀγαλλίασιν τοῦ σωτηρίου σου, καὶ πνεύματι ἡγεμονικῷ στήριξόν με.

Κύριος δώσει ρῆμα τοῖς εὐαγγελιζομένοις δυνάμει πολλῇ.

Κύριος ἰσχὺν τῷ λαῷ αὐτοῦ δώσει, Κύριος εὐλογήσει τὸν λαὸν αὐτοῦ ἐν εἰρήνῃ.

Ἀλληλούϊα

## Εἰς ἑορτὰς τοῦ τιμίου Προδρόμου

Ὁ φοβούμενος τὸν Κύριον Ἀλληλούϊα

Μακάριος ἀνὴρ ὁ φοβούμενος τὸν Κύριον Ἀλληλούϊα

Ἐν ταῖς ἐντολαῖς αὐτοῦ θελήσει σφόδρα Ἀλληλούϊα

Δυνατὸν ἐν τῇ γῇ ἔσται τὸ ὄνομα αὐτοῦ.

Ἡ δικαιοσύνη αὐτοῦ μένει εἰς τὸν αἰῶνα τοῦ αἰῶνος.

Ἐξανέτειλεν ἐν σκότει φῶς τοῖς εὐθέσιν. Ἀλληλούϊα

Εἰς μνημόσυνον αἰώνιον ἔσται δίκαιος.

Τὸ κέρας αὐτοῦ ὑψωθήσεται ἐν δόξῃ. Ἀλληλούϊα

Σωτηρία δὲ τῶν δικαίων παρὰ Κυρίου.

Φῶς ἀνέτειλε τῷ δικαίῳ, καὶ τοῖς εὐθέσιν τῇ καρδίᾳ εὐφροσύνη. Ἀλληλούϊα

Εὐφρανθήσεται δίκαιος ἐν τῷ Κυρίῳ καὶ ἐλπιεῖ ἐπ᾿ αὐτόν.

Ὤμοσε Κύριος τῷ Δαβὶδ ἀλήθειαν, καὶ οὐ μὴ ἀθετήσει αὐτήν. Ἀλληλούϊα

Ἐκ καρποῦ τῆς κοιλίας σου, θήσομαι ἐπὶ τοῦ θρόνου σου.

Ἐκεῖ ἐξανατελῶ κέρας τῷ Δαβὶδ, ἡτοίμασα λύχνον τῷ Χριστῷ μου.

Ἀλληλούϊα

Ἰδοὺ ἐμάκρυνα φυγαδεύων, καὶ ηὐλίσθην ἐν τῇ ἐρήμῳ.

Ὁμοιώθην πελεκᾶνι ἐρημικῷ, ἐγεννήθην ὡσεὶ νυκτικόραξ ἐν οἰκοπέδῳ.

Ἀλληλούϊα

Ἠγρύπνησα καὶ ἐγενόμην ὡς στρουθίον μονάζον ἐπὶ δώματος.

Τὰ γόνατά μου ἠσθένησαν ἀπὸ νηστείας καὶ ἡ σάρξ μου ἠλλοιώθη δι᾿ ἔλαιον.

Ἀλληλούϊα

Πορευόμενος ἄμωμος, καὶ ἐργαζόμενος δικαιοσύνην.

Καὶ σὺ παιδίον προφήτης ὑψίστου κληθήσει. Ἀλληλούϊα

Προπορεύσῃ γὰρ πρὸ προσώπου Κυρίου ἑτοιμάσαι ὁδοὺς αὐτοῦ.

Τοῦ δοῦναι γνῶσιν σωτηρίας τῷ λαῷ αὐτοῦ. Ἀλληλούϊα

Ἐν ἀφέσει ἁμαρτιῶν αὐτῶν διὰ σπλάγχνα ἐλέους Θεοῦ ἡμῶν.

Διὰ τοὺς λόγους τῶν χειλέων σου, ἐγὼ ἐφύλαξα ὁδοὺς σκληράς. Ἀλληλούϊα

Τὴν ἀλήθειάν σου, καὶ τὸ σωτήριόν σου εἶπα.

Οὐκ ἔκρυψα τὸ ἔλεός σου, καὶ τὴν ἀλήθειάν σου ἀπὸ συναγωγῆς πολλῆς.

Ἀλληλούϊα

Εἶπα τοῖς παρανομοῦσι μὴπαρανομεῖτε, καὶ τοῖς ἁμαρτάνουσι μὴ ὑψοῦτε κέρας.

Ἰδοὺ τὰ χείλη μου οὐ μὴ κωλύσω, Κύριε σὺ ἔγνως. Ἀλληλούϊα

Καὶ ἡ γλῶσσά μου μελετήσει τὴν δικαιοσύνην σου, ὅλην τὴν ἡμέραν τὸν ἔπαινόν σου. Ἀλληλούϊα

## Εἰς τὴν κοίμησιν τῆς Θεοπρομήτορος Ἄννης

Τῆς δεήσεώς μου. Ἀλληλούϊα

Ἠγάπησα, ὅτι εἰσακούσετε Κύριος τῆς φωνῆς τῆς δεήσεώς μου. Ἀλληλούϊα

Ὅτι ἔκλινε τὸ οὖς αὐτοῦ ἐμοὶ, καὶ ἐν ταῖς ἡμέραις μου ἐπικαλέσομαι.

Τί ἀνταποδώσω τῷ Κυρίῳ περὶ πάντων, ὧν ἀνταπέδωκέ μοι.

Ἐκ θλίψεως ἐπεκαλεσάμην τὸν Κύριον, καὶ ἐπήκουσέ μου εἰς πλατυσμόν.

Οἱ φοβούμενοι τὸν Κύριον, ἤλπισαν ἐπὶ Κύριον.

Βοηθὸς καὶ ὑπερασπιστὴς αὐτῶν ἐστίν.

Ἰσχύς μου, καὶ ὕμνησίς μου ὁ Κύριος, καὶ ἐγένετό μοι εἰς σωτηρίαν.

Φωνὴ ἀγαλλιάσεως, καὶ σωτηρίας ἐν σκηναῖς δικαίων.

Δεξιὰ Κυρίου ἐποίησε δύναμιν, δεξιὰ Κυρίου ὕψωσέ με.

Ἐξομολογήσομαί σοι ὅτι ἐπήκουσάς μου, καὶ ἐγένου μοι εἰς σωτηρίαν.

Διέῤῥηξας τοὺς δεσμούς μου, σὺ θύσω θυσίαν αἰνέσεως μου, καὶ ἐν ὀνόματι Κυρίου ἐπικαλέσομαι.

Κύριος μνησθεὶς ἡμῶν, εὐλόγησεν ἡμᾶς.

Διεπορευόμην ἐν ἀκακίᾳ καρδίας μου ἐν μέσῳ τοῦ οἴκου μου.

Κύριε εἰσάκουσον τῆς προσευχῆς μου, καὶ ἡ κραυγή μου πρὸς σὲ ἐλθέτω.

Ὅλην τὴν ἡμέραν ὀνείδιζόν με οἱ ἐχθροί μου, καὶ οἱ ἐπαινοῦντες με κατ᾿ ἐμοῦ ὤμνυον.

Ἐπέβλεψεν ἐπὶ τὴν προσευχὴν τῶν ταπεινῶν, καὶ οὐκ ἐξουδένωσε τὴν δέησιν αὐτῶν.

Κύριος ἐξ οὐρανοῦ ἐπὶ τὴν γῆν ἐπέβλεψε τοῦ ἀκοῦσαι τοῦ στεναγμοῦ τῶν πεπεδημένων

Μνήσθητι Κύριε τοῦ ὀνειδισμοῦ τῶν δούλων σου, οὗ ὑπέσχου ἐν τῷ κόλπῳ μου πολλῶν ἐθνῶν.

Ἤκουσε καὶ εὐφράνθη ἡ Σιὼν, καὶ ἠγαλλιάσαντο αἱ θυγατέρες τῆς Ἰουδαίας, ἕνεκε τῶν κριμμάτων σου Κύριε.

Ἤκουσεν ἐκ ναοῦ ἁγίου αὐτοῦ φωνῆς μου, καὶ ἡ κραυγή μου ἐνώπιον αὐτοῦ εἰσελεύσεται εἰς τὰ ὦτα αὐτοῦ.

Εὐφρανθήτω καρδία ζητούντων τὸν Κύριον, ζητήσατε τὸν Κύριον καὶ κραταιώθητε.

Ἐξαπέστειλεν ἐξ οὐρανοῦ, καὶ ἔσωσέ με, ἔδωκεν εἰς ὄνειδος τοὺς καταπατοῦντας με.

Ἀγαθὸν πεποιθέναι ἐπὶ Κύριον, ἢ πεποιθέναι ἐπ᾿ ἄνθρωπον.

Ἀγαθὸν ἐλπίζειν ἐπὶ Κύριον, ἢ ἐλπίζειν ἐπ᾿ ἄρχουσιν.

Ἐγὼ δὲ ὡσεὶ ἐλαία κατάκαρπος, ἐν τῷ οἴκῳ τοῦ Θεοῦ ἤλπισα, ἐπὶ τὸ ἔλεος τοῦ Θεοῦ εἰς τὸν αἰῶνα.

Ὥμοσε Κύριος τῷ Δαβὶδ ἀλήθειαν, καὶ οὐ μὴ ἀθετήσει αὐτήν.

Ἐκ καρποῦ τῆς κοιλίας σου θήσομαι ἐπὶ τοῦ θρόνου σου.

Ἐκεῖ ἐξανατελῶ κέρας τῷ Δαβίδ.

Εὐλογητὸς ὁ Θεὸς ὃς οὐκ ἀπέστησε τὴν προσευχήν μου, καὶ τὸ ἔλεος αὐτοῦ ἀπ᾿ ἐμοῦ.

Ἀλληλούϊα.

## Εἰς τὴν Κοίμησιν τῆς Θεοτόκου

Πᾶσα ἡ γῆ. Ἀλληλούϊα

Ἀλαλάξατε τῷ Κυρίῳ πᾶσα ἡ γῆ. Ἀλληλούϊα

Ἄσατε, καὶ ἀγαλλιᾶσθε, καὶ ψάλατε.

Ἀλαλάξατε ἐνώπιον τοῦ βασιλέως Κυρίου. Ἀλληλούϊα

Ἐν πόλει Κυρίου τῶν δυνάμεων, ἐν πόλει τοῦ Θεοῦ ἡμῶν.

Δεδοξασμένα ἐλαλήθη περὶ σοῦ ἡ πόλις τοῦ Θεοῦ. Ἀλληλούϊα

Ἐγεννήθη ἐν εἰρήνῃ ὁ τόπος αὐτοῦ, καὶ τὸ κατοικητήριον αὐτοῦ ἐν Σιών. Ἀλληλούϊα

Ὁ Θεὸς ἐθεμελίωσεν αὐτὴν εἰς τὸν αἰῶνα.

Ὁ Θεὸς ἐν μέσῳ αὐτῆς καὶ οὐ σαλευθήσεται. Ἀλληλούϊα

Ἥγιασε τὸ σκήνωμα αὐτοῦ ὁ ὕψιστος.

Ἁγιωσύνη, καὶ μεγαλοπρέπεια ἐν τῷ ἁγιάσματι αὐτοῦ. Ἀλληλούϊα

Ὄρος Σιὼν τοῦτο, ὃ κατεσκήνωσας ἐν αὐτῷ.

Ποτήριον Σωτηρίου λήψομαι καὶ τὸ ὄνομα Κυρίου ἐπικαλέσομαι. Ἀλληλούϊα

Ἐν εἰρήνῃ ἐπὶ τὸ αὐτὸ κοιμηθήσομαι, καὶ ὑπνώσω.

Ἐπίστρεψον ψυχή μου εἰς τὴν ἀνάπαυσίν σου. Ἀλληλούϊα

Αἰσχυνθήτωσαν, καὶ ἀποστραφήτωσαν εἰς τὰ ὀπίσω πάντες οἱ μισοῦντες Σιών.

Σὺ ἔπλασάς με, καὶ ἔθηκας ἐπ᾿ ἐμὲ τὴν χεῖρά σου. Ἀλληλούϊα

Ἐκράτησας τῆς χειρὸς τῆς δεξιᾶς μου, καὶ μετὰ δόξης προσελάβου με.

Κύριε εἰς χεῖρας σου παραθήσομαι τὸ πνεῦμά μου. Ἀλληλούϊα

Ὅτι διελεύσομαι ἐν τόπῳ σκηνῆς θαυμαστῆς ἕως τοῦ οἴκου τοῦ Θεοῦ.

Ἐν φωνῇ ἀγαλλιάσεως, καὶ ἐξομολογήσεως ἤχου ἑορτάζοντος. Ἀλληλούϊα

Πληρώσεις με εὐφροσύνης μετὰ τοῦ προσώπου σου.

Χορτασθήσομαι ἐν τῷ ὀφθῆναί μοι τὴν δόξαν σου. Ἀλληλούϊα

Ἐξηγέρθην, καὶ ἔτι εἰμὶ μετὰ σοῦ.

Αὕτη ἡ ἀλλοίωσις τῆς δεξιᾶς τοῦ ὑψίστου. Ἀλληλούϊα

Κύκλω αὐτοῦ ἡ σκηνὴ αὐτοῦ.

Μνησθήσομαι τοῦ ὀνόματός σου ἐν πασῃ γενεᾷ καὶ γενεᾷ. Ἀλληλούϊα

Ἀνάστηθι Κύριε εἰς τὴν ἀνάπαυσίν σου, σὺ καὶ ἡ κιβωτὸς τοῦ ἁγιάσματός σου.

Ἅγιος ὁ ναός σου θαυμαστὸς ἐν δικαιοσύνῃ. Ἀλληλούϊα

Τῷ οἴκῳ σου πρέπει ἁγίασμα Κύριε εἰς μακρότητα ἡμερῶν. Ἀλληλούϊα

## Τῇ Κυριακῇ τῆς ἀπόκρεω καὶ τῆς ἀποτυρώσεως

Καὶ ἐκλαύσαμεν. Ἀλληλούϊα

Ἐπὶ τὸν ποταμὸν Βαβυλῶνος, ἐκεῖ ἐκαθίσαμεν καὶ ἐκλαύσαμεν. Ἀλληλούϊα

Ἐν τῷ μνησθῆναι ἡμᾶς τὴν Σιών.

Ἐπὶ ταῖς ἰτέαις ἐν μέσῳ αὐτῆς ἐκρεμάσαμεν τὰ ὄργανα ἡμῶν.

Ὅτι ἐκεῖ ἐπηρώτησαν ἡμᾶς οἱ αἰχμαλωτεύσαντες ἡμᾶς λόγους ᾠδῶν.

Καὶ οἱ ἀπαγαγόντες ἡμᾶς ὕμνον.

Ἄσατε ἡμῖν ἐκ τῶν ᾠδῶν Σιῶν.

Πῶς ἄσωμεν τὴν ᾠδὴν Κυρίου ἐπὶ γῆς ἀλλοτρίας.

Ἐὰν ἐπιλάθομαί σου Ἱερουσαλήμ, ἐπιλησθείη ἡ δεξιά μου.

Κολληθείη ἡ γλῶσσά μου τῷ λάρυγγί μου, ἐὰν μή σου μνησθῶ.

Ἐὰν μὴ προανατάξομαι τὴν Ἱερουσαλὴμ ὡς ἐν ἀρχῇ τῆς εὐφροσύνης μου.

Μνήσθητι Κύριε τῶν υἱῶν Ἐδὼμ, τὴν ἡμέραν Ἱερουσαλήμ.

Τῶν λεγόντων, ἐκκενοῦτε, ἐκκενοῦτε ἕως τῶν θεμελίων αὐτῆς.

Θυγάτηρ Βαβυλῶνος ἡ ταλαίπωρος.

Μακάριος ὡς ἀνταποδώσει σοι τὸ ἀνταπόδομά σου, ὃ ἀνταπέδωκας ἡμῖν

Μακάριος ὃς κρατήσει καὶ ἐδαφιεῖ τὰ νήπιά σου πρὸς τὴν πέτραν. Ἀλληλούϊα.